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- Sveti Kriz^

S.A.R.S. • ORLEK 
ELVIS JACKSON 
NUDE MANOUOHE
Gnft REAL TRIBUTE BAND 

JELENBAND PAJERCAJG 

LIQUf JUST1N'S ČASE 

SHANAROID

WWW.KUIMPANJE.CUM -------- @ FB: KLUMPANJE

PESTRO SOBOTNO DNEVNO DOGAJANJE

Jani/Mi©
Goričica 12a, 3230 Šentjur

ODKUP, PRODAJA, SERVIS VOZU 
AVTOVLEKA
AVTOKLEPARSTVO - izravnalna miza
AVTOIIČARSTVO - komora
V času servisa brezplačno nadomestno vozilo!

IZPOSOJA:
• avtomobilov
• avto prikolic

e-mail: avtojani@gmail.com
GSM: 041 627 924 

Preveri ponudbo na:

ww w. a vto .net/jani. avto/

Vsak teden
samo en dan 
deležen avto

prtljažnikov za smuči in kolesa 
motornih skuterjev

Izposoja poročnih, 
birmanskih in 

obhajilnih oblek.



Delavska hranilnica d.d. Ljubljana

Spoštovane občanke in občani 
celjske in podravske regije!

Spoštovani podjetniki!

Po nekaj letih naše prisotnosti v Slovenski Bistrici in Celju ter po enem mesecu v Rogaški Slatini ugotavljamo, da ste 
nas povsod pričakali z odprtimi rokami. Hvala vam za vaše veliko zaupanje in zvestobo. Skupaj bomo nadaljevali 
uspešno zgodbo hranilnice.
V petek, 28. junija, smo odprli podružnico v Slovenskih Konjicah.
Potrudili se bomo tudi v prihodnje ostati najcenejša, najbolj ugodna, uspešna in varna bančna institucija na sloven
skem bančnem trgu.

Občani, še naprej tako uspešno odpirajte osebne račune, saj se vam prihranek resnično izplača!
Podjetniki ste se že prepričali, da poslovni račun v hranilnici poceni vaše poslovanje.
Podjetnike obravnavamo individualno in v cilju, da prispevamo k zagonu gospodarstva.
Podpiramo vsako dobro naložbeno idejo za razvoj vinogradništva, drugih kmetijskih dejavnosti in kmečkega 
turizma.
Neugodne kredite podjetnikov rešujemo z reprogrami na 15 let, kredite občanom dajemo tudi na 30 let. 
Prepričali smo vas z donosnostjo depozitov in varčevanja občanov, posebna ponudba je naše pokojninsko 
varčevanje z mesečnim pripisom obresti.
Za določeno število položnic v Slovenskih Konjicah ne boste plačali provizije, kmalu se bo pridružila še položnica 
za elektriko, sicer pa je naša provizija za položnice za imetnike osebnih računov samo 0,39 evra.
V Slovenskih Konjicah letos odpiramo že četrto poslovno enoto, pripravljamo še dve poslovni enoti in smo za
poslili že 30 novih sodelavk in sodelavcev.
Naši poslovni rezultati so odlični, letos ponovno boljši od lanskih. Delujemo v kriznih razmerah, ki pomenijo, da 
ie freba delati več in boljše od drugih v prepričanju, da smo za krizo krivi sami.

Predsednik uprave Delavske hranilnice 
f/ Jože Stegnen

Z veseljem vas pričakujemo v naših poslovnih enotah:
Prvomajska ulica 29 a, Rogaška Slatina, tel.: 03 62 00 550; Miklošičeva 4, Celje, tel.: 03 425 38 80 85, 

rg svobode 22, Slovenska Bistrica, tel.: 02 818 51 62 (63), Stari trg 12, Slovenske Konjice, Tel: 03 620 05 60,
kjer vam bomo postregli kavico ali čaj dobrodošlice.

Delovni čas: vsak delovni dan od 8.30 do 17.00 ure. 
spletna stran: www.delavska.si, e-pošta: info@delavska-hranilnica.si

S tem letakom vas čaka presenečenje
(0,20% višja depozitna obrestna mera in 0,20 % nižja kreditna obrestna mera). 

Lepo vas pozdravljamo, vaša Delavska hranilnica.
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Urška Pevec 
Foto: Jure Godler
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Luknje DDV
S prvim julijem bo življenje v Sloveniji 

dražje. Tisti, ki imate že zdaj težave, 
kako se s tisto »miloščino od plače« pre
tolči skozi mesec, boste sedaj to počeli še 
težje. Življenje v naši ljubi državici se bo 
podražilo za od enega do dva odstotka. 
Seveda je ta krizni davek, ki se ni nikjer po 
svetu obdržal, samo sredstvo za polnjenje 
prazne proračunske malhe. Vprašanje na 
mestu je, zakaj je ta malha konec koncev 
prazna? Zaradi vas, pošteni delavci, ki 
se prebijate iz dneva v dan z minimalno 
plačo in plačujete prispevke državi, za
gotovo ne.

Ali veste, da bi vsi ti krizni ukrepi sploh 
ne bi bili potrebni, če bi država pobrala 
davke od recimo davčnih dolžnikov, ki 
jih jeza eno milijardo?! Od tega je večina 
podjetij v stečaju, ostala pa bodo tam vsak 
trenutek. No, med njimi je tudi nekaj ti
stih, ki niso nikoli dobili plačanih računov 
za svoje storitve, pa poleg tega, da so delali 
zastonj, jih še država drži za kravato in 
terja svoje pravice, torej plačilo DDV od 
izstavljenega računa. Tako je podjetnik v 
dvakratnem minusu: delal je zastonj, od 
tega pa mora še plačati državi.

V Sloveniji se ne zgodi nič posebnega, 
če državo prineseš naokoli za nekaj mili
jonov. Ampak ta finančna luknja se nekje 
pozna. Banke, katerih lastnica je država, 
jokajo, da imajo velik minus zaradi 
nevrnjenih kreditov in da naj jim država 
vendarle nakaže pomoč, da bodo imeli 
vsaj za team building. Država pač ne more 
gledati svojega jokajočega otroka, zato jim 
seveda ponudi nekajmilijonsko pomoč. 
Tako se luknja prestavi na državo. Država 
nam, navadni raji, dvigne davek, da bo 
pokrila to luknjo. Zaradi tistega tajkuna, 
ki se - tebi nič, meni nič - mirno sprehaja 
med nami, plačujemo mi. Skregano z lo
giko, ampak še vedno nam preostane to, 
da se odselimo v kakšno drugo državo ...

spletna anketa novice

Je v Šentjurju dovolj gostinske ponudbe?

bodo sledila, bodo zamenjali dotrajano 
stavbno pohištvo, sanirali fasado, zamen
jali strešno kritino in dodali izolacijo stropa 
ter sanirali tla. Na ogrevalnem sistemu 
bodo zamenjali radiatorje s sodobnimi 
termostatskimi ter zamenjali instalacije. V 
skupinskem prostoru bodo položili talno 
gretje. Prav tako bodo obnovili sanitarije,

dejstva novice

Nova ravnateljica
Podpis pogodbe za energetsko sanacijo 
OŠ Dramlje so pripravili kar v šoli, kjer 
je ravnateljski mandat 1. junija 2013 
prvič nastopila Nataša Sovine. Ob 
podpisu pogodbe je poudarila, kaj bo 
sanacija pomenila za kakovost delovanja 
šole, zaposlenih in učencev.

0 dvigu DDV
Kakšen vpliv, menite, bo imel dvig DDV na slovensko

Novo vprašanje:
Bo dvig DDV rešil slovensko zadolženost? 

www.sentjur.net

Občina Šentjur. Nadaljuje se 
drugi ciklus velikih investicij.
Piše: Jure Godler

Tretja faza zajetnega projekta rekon
strukcije in dozidave telovadnice OŠ 
Planina pri Sevnici ježev teku. Spomnimo, 
prva faza tega velikega projekta je bila novo 
zunanje večnamensko športno igrišče v 
letu 2011, lani so se planinski šolarji veselili 
prenovljene stavbe šole, kar je bila druga 
faza projekta. Investicijo bodo zaključili s 
prenovo telovadnice, ki je bila sicer zgra
jena leta 1971. Ker tudi telovadnica ni več 
zadostovala za potrebe devetletke, so v 
Občini Šentjur pristopili k rekonstrukciji 
in dozidavi.

Projektno dokumentacijo je izdela
lo celjsko podjetje Studio list, d. o. o., 
najugodnejše podjetje na javnem razpisu 
pa je bilo podjetje Remont d. d., ki je bilo 
tudi izvajalec izgradnje šolske stavbe. 
Dela so se pričela v mesecu maju 2013, 
zaključena pa naj bi bila do konca leta 2013. 
Predvidena vrednost celotne investicije, ki 
zajema gradnjo, opremo in projektno ter 
investicijsko dokumentacijo, je 1,5 mili
jona EUR. Občina Šentjur je na razpisih 
Ministrstva za izobraževanje, znanost in 
šport ter na razpisu Fundacije za šport 
pridobila sofinancerska sredstva v višini 
470.045,00 EUR.

Prenovljena telovadnica bo v pritličju 
poleg vadbenega prostora, ki ga bo s 
predelno dvižno zaveso možno predeliti, 
vključevala shrambne prostore za vadbeno 
orodje ter športne rekvizite in območje za 
pomične tribune. Prav tako je predvidena 
tudi sodniška niša, v nadstropju bo galerija 
z dostopom do izvlečnih tribun ter v etaži 
sanitarije za obiskovalce.

Energetska sanacija 05 Dramlje
Že precej potrebna popravila je tudi OŠ 

Dramlje. Pogodbo za izvedbo projekta 
Energetska sanacija OŠ Dramlje je župan 
občine Šentjur mag. Marko Diaci 5. junija 
2013 podpisal s predstavniki podjetij, ki 
bosta izvajali dela in nadzor. Na javnem 
razpisu sta bili izbrani podjetji Remont 
d. d., Celje, ki bo izvajalo dela, pogodbo 
je podpisal direktor Bogomir Amon, ter 
nadzorno podjetje Uniprojekt d. o. o. s 
Polzele, pogodbo je podpisal direktor Jože 
Grobelnik.

Podpisa se je udeležil tudi direktor Eko 
sklada Milenko Ziherl, ki bo spremljal 
izvedbo sanacije v skladu z natančno 
določenimi energetskimi standardi, ki bodo 
tudi osnova za izplačilo sofinancerskih 
sredstev. Celostna energetska prenova 
šole bo zajemala sanacijo ovoja stavbe in 
pripravo toplote za ogrevanje. V delih, ki
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Bogomir Ulbing,
Zveza borcev za vrednote NOB

»Ne pozabimo preteklosti, kajti 
zavedamo se, da so junaštvo, 
požrtvovalnost, solidarnost in 

tovarištvo vrednote, pridobljene 
v času NOB.«

zamenjali elektroinštalacije, 
razsvetljavo prostorov pa za
menjali za varčno.

Predvidena vrednost 
energetske sanacije OŠ Dramlje 
je 1,7 mio EUR z vključenim 
DDV, od tega je nepovratnih 
sredstev iz razpisa 670.450,00 
EUR. Zaključek del pa je 
predviden za konec novembra 
2013.

Mestni trg z novo 
podobo

Stara betonska korita na 
Mestnem trgu se poslavljajo. 
Občina Šentjur je pristopila 
k celoviti rešitvi šentjurskega 
trga, ki je bil zasnovan okoli 
leta 1980, danes pa sta parkovna 
ureditev in infrastruktura 
precej dotrajani. »Celostni 
koncept preureditve sicer 
obsega rekonstrukcijo mostu 
čez Pešnico, novo zasnovo trga 
s pripadajočo infrastrukturo in 
z novimi parkovnimi oziroma 
zelenimi zasaditvami. Pri 
tem projektanti zasledujejo 
tudi idejo navezave primerne 
ureditve upravnega središča 
Občine Šentjur na zasnovo 
mestnih parkovnih površin, 
ki so prav tako v dolgoročnih 
načrtih občine, hkrati želijo 
ohraniti idejo zelene oaze med 
objekti«, so zapisali na občinski 
internetni strani. Ne bodo pa 
pozabili tudi na prostor za 
druženja ter nenazadnje tudi 
kakšne prireditve. Ob tem 
prosijo občane za strpnost 
na gradbišču ter upoštevanje 
prehodov.

gospodarstvo?

Spraševal je: Zoran Borovšak

Peter Žmaher, Šentjur
»Nekje je namreč potrebno zakrpati luknjo 
v državnih financah in to je najlažji način. 
Verjetno se bodo izdelki in storitve podražile 
pri večini ponudnikov in trgovcev. Vse to bo 
na plečih potrošnikov, zaradi česar pa se bo 
zmanjšala kupna moč.«

Marjan Bohorč, Šentjur
»Menim, da bo prizadel šibek in srednji sloj 
obrtnikov. Ljudje bodo manj zapravljali. Če ni 
služb, ni prilivov in zaradi tega tudi ni potrošnje. 
Drvimo v začaran krog.«

Zdenko Horvat, Šentjur
»Znotrajgospodarstva, med davčnimi zavezanci, 
je DDV nevtralna postavka. Ta se spremeni, 
ko gospodarstvo nastopa napram končnim 
potrošnikom, ki jih bo dvig DDV prizadel. 
Posledica dviga DDV bo manjša potrošnja, 
predvsem dobrin, ki niso eksistenčnega 
pomena.«

Danilo Razboršek, Šenjur
»Ob dvigu DDV se bodo dobrine verjetno 
podražile, tako bodo ljudje tudi kupovali manj. 
Upam, da se to ne bo poznalo pri cvetlicah in 
zelenjavi.«



Rubrika ne vključuje strokovnih oziroma znanstvenih nazivov osebnosti.
Vrstni red izbranih ljudi meseca je naključen.

Ljudje MESECA no^fce

Matjaž Šnabl. Trener ekipe NK Fosilum 
Šentjur, s katero se je uvrstil v tretjo slo
vensko nogometno ligo - vzhod.

Demir Džaferovič. Nogometaš NK Fosilum 
Šentjur je postal najboljši strelec Štajerske 
nogometne lige.

Andreja Ocvirk. Zborovodkinja MePZ 
Sonce je zaslužna, da so ponkovške pevke 
in pevci navdušili na letnem koncertu.

Ekipa robotikov. Ekipa OŠ Franja Malgaja 
Šentjurje zmagala na robotskem tekmova
nju ROBObum.

Danilo Razboršek. Pri pripravi Zalokar
jevega memoriala je sodeloval že 14. leto.

Ekipa PP Dobje. Dobjanska ekipa prve 
pomoči je na regijskem preverjanju dosegla 
drugo mesto.

Mojca Zupanc. Pripravila je odlično glasbe- 
no-plesno predstavo Dekleta v uniformah.

9 številka meseca novice

14
let organizatorji pripravl
jajo Zalokarjev memorial.

PIZZERIJA OSMICA
Bar Osmica Žnidar Istok s.p. 

Ritnik 17, 3230 Šentjur

(0590) 200 33 
(041) 954 509

NAROČITE HRANO NA DOM

Elbatrade d.o.o.
Ljubljanska cesta 26, 3230 Šentjur GSM: 041/771 151

Vse za ogrevanje na bio maso, plin in olje 
Klimatske naprave - toplotne črpalke 
Meritve dimnih plinov
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Marjan Bohorč bo za bazen 
skrbel prihodnja tri leta.

y SM
Piše: Saša Rečnik

Marjan Bohorč bo 
tudi v prihodnje skrbel za dogajanje in ponudbo 
na bazenu.

ŠENTJURSKI BAZEN

V NOVO SEZONO 
BREZ VEČJIH 
NOVOSTI

Šentjurski bazen je v drugi 
polovici junija odprl svoja vra
ta. V vročinskem valu in zaradi 
brezplačnega vstopa je bil vrvež 
predvsem mlajših obiskovalcev na 
bazenu ob otvoritvi velik. Vendar je 
vreme ponovno prineslo hladnejše 
temperature in tako je bazen zad
nje dni junija sameval. Šentjurski 
bazen sredi enega izmed lepših 
športnih parkov v Sloveniji, kar se 
na občini radi pohvalijo, tudi letos 
ne bo prinesel večjih novosti, ne v 
infrastrukturi, programu in prav 
tako ne v ponudbi.

Vročina in gneča ob 
otvoritvi

»Vsako leto prva dva dni ponu
jamo brezplačen vstop za otvoritev 
sezone in zaradi vročine je obisk 
zadovoljiv,« pove Marjan Bohorč in 
doda, da bi vedno lahko bilo bolje. 
Šentjurskega bazena ne moremo 
primerjati s termalnimi parki, prav 
tako ne moremo primerjati tudi vs
topnine, saj je občutno cenejša kot

v okoliških kopaliških središčih in 
je bolj primerljiva s podobnimi ba
zeni v sosednjih krajih, ki na žalost 
delijo usodo skromnega obiska.

Vstopnina za ohladitev 
Šentjurčanov pred njihovim prag
om ostaja tako nespremenjena in 
znaša 4 evre za celodnevni obisk 
za odrasle, evro manj za otroke. 
Posebne ugodnosti ponujajo tudi 
za upokojence in študente ter 
kopanje po 15. uri. Vzpodbudno 
na drugi dan odprtja pa je, da je 
bilo prodanih že 15 celoletnih 
vstopnic. Ležalniki in senčniki so 
na voljo brezplačno, kot tudi upo
raba športnih rekvizitov, za 2 evra 
doplačila lahko obiskovalci igrajo 
namizni tenis. Gostinska ponudba 
je zadovoljiva tudi za zahtevnejši 
okus, saj ponujajo veliko prigriz
kov in različnih pijač.

Brez večjih investicij
Občina Šentjur je ponovno skle

nila pogodbo z dosedanjim up
ravljavcem Marjanom Bohorčem. 
Bohorč bo upravljal plavalni bazen

in poslovne prostore v Športnem 
parku Šentjur, namenjene sprem
ljevalni gostinski dejavnosti, na
slednja tri leta. Pri tem mu bo 
občina pomagala s sofinanciranjem 
stroškov zagona, kemikalij ter vode. 
Lani so ob koncu sezone na bazenu 
postavili večje večnamensko igralo 
za otroke, kjer lahko poleg toboga
na in trampolina otroci uživajo ob 
vodnih radostih. Letos pa razen ob
nove ograje, ki je v slabem stanju, 
večjih investicij ne bo.

Program bo pester
Novosti letošnjega leta so bolj 

Programske narave, saj je to edino, 
kar še Bohorč vidi, da bi lahko 
Privabilo več ljudi. »Začeli smo že z 
najavami za praznovanje rojstnod- 
nevnih zabav za otroke, organizira
ti bomo plavalne tečaje, začetne in 
nadaljevalne, za otroke in odrasle 
ter varstvo za otroke med poletnimi 
Počitnicami,« pove o načrtih za 
to sezono. Študentski klub bo 
že drugo leto 20. julija pripravil 
zabavo za otroke in fotografski

natečaj ter 10. avgusta tradicion
alno Bazenjenje. Izvedel se bo tudi 
memorialni turnir v namiznem 
tenisu v spomin na Borisa Orača 
in ob koncu sezone, predvidoma 
v septembru, zaključna zabava z 
vleko vrvi in nogometnim turnir
jem, ki je bila lani kljub dežju zelo 
obiskana. Nekje v zraku je tudi 
predtekmovanje za Jadranske igre, 
kar pa še ni dokončno, saj je vse 
povezano s finančnim vložkom.

dejstva novTce
Kmalu 50 let
Leta 1965 so v današnjem 
šentjurskem športnem 
parku odprli poletno 
kopališče, ki je bilo beton
sko in napolnjeno z vodo iz 
Pešnice. V začetku 80. let 
prejšnjega stoletja je bazen 
dobil plastično školjko in 
takšnega Šentjurčani pozna
jo še danes. Od leta 2002 za 
obratovanje bazena skrbi 
gostinec Marjan Bohorč.

Novi prapor veteranskega 
društva
Veteransko združenje 
Sever. Pred Policijsko 
postajo Šentjur so 
razgrnili nov prapor.
Piše: Jure Godler

Prireditev se je začela svečano 
s slovensko himno, ki jo je zapela 
v slovensko narodno nošo odeta 
Doris Lukman. Zbrane veterane 
je postrojil Franc Kokot, ki je 
bil komandir Postaje milice 
Šentjur v letu 1991. Župana občin 
Šentjur in Dobje mag. Marko 
Diaci in Franc Leskovšek sta 
pregledala postroj veteranov, ki 
je bil organiziran v njuno čast. 
Organizator prireditve je bilo 
Policijsko veteransko društvo 
Sever za celjsko območje, odbor 
Šentjur-Dobje, čigar predsednik 
je Dušan Polenšek.

Vojna je bila daljša
Kot prvi govorec je poudaril, 

da jim je v desetdnevni vojni, ki 
je bila v resnici veliko daljša, bilo 
dano, da so aktivno sodelovali 
v vseh procesih. Spomnil se 
je smrtne žrtve, Ponkovljana 
Stanka Straška, ki je padel v 
zasedi na ljubljanskih ulicah. 
Društvo šteje preko 70 članov 
in se bodo z razvitjem svojega 
prapora dostojno pridružili 
ostalim sorodnim organizacijam 
in dostojno zastopali veterane iz 
odbora Šentjur - Dobje. Prapor je 
simbol društva, nekdaj pa je bila 
to bojna zastava.

Po 22 letih so razvili prapor z 
namenom ohraniti spomin, da

dejstva novice

Spominske plošče
Podelili so tudi spominske 
plošče za tiste, ki so v času 
vojne skrivali orožje v svojih 
domovih. Tako so spominske 
plošče prejeli Jože Zdolšek, 
Srečko Pušnik, Hinko Pap 
in Martin Prodnik.

smo skupaj z ljudstvom ustvarili 
našo državo, ki pa je sedaj ne 
zmoremo več voditi, je še dodal 
Polenšek. Sledili so domoljubni 
govori obeh županov, komandirja 
Ludvika Petriča. Zapeli so tudi 
pevci Moškega pevskega zbora 
Šentjur. Prapor sta razvila oba 
župana, Dušan Polenšek pa ga je 
zaupal Antonu Gradišniku, ki je 
postal novi praporščak. Ta se je 
z novim praporom dotaknil vseh 
postrojenih in na simboličen 
način postal eden izmed njih.

Priznanja
Skupaj s predsednikom društva 

Sever Antonom Šmidom so 
podelili tudi priznanja številnim 
zaslužnim, ki so prispevali za 
nov prapor. Za prapor so poleg 
občin prispevale še vse krajevne 
skupnosti, Gasilska zveza Šentjur 
in podjetje Tobo-trade. Bronasti 
znak društva se podeljuje članom 
društva za delo, ki je pomembno 
prispevalo pri uresničevanju 
ciljev društva. Bronasti znak je 
prejel Martin Kumer. Srebrnega 
so podelili Občini Šentjur, PP 
Šentjur in Antonu Žafranu, 
zlati znak pa je prejel Branko 
Bezgovšek.

v

Prenovljen Mestni trg v Šentjurju
Na pobudo Mestne skupnosti 

Šentjur so sredi junija končali z 
delno odstranitvijo betonskih 
korit z zeleno nasaditvijo na 
Mestnem trgu v Šentjurju. Gre 
za območje med parkiriščem, 
nekdanjo Resevno, objektom, v 
katerem so prostori upravne enote 
in občine, ter mostom čez Pešnico. 
Zaradi mešane lastniške strukture 
območja Mestnega trga je trenutno 
možno urediti le del območja.

Preureditev trga se bo odvijala 
zaradi lastniške in finančne struk
ture rekonstrukcije v več fazah.

Celostni koncept preureditve sic
er obsega rekonstrukcijo mostu 
čez Pešnico, novo zasnovo trga 
s pripadajočo infrastrukturo in 
z novimi parkovnimi oziroma 
zelenimi zasaditvami. S tem 
bodo občani dobili tudi prim
eren prireditveni prostor, ki so 
ga že doslej uporabljali za večje 
prireditve, kot so praznovanje 
dneva državnosti, silvestrovanje, 
pustovanje itd. (J. G.)

Mestni trg dobiva 
novo podobo.
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Svet bi nam moral ležati pred nogami

Pihalni orkester Šentjur že vrsto let organizira prireditev ob 
dnevu državnosti.

Počastitev dneva 
državnosti. Šentjurčani 
so se zbrali na predvečer 
praznika v telovadnici 05 
Hruševec.
Piše: Saša Rečnik
Foto: Jure Godler in Vid Aužner

Osrednje občinske proslave 
so se udeležili bolj ali manj vsi 
vidnejši predstavniki politike in 
gospodarstva v Šentjurju, med 
drugim podžupan Robert Polnar 
ter župan Občine Dobje Franc 
Leskovšek. Slavnostni govornik 
je bil župan občine Šentjur, mag. 
Marko Diaci.

Pomanjkanje izkušenj
V svojem nagovoru je Diaci 

spregovoril o kratki zgodovini 
države, kjer je bilo veliko pov
edanega in obljubljenega, ni pa to 
bilo podkrepljeno z enako velikimi 
dejanji. »Z osamosvojitvijo je slov
enski narod uresničil večstoletne 
sanje o lastni državi v upravljanju,

dejstva ndflce

Samostojnost
Dan državnosti praznujemo 
v spomin na 25. junij 1991, 
ko je slovenska skupščina 
razglasila Temeljno ustavno 
listino o samostojnosti 
in neodvisnosti Slovenije 
ter sprejela Deklaracijo o 
neodvisnosti. Zvečer istega 
dne je na Trgu republike v 
Ljubljani sledila slovesna 
razglasitev samostojnosti, za 
katero si je slovenski narod 
prizadeval veliko let.

vodenju, gospodarjenju in organ
iziranju lastnega življenja, vendar 
zgodovinsko gledano teh izkušenj 
Slovenci nismo imeli,« pravi in 
meni, da je današnje stanje morda 
posledica neizkušenosti pri voden
ju države.

Župan je Slovenijo primerjal 
z mladenko pri rosnih 22 letih, 
ki deli usodo mladih Slovenk in 
Slovencev njene generacije, ki 
so odraz aktualnih razmer. »Pri 
rosnih 22 naj bi nam svet ležal 
pred nogami, prihodnost naj bi 
bila svetla, veseliti bi se morali 
vsakega dne posebej in z veseljem 
čakati nove izzive. Tega žal ne 
moremo trditi niti za Slovenijo niti 
za njene prebivalce,« je povedal 
Diaci.

Slaba vzgoja
Diaci je spomnil, da so starši 

mlade države zanjo imeli velike 
upe, ko so jo povijali v plenice

neodvisnosti in demokracije. 
»Vse preddispozicije so bile dane, 
vendar bi po začetnem uspehu 
lahko posumili, da ni vse tako, 
kot je videti, ko je Slovenija 
kot 18-letnica skoraj padla na 
maturi mednarodne gospodarske 
krize,« je izpostavil problem in 
nadaljeval, da Slovenija takrat 
ni bila sposobna samorefleksije 
lastnih šibkosti, napak, hitrih 
ukrepov zaradi slabe vzgoje iz 
preteklosti, ko so različni politični 
botri vlekli vsak po svoje in tako 
izkoristili njen potencial.

Diaci je dodal, da drage račune 
za 22, ne preveč uspešnih let 
demokracije, politične etike 
in gospodarske vzdržnosti že 
plačujejo generacije, ko so v 
preteklosti stiskale zobe zaradi 
obljube boljše prihodnosti, ki se 
je izkazala za iluzijo in se sedaj 
ponovno odrekajo, da jim bo 
bolje.

Po Diacijevih besedah so ljudje

Župan je govor namenil 
slabemu stanju naše države.

zmedeni in obupani, saj ne vedo, 
komu bi lahko še verjeli, ker jim 
različni strokovnjaki narekujejo 
nasprotujoča stališča. Dotaknil se 
je tudi vpisa fiskalnega pravila v 
ustavo in referendumske omejitve, 
»kar bo brez dvoma imelo vpliv na 
kakovost življenja posameznikov 
in družin ter se bo zagotovo 
poznalo tudi pri sofinanciranju 
lokalnih skupnosti.«

Pihalci
Po osrednjem govoru je 

nastopil organizator večine 
dnevov državnosti - Pihalni 
orkester Šentjur. Tokrat so 
koncert posvetili Melodijam 
morja in sonca, kot so tudi 
poimenovali prireditev. Kot gost 
je nastopil Cabaret v postavi 
Peter Tovornik, Urban Kolar, 
Gregor Kolar in Matevž Pušnik, 
ki so očarali občinstvo z lepim 
petjem. Zapela je tudi voditeljica 
Maja Šturm.

Pohod in otvoritev ceste
Prvi dan meseca junija je bilo na 

Kalobju precej živahno. V zgodnjih 
jutranjih urah so se pohodniki 
podali na tradicionalni pohod po 
poteh Krajevne skupnosti Kalobje, ki 
so ga zaključili na Jazbin Vrhu. Pri 
domačiji Jožeta Bukovška je sledila 
dolgo pričakovana otvoritev slab 
kilometer dolgega cestnega odseka 
Podlešje-Jazbin Vrh-Osredek.

S tem odsekom se je KS Kalobje 
prijavila na razpis Občine Šentjur 
za sofinanciranje modernizacije 
nekategoriziranih cest in javnih 
poti. Tako je bil odsek ceste

obnovljen s skupnimi močmi 
krajanov, krajevne skupnosti in 
občine. Krajani so se tako lotili 
odstranjevanja drevja s svojo 
mehanizacijo in opravili za 2.000 
EUR dela. KS Kalobje je financirala 
priprave ceste pred asfaltiranjem v 
vrednosti 24.898,77 EUR, Občina 
Šentjur pa je sanirala plaz na tem 
odseku ceste v vrednosti 6.688,75 
EUR ter s sredstvi iz razpisa 
financirala asfaltiranje ceste v 
vrednosti 40.504,38 EUR. Seveda 
je sledilo še prijetno druženje s 
pogostitvijo.

Trak sta slavnostno prerezala župan mag. Marko Diaci in 
predsednik Sveta KS Kalobje Zdravko Hribernik ob pomoči 
domačinov.



Kaj bo z
Občina Dobje. Na udaru 
zaradi predlogov sprememb 
o lokalni samoupravi.
Piše: Gašper Andrinek

Trenutna gospodarska kriza v 
Sloveniji nam narekuje varčevalne 
ukrepe na vseh področjih. Tako so 
se na seznamu varčevanja znašle 
tudi občine. Minister za notranje 
zadeve Gregor Virant je v prvem 
delu junija predlagal, kako bi 
lahko prestrukturirali trenutno 
lokalno samoupravo v Sloveniji. V 
to je všteto ukinjanje malih občin 
oziroma združevanje z drugimi.

Kasneje so se z njim srečali 
tudi predstavniki Združenja občin 
Slovenije, Skupnost občin Slovenije 
in Združenje mestnih občin 
Slovenije, ki jim je Virant pojasnil, 
da se je treba opredeliti do nekaterih 
pomembnih vprašanj, ki se tičejo 
problema regionalnih mrež občin, 
sposobnosti občin, da opravijo vse 
naloge, ki jih nalaga zakon, treba 
pa je tudi razmisliti o prenosu 
nekaterih dodatnih pristojnosti na 
raven občin v okviru števila občin.

Pri ustanavljanju novih občin je 
veliko občin zaobšlo takratna pravila

dejstva novice
Slovenske občine
Trenutno je v Sloveniji 
211 občin. Od tega je v 
110 občinah manj kot pet 
tisoč prebivalcev, ki skupaj 
tvorijo sedmino prebivalstva 
Slovenije. 43 občin je trenutno 
sposobnih samofinanciranja, 
ostalih 163 pa prejema 
solidarnostno izravnavo, ki 
znaša 170 milijonov evrov v 
tem letu.

,
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Občina Dobje na udaru?

o številu potrebnih prebivalcev za 
ustanovitev. Tako imamo trenutno 
v Sloveniji 110 občin, ki imajo 
manj kot pet tisoč prebivalcev, 
kot nalaga zakon. V teh občinah 
pa živi le ena sedmina celotnega 
prebivalstva Slovenije. Minister 
Virant je še poudaril, da je bil 
celoten projekt lokalne samouprave 
zastrupljen s političnimi kupčijami, 
ki so omogočile ustanavljanje malih 
občin.

Samozadostno Dobje
Na seznamu občin, ki so mišljene 

za reorganizacijo ali združevanje, je 
zagotovo po sklepanju iz podatkov, 
ki jih navajamo v priloženi tabeli, 
tudi občina Dobje, ki s šentjursko 
tvori upravno enoto Šentjur pri 
Celju. Župan Franc Leskovšek se 
ne strinja z ministrovim predlogom 
in pravi: »Če želimo, da podeželje 
ostane še naprej poseljeno, si 
tega ne moremo privoščiti, saj

.
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bi s tem zašli nazaj v šestdeseta 
leta, ko so prevladovali večji 
centri.« Sicer se zaveda, da se 
zagotovo obetajo spremembe, 
vendar se bo zavzemal za to, da 
bo financiranje enakopravno do 
vseh občin. »Če država želi, da bi 
zmanjšali stroške, lahko vzame tudi 
otroško varstvo pod svojo skrb,« še 
dodaja Leskovšek, ki predlaga tudi 
spremembo določenih zakonov 
in predvsem debirokratizacijo pri 
občinskih zadevah, kot so javna 
naročila in podobno. Po njegovih 
besedah je trenutno stanje v Občini 
Dobje samozadostno.

»Občine ne bodo ukinjene 
čez noč!«

O trenutnem problemu smo 
vprašali tudi občinsko svetnico 
v Dobju Natalijo Plemenitaš 
Fuchs. Po njenem mnenju je 
sistem lokalne samouprave v

n m w .11

Natalija Plemenitaš Fuchs:
»Občine ne bodo ukinjene 
čez noč.«

Sloveniji prenapihnjen in nima 
dolgoročnega uspeha. V polovici 
občin, ki niso samozadostne, vidi 
predvsem odžiranje državnega 
proračuna. »Občine ne bodo 
ukinjene čez noč,« pomirja strasti 
Plemenitaševa, ki si predstavlja, da 
je prvi korak v skupnih občinskih 
upravah, šele kasneje pa pride na 
vrsto združevanje. Našteje več 
kriterijev za preživetje občin, kot 
so samozadostnost, uspešnost 
na evropskih razpisih, velikost 
občinske uprave, prilagajanje 
državi in Evropi, poudari pa tudi 
korupcijska tveganja, ki jih je v 
manjših občinah več. Za občino 
Dobje pa pravi, da tako kot ostale 
občine, ki ne dosegajo kriterijev za 
samostojno delovanje, je smiselno 
predvsem povezovanje.

aforizem

Moji aforizmi žal niso zdravi. 
Ko jih berete, marsikoga boli 

glava, marsikdo ponori.

Pogled v jasnovidnost in 
Prerokovanje s pozitivno energijo.

1090 42 16
1,99 EUR/min, za omrežje Novatel. 

ne klicev iz drugih omrežij po tarifi drugih operaterjev.

Ljubezen, zdravje, finance

AVTODELI
ŠTURBEJ

Rosa team d.o.o. 
Drofenikova 16, Šentjur

03/ 574-30-16 
031/622-220

Martin Laubič s.p.

mmrnm
'jiUMJčm EN IN STROPOV

Dramlje 33,
3222 Dramlje
e-mail: loubk.martin@siol.net

GSM:
041672302

l "rajne ure.
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®rtnl parit Šentjur) 

323» Šentjur



10 OBČINA DOBJE &\f ŠENTJURSKE NOVICE, julij 2013

CZ Dobje regijski podprvak

Z energetsko sanacijo naj bi končali v začetku šolskega leta.

Tudi dobjanska šola bo bolj varčna

Ekipa prve pomoči.
Na regijskem preverjanju 
znanja je osvojila drugo 
mesto.
Piše: Branko Bezgovšek

Ob aktivnem gasilskem 
društvu sov lanskem letu v Dobju 
v okviru Civilne zaščite občine 
Dobje formirali 12-člansko ekipo 
za prvo pomoč pod poveljstvom 
poveljnika Branka Bezgovška. 
Vsi člani so izvedli 70-urni tečaj 
in si pridobili uradno licenco 
bolničar. Letos so člani ekipe prve 
pomoči CZ Dobje postali regijski 
podprvaki ekip prve pomoči 
Civilne zaščite in Rdečega križa, 
ki je bilo v soboto, 8. junija, v 
Žalcu. Sestavljali sojo: vodja Rok 
Kovačič, sviper Uroš Horjak, 
Milena Gradič, Mateja Horjak, 
Mirjana Lesjak in Rok Kladnik 
pod koordinatorstvom poveljnika 
CZ Branka Bezgovška. Ostali 
del ekipe še sestavljajo Anton 
Skutelj, Brigita Rabuza, Tanja 
Mlakar, Bernarda Kovačič, 
Klavdijo Obu in Roman Novak.

Dobili defibrilator
»Naša ekipa je sodelovala tudi 

na prikazni vaji Žalec 2013, kjer 
je sodelovalo preko 100 gasilcev 
in pripadnikov prve pomoči,« še 
pove poveljnik Bezgovšek. »Zelo 
uspešno sodelujemo tudi z OORK 
Šentjur, s katere ekipo smo tudi 
sodelovali na prikazni vaji. Z 
vsemi temi aktivnostmi smo si 
brezplačno pridobili defibrilator, 
ki je nameščen na gasilskem 
domu, kompletno opremo za 
sedem reševalcev - jakna, hlače, 
brezrokavnik, flis in kapa ter 
sedem opremljenih nahrbtnikov 
z odejami ter nosili,« doda.

Letos so izvedli tudi dan 
odprtih vrat pred gasilskim 
domom in domačinom prikazali 
uporabo defibrilatorja, merili 
pritisk in sladkor. Te aktivnosti 
so izvajali tudi v OŠ Dobje, 
kjer so na dnevu druženja več 
generacij prikazali, kako lahko 
laiki uporabijo defibrilator 
ob morebitni potrebi, saj je 
pomembno, da ga zna uporabiti 
čim širši krog ljudi v kraju, če je 
že na voljo.

Energetska sanacija.
V času šolskih počitnic 
bodo šolo energetsko 
obnovili.
Piše: Jure Godler

V lanskem letu je bil ob
javljen razpis za energetsko 
sanacijo šol v Sloveniji, ki jo 
sofinancira Evropski sklad, 
vrednost DDV pa sofinancira 
Občina Dobje. »Potrudili smo 
se, da sem prepričala svetnike 
dobjanskega občinskega sveta, 
daje projekt nujno potreben za 
šolo,« nam zaupa ravnateljica 
Suzana Plemenitaš. Občina 
se je s predlogom ravnateljice 
strinjala in pridobila projek
tanta, ki je projekt pripravil.
V mesecu februarju smo do
bili odgovor, da je projekt 
odobren.

Potratna šola
Osnovna šola Dobje že vrsto 

let preveč porabi za ogrevanje 
šolskih prostorov. Kljub veliki 
porabi med priporami oken še 
vedno piha mrzel zrak, čeprav so 
stara šele 20 let, plašč šole pa ni

dovolj izoliran. Strokovnjaki, ki 
so si šolo ogledali, so enotnega 
mnenja, da bi s samo energet
sko prenovo šole lahko precej 
privarčevali.

V okviru energetske sanacije 
šole bodo zamenjali okna za 
nova lesena z največjo možno 
zasteklitvijo. Menjali bodo plašč 
šole, izolirali bodo podstrešje 
in zamenjali peč za ogrevanje 
prostorov. Od prenove naprej 
se bo šola ogrevala na pelete, 
saj so trenutno najugodnejša 
in najboljša rešitev ogrevanja 
v Sloveniji z visokim izkorist
kom. »Pričakujemo, da bomo 
privarčevali na vseh postavkah, 
od ogrevanja do električne en
ergije,« nam zadovoljno pove 
Plemenitaševa. »Verjamem, da 
bo na šoli dovolj toplo, saj je nor
mativ za šole 21 stopinj Celzija,« 
še doda.

Vrednost projekta je 367.535 
EUR, brez stroškov nadzora. Ta 
sredstva bodo prejeli iz Evrop
skega sklada, sofinancerski delež 
občine pa bo v vrednosti DDV. 
Izvajalec energetske sanacije bo 
podjetje Ges, d. o. o. iz Rogaške 
Slatine, direktor podjetja pa je 
Jože Hartl.

Dobjanski odličnjaki pri županu
Dobjanski župan Franc 

Leskovšek je v občinskih pros
torih sprejel najboljše učence 
OŠ Dobje. Ti so letos bili le 
štirje, vsi pa so odstopali od 
povprečja. S to priložnostjo je 
župan želel poudariti pomen 
osnovnošolskega izobraževanja, 
ki je odskočna deska za nadaljnje 
izobraževanje. »Kjerkoli boste, 
nosite svoj domači kraj v svojem 
srcu,« jim je dal popotnico za 
življenje. Za to priložnost jim je 
podaril knjigo Duša Slovenska, ki 
izpostavlja domoljubje.

Ravnateljica Suzana 
Plemenitaš se je zahvalila 
županu, da vidi in ceni delo 
učencev. »Danes ste tu tisti, 
ki ste bili v svoji generaciji 
najuspešnejši, dvignili ste klimo 
v šoli, bili ustvarjalni in pozi
tivni vseh devet let,« je v nago
voru pohvalila trud učencev 
ravnateljica. Razredničarka 
Janja Polenšek Davidovski pa 
verjame, da bodo tudi v naprej 
zelo dobri dijaki in da naj v 
prihodnosti delujejo tudi v kraju 
samem.

Dobjanski odličnjaki Katja Kolman, Anamarie Guček, Nejc Selič 
in Urban Uduč v družbi razredničarke, ravnateljice in župana.
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Od grajske ječe do šentjurske 
obvoznice

Prejemniki priznanj Lovro Perčič, Ludvik Žafran, Jelka Godec 
in državnozborski poslanec mag. Štefan Tisel ter predsednik 
00 SDS Jože Korže.

v

Šentjurska SDS homogena

Tradicionalno srečanje.
Zadnjega maja so se 
na 21. tradicionalnem 
srečanju sestali šentjurski 
LDS-ovci.
Piše: Jure Godler

Liberalni demokrati in 
demokratke iz občine Šentjur so 
priredili tradicionalno srečanje. 
Najprej so se podali na ogled 
zanimivosti Žusma. Spotoma 
so si ogledali grajsko ječo 
pri Turistični kmetiji Žurej - 
Ječovo, številne zanimivosti 
Žusma, mesto, kjer bo stal nov 
razgledni stolp, se podali do 
cerkva sv. Valentina in sv. Jakoba 
na Žusmu. Postali so tudi pri 
znamenitem vodnjaku, pri eni 
od petih naj starejših vinskih trt 
v Sloveniji, v naravnem rastišču 
in razvalinah žusemskega gradu.

Šentjurska navezovalna 
cesta

Na večernem srečanju so 
Pretresli aktualne razmere v

državi in v lokalnem okolju. 
Spomnili so se, da je bila pred 
natanko desetimi leti v tej gostilni 
v okviru LDS potrjena trasa 
šentjurske obvoznice, ki je bila 
2011 tudi uradno opredeljena v 
prostorskih aktih. Jože Artnak 
je ob tem opozoril, da se mora 
navedeni projekt ne glede na 
gospodarsko krizo čim prej 
uresničiti, saj je problem zelo 
gostega tranzitnega prometa 
skozi Šentjur izjemno velik.

To pa je naloga vsakokratne 
občinske oblasti oz. župana, 
da za projekt maksimalno 
lobira na nivoju države. Po 
njegovem mnenju ter prepričanju 
somišljenikov je to ena ključnih 
vsebinskih točk dolgoročnega 
programa, ki ga sedaj pripravlja 
občina. Opozoril je tudi na velik 
problem zaradi vsesplošnega 
razkroja moralnih vrednot in 
odsotnost svobodomiselnih 
idej na vseh nivojih slovenske 
politike. Izrazil je tudi prepričanje 
v nujnost spremenjenega načina 
in odnosa pri vodenju države 
pri iskanju izhoda iz vsesplošne 
družbene krize.

Zbor politične 
stranke. Člani 
Občinskega odbora 
Slovenske demokratske 
stranke Šentjur (00 
SDS] so se zadnji majski 
petek zbrali na letni 
konferenci.
Po poročilu zapisal: Jure Godler

Krajevni odbor SDS je na Ka- 
lobju gostil več kot 70 članov in 
simpatizerjev največje šentjurske 
stranke. »Leto 2012 je bilo za 
stranko zelo turbulentno,« je 
v nagovoru članstvu povedal 
predsednik šentjurske SDS Jože 
Korže. »Vlado smo prevzeli v 
najbolj kočljivem trenutku in že 
v samem začetku je bilo slutiti, 
da bo takšno sestavo zelo težko 
voditi. Kljub temu je Janez Janša 
s svojo ekipo v letu dni naredil 
ogromno za finančno in gosp
odarsko stabilizacijo Slovenije,« 
je povedal Korže.

Aktivni odbor
Delo v občinskem odboru naj 

bi bilo manj stresno. 00 SDS 
Šentjur je v letu 2012 ob izvedbi 
predsedniških volitev organiziral 
in izvedel več aktivnosti, od 
formalnih do družabnih srečanj 
in humanitarnih akcij. Izvedli 
so pohod na Boč, izlet v Belo 
krajino in uspešno predstavili 
svoj odbor na letnem taboru

♦ aforizem jlOVlCe

Aforizme pišem, ko počivam. 
Za veliko aforizmov moram 
veliko počivati. Ali sem lenuhi

SDS v Lepeni. V Šentjurju so gos
tili podpredsednika stranke in 
takratnega ministra za promet in 
infrastrukturo Zvoneta Černača 
in bili prisotni ob obisku dr. 
Milana Zvera v Šentjurju.

Članice SDS so pod vodstvom 
Jelke Godec organizirale human
itarni sejem rabljenih oblačil, 
družini Gilčvirt iz Dramelj pa so 
predale bon v vrednosti 200 EUR. 
Dobro delo odbora se odraža 
tudi pri povečanju članstva SDS 
v Šentjurju. Tajnik odbora Lud
vik Žafran je podal finančno 
poročilo za leto 2012, ki prika
zuje pozitivno finančno stanje 
odbora. Kot vodja svetniške 
skupine SDS v Občinskem svetu 
Občine Šentjur je Žafran poudar
il konstruktivno delo svetniške 
skupine in zadovoljstvo, da 
deluje homogeno.

Podpredsednica 00 SDS 
Šentjur Jelka Godec je pred
stavila program dela za leto 2013, 
ki so ga člani tudi potrdili. Na 
konferenci so člani razpravljali 
tudi o trenutnem stanju v občini 
Šentjur in sprejeli osnovne smer
nice za lokalne volitve 2014.

Po končanem uradnem delu 
letne konference so člani Pros
tovoljnega gasilskega društva 
Kalobje poskrbeli za prijetno 
druženje.

dejstva notice
Priznanja
Za dosedanje delo v 
občinskem odboru in stranki 
so iz rok predsednika 
Koržeta in državnega 
poslanca mag. Štefana Tisla 
prejeli priznanja: bronasti 
znak SDS - Jelka Godec in 
Lovro Perčič, srebrni znak 
SDS pa Ludvik Žafran.

Ogledali so si tudi razvaline žusemskega gradu.

JELOVICA

JELOVICA PSC CELJE
Trgovina JELOVER 
Tel: 03 5413 050 
trgovina.celje@jelovica.si

illŠEl OKNA I VHODNA VRATA I NOTRANJA VRATA I SENČILA
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Vinogradništvo s srcem in v sožitju z n<ravo
Aci Urbajs. Z vini 
navdušil tudi svetovno 
znano kuharico Cassie 
Parsons.
Pogovarjala seje: Jasna Romih

Aci Urbajs prideluje svoja 
vina na ekološki, biodinamičen 
način. Ker pri pridelavi gosp
odari z naravo, so njegova vina 
najkakovostnejša, tisti, ki jih 
pijejo, pa tudi neposredno ohran
jajo planet. Pred časom je bila 
pri njem na obisku ameriška 
kuharica Cassie Parsons, ki je ni 
prepričal le s svojimi vini, ampak 
tudi z ekološko prežeto kuhinjo 
biodinamičnih sestavin. Pogovor 
z njim je tekel o njenem obisku 
ter o vinogradništvu.

Od kod veselje do 
vinogradništva?

► Do zemlje imam že od 
nekdaj veselje. Moj oče je imel v 
Dramljah vinograd že leta 1969 
in že takrat smo mi, kot bi rekel, 
šentjurski razvajeni otroci, šli 
tja, kjer smo si zakurili kres, si 
spekli krompir ali kostanje. Tam 
na deželi smo vedno imeli kaj 
početi in vedno je bil čas za igro.

Obnovili ste nekaj sto let sta
ro bajto in naredili novo klet. 
Kako to, da ste se odločili za 
ta korak?

► Vse se je začelo z mojim 
prihodom na Rifnik. Leta 1987 
smo kupili pri Firerjih vinograd 
in hiško, ki smo jo obnovili in v 
njej zaživeli. Stara bajta, ki smo 
jo kasneje obnovili in kjer je sedaj 
klet, je bila zapuščena. Vedno ko 
smo šli na sprehod, je moj sin 
Žiga spraševal: »Zakaj pa hiša 
umira? Zakaj pa so tukaj smeti?« 
Vsak dan je sledil isti odgovor: 
»Ker so ljudje to pometali, ker ni 
nobenega tu.« In potem sem en
krat rekel: »Sedaj pa dovolj, spre
menimo temo.« In smo poslopje 
kupili. Kupili smo ga tudi zato, da 
smo lahko naredili klet, obnove 
hiše pa smo se lotili malo kasneje.

Kaj vam potemtakem pred
stavlja ta stara bajta? Kakšen 
je njen pomen za ostale ljudi?

► Hišo smo obnovili za vse 
nas, saj smo jo obnovili pod 
spomeniškim varstvom. Hiša še 
zdaleč ni narejena kot muzej, 
saj je življenjska, s knjigami in

z revijami. Njen namen je, da 
se ljudje v njej izklopijo iz časa. 
Namreč, kot opažam, ljudje, ki 
pijejo vino pri meni doma in dol 
na domačiji, ga tukaj v tej hiši 
čisto drugače razumejo. Lahko 
rečem, da je hiša nekakšna 
časovna zanka, obenem pa pros
tor, kjer nekako potuješ skozi čas 
s hrano, pijačo in hišo.

Kakšna vina sedaj ležijo v vaši 
podzemni kleti? Kaj vam ta 
predstavlja?

► Tukaj je moja služba, tu 
lahko vina v miru počivajo, zorijo 
in se spreminjajo. Pri vinih smo 
naredili tudi precej revolucion
aren premik, saj imam vina v 
glavnem brez dodanega žvepla, 
zato se vidi, da vina rabijo čas. 
Skozi čas se namreč še bolje razvi
jajo kot tista, ki so žveplana. Lani 
smo naredili tudi prvo penino 
brez dodanega žvepla, ki jo bomo 
lahko pokusili že kar po poletju. 
Ker je imamo le 250 steklenic, 
jih bomo le nekaj od njih dali 
zastarati, za prihodnje leto pa 
že načrtujemo količinsko večjo 
izdelavo. Sicer pa imamo tudi 
vina najstarejšega arhiva, iz leta 
1997 chardonnay in kerner, ostala 
pa so letnik 1999, 2000, 2001. 
Letniki 2007, 2008, 2010 in 2011 
pa so sorte chardonnay, kerner 
in rizling z Rifnika, sivi pinot z 
Uršule, modri pinot s Kalobja in 
nekaj malega modre frankinje.

Kakšen pa je vaš nasvet za 
dobro pridelano vino?

► Zelo pomembno je razisko
vanje. Potrebno je začeti piti 
vina, različna vina, in si najti tudi 
sogovornike, s katerimi lahko to 
deliš. To je podobno kot pri bran
ju knjig in deljenju njene vsebine 
z drugimi ljudmi. Sicer pa je to 
raziskovanje v bistvu še boljše 
kot branje knjig, saj se zraven 
poda hrana. Pri tem nastane čisto 
druga, izjemna kombinacija - 
hrana, vino ter dobra družba. 
Prav v tem trikotniku vino tudi 
najbolje zaigra. Tako da lahko 
rečem, da se je potrebno odpreti 
oziroma pogovarjati o vinu. Mi 
smo namreč družba, ki je zelo 
zaprta. V glavnem gremo v gostil
no, da se ga napijemo, zelo malo 
pa znamo v bistvu raziskovati. 
Ker sedaj malo poznam narode, 
kot so npr. Italijani, opažam, da 
ti zelo raziskujejo. Ko pridejo 
na sejem, imajo svoje beležke 
in si vse stvari zapisujejo. Ti me 
potem pridejo čez tri, štiri leta 
obiskat, vzamejo v roko svojo 
beležko in pravijo: »Tole vino bi 
rad zdajle pokusil, da vidim, če 
v bistvu drži, kako se je razvijalo 
naprej.« In to je zame dober tre
nutek, saj ga vedno potem vežem 
na neko kulturno iztočnico. Ne 
samo zaradi vina, ampak zaradi 
vseh spominov, ki se temu gos
podu ali gospe povrnejo.

Omenili ste tudi pomen kuli
narike pri vinu. Je pomem
bno, katero hrano ponudimo 
ob vinu?

► V glavnem ne več. Belo vino 
delamo enako kot rdeče, zato so 
vina tudi takšne barve, kot so. 
Prav zaradi tega lahko rečem, da 
se je škoda in nesmiselno obre
menjevati z izbiro hrane na ta 
način. Pomembno je, da gostitelj 
vino pokusi s hrano, še preden 
ima goste. Zelo so pomembne 
tudi začimbe, saj ob močnih 
začimbah vino lahko izgubi svoj 
okus. Ob pekoči hrani sploh 
nimamo živih brbončic.

Vaša posebnost so oranžna 
vina. Jih pijejo slovenski 
zvezdniki? So popularizirana?

► Zelo. So že tržno blago. 
So pa tudi blago s tradicijo. Od 
medijskih osebnosti, ki pijejo 
ta vina, bi izpostavil dobrega 
kitarista Kreša, Kreslinovega 
prijatelja, ki v Ameriki prodaja 
vina. Sicer pa naj tudi omenim, 
da je pred časom bil tukaj v 
hotelu Žonta Dura z ženo Tanjo 
Ribič. In ko je moja žena Brigita 
govorila o oranžnih vinih, je 
Duro kar poskočil. Ta vina so 
res popularna pri zvezdnikih. 
Poznam tudi našega igralca 
Gojmira Lešnjaka, ki je pri Naši 
mladi kliniki igral fizioterapevta 
in tudi pozna naša vina.

Kdo bo v prihodnosti nasledil 
vaše delo?

► Odlično vprašanje. Sem 
tuhtal, vendar lahko rečem, da 
mojega dela ne more nihče na
domestiti. Danes namreč živimo 
v svobodni družbi, kjer spre
jemamo svobodne odločitve. 
Včasih temu ni bilo tako. Včasih 
tudi ni mogel iti vsakdo študirat, 
saj je bila izobrazba pretežno v 
domeni premožnejših, poklici 
pa so se prenašali iz roda v rod. 
Sedaj pa imamo srečo, da živimo 
v dobi, kjer je svobodna volja, 
kar je nekaj najlepšega, saj ni
smo več obremenjeni z mislijo, 
da mora nekdo nekaj »vleči za 
tabo«. Tako da če se bodo moji 
otroci odločili za nadaljevanje 
moje poti, jim lahko pomagam, 
vendar kot pravim, je to njihova 
pot, ne več moja.

Cassie vas je obiskala za 
potrebe oddaje Zabeljeno 
po ameriško. Kako je prišlo 
do tega? Sta se že od prej 
poznala?

► Cassie je prišla k meni po 
naključju, saj so jo skupaj z njeno 
ekipo napotili k meni s Kmetije 
Novak. Ko so prišli, se jim je 
zdela stvar zanimiva, zato so se 
odločili, da me vključijo v oddajo.

S Cassie se sicer nisva pozna
la od prej, prav tako je bila 
Prvič tu, vendar sva takoj našla 
skupen dialog preko Steinerja 
in Terra Madre. Terra Madre 
je projekt Slow Food organi
zacije, ki poteka vsaki dve leti 
v Turinu. Je svetovni kongres 
vseh kmetov, ki so malo al
ternativci. Kljub temu, da sva 
bila tam oba, se nisva srečala, 
zato je bil sedaj še toliko bolj 
Poseben občutek imeti ob sebi 
človeka, ki ima podobno pot. 
°t> vsem tem sem spoznal, da 
°bstajamo podobno misleči 
ljudje prav po vsem svetu in da 
Se vedno nekega dne najdemo, 
biodinamika nas poveže in v 
trenutku smo prijatelji, ne da 

i iskali prave besede. Za naju 
ahko rečem, da sva nedvomno 
uhovna prijatelja že od daleč, 

od Terra Madre.

~^0rei sta se imela o čem po
darjati?

Bilo je zelo malo časa za 
Ogovor. Imeli so namreč pro- 

p t’ ki smo ga morali narediti, 
ugovor še čaka, ko bo prišla sem

kot turistka, kar j e tudi obljubila. 
Za filozofijo rabiš nedvomno 
več časa.

Nad čim je bila Cassie najbolj 
navdušena?

► V hiši je bila najbolj 
navdušena nad nizkimi vrati, 
saj se je zaradi svoje malo nižje 
postave, kakor je dejala, počutila 
kot doma. Bila pa sta je všeč tudi 
rustikalni stil in tukajšnja narava. 
Všeč so ji bila vina, pri čemer naj 
omenim, da je prvič pila oranžna 
vina. Med njimi je izpostavila 
izjemnost vina anarhy.

Je imela kakšno kulinarično 
pripombo?

► Daleč od tega, saj kot 
Američanka ne bi nikoli rekla, 
da je slabo, tudi če bi bilo kaj 
zares zanič. Američani so namreč 
zelo prijazni. Smo pa se tudi 
mi kulinarično zelo potrudili, 
pri čemer naj izpostavim, da 
smo prav vse naredili iz krušne 
peči. V končnem izdelku sicer 
ni bilo vse vidno, vendar so v 
oddajo vključili relativno veliko 
dogajanja glede na čas, ki so ga 
predvideli.

Ste popeljali Cassie na vrh 
Rifnika?

► Ne, ne, daleč od tega, ni 
bilo časa. Predlagal sem, da si 
ogledamo Rifnik v sklopu oddaje, 
vendar so rekli, da arheološke na
jdbe ne pridejo v njen kontekst, 
saj je poudarek na kulinariki. 
Sem pa ji podal vso gradivo o 
Rifniku.

Glede na to, da ste sodelovali 
pri snemanju zelo gledane 
oddaje, ste se morebiti bali 
posledične medijske pozor
nosti ter pozornosti radoved
nih ljudi?

► Nikoli. Me ni nikoli strah. 
Mi je pa dal misliti prijatelj, ko 
me je poklical in rekel: »Joj, Aci, 
ti si zvezda.« Takrat sem namreč 
začel razmišljati, da dobro, da 
mi je to rekel, saj smo v bistvu 
prav vsi ljudje zvezde. Vsi imamo 
namreč neko pot, konstelacijo, 
svojo svetlobo in imamo odnose. 
Ob takšnem dojemanju je potem 
vse v življenju enostavneje, 
predvsem pa te ni strah, da bi bil 
zvezda, saj to si. Prav tako ver
jamem, da so vse stvari v vesolju 
nekako pravilno povezane, zato 
verjamem, da vedno vse pride 
na pravo mesto s pravimi ljudmi.

Kresna noč brez kresa

Že ob mraku so številni zaplesali.

Kresna noč.
Tradicionalna prireditev 
je ob kozjansko morje 
privabila množico 
obiskovalcev.
Piše: Jure Godler 
Foto: Jure Godler

Turistično društvo Gorica pri 
Slivnici in družina Polenšek 
sta na Ramni plaži, delu obale 
Slivniškega jezera, 22. junija, 
ponovno pripravila tradicionalno 
prireditev Kresna noč, tudi tokrat 
brez kresa. Kar pa ne pomeni, 
da so prireditev Šentjurčani 
spregledali. Že po parkiranih 
avtomobilih, vse od Gorice pri 
Slivnici naprej, je bilo videti, da 
se je prireditev prijela in da je na 
prizorišču primerna gneča.

Veselo popoldne
Že popoldan so organizatorji 

poskrbeli za primerno animacijo 
otrok. Ti so na delavnicah 
izdelovali kresničke in druge 
izdelke, kasneje pa celo zaplesali 
v mini disku. Zabava za starejše 
se je začela z Ansamblom Zupan, 
kjer igra tudi mladi lastnik bifeja 
na Ramni plaži Luka Polenšek. 
Ob mraku so na gladino vode

dejstva ndflče

Kresna noč
Z nastopom poletja se 
začnejo dnevi krajšati in 
noči daljšati, kar je imelo 
v tradicionalnih družbah 
močan pomen, saj so s 
praznovanjem kresne noči 
pomagali ohranjati sončno 
toploto.

obiskovalci položili več kot 3.000 
jajčnih olupkov, napolnjenih z 
voskom in prižganih, ob tem pa 
si zaželeli številne želje.

Prireditev j e obiskal še povodni 
mož iz Slivniškega jezera, ki 
je s številnimi obiskovalci tudi 
zaplesal. Sledila je zabava s 
skupino Victory. »Bilo je super in 
zelo sem zadovoljen z odzivom,« 
nam je povedal Luka Polenšek. 
Kresa že drugo letno ne prižigajo, 
saj je za to potreben še en kup 
papirologije - od prijav, dovoljenj, 
gasilske straže...

Večina obiskovalcev je v 
kozjansko morje položila 
prižgane jajčne lupinice.

# aforizem ffovfte

Janez Janša je obsojen za tisto, 
za kar trdi, da ni kriv. Veliko 
bolje bi bilo, da bi bil obsojen za 
tisto, česar je kriv.
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Tekmovalo kar tisoč gasilcev

V taktični mokri vaji je na hitrost vplivala tudi dobra oprema 
in homogenost ekipe.

dejstva rioiflce

Tekmovanje GZ 
Šentjur. Na prostoru 
zapuščenega Alposa so 
se pomerile med seboj 
gasilske ekipe.
Piše: Jure Godler

Ko postaneš enkrat gasilec, 
si gasilec vse življenje.

pomerili pionirji in mladinci. 
Pionirji so se pomerili v vaji 
z vedrovko, s prenosom vode 
in v vaji razvrščanja, mladinci 
pa v mokri vaji s hidrantom, 
v teoretičnem znanju in vaji 
razvrščanja.

Med pionirji so se najbolje 
odrezali dečki iz PGD Slivni
ca pri Celju 1, ki so prehiteli 
Ločane in Dobjane. Pionirke 
z Dolge Gore so bile boljše od 
drugouvrščene ekipe Dobje 2 
in tretje Planine. Med mladinci 
so briljirali fantje iz Loke pri 
Žusmu pred gasilskimi vrstniki 
iz Slivnice in Dobja. V katego
riji mladink so zmago v žep 
pospravile, prav tako kot fantje, 
dekleta iz Loke pri Žusmu, in 
sicer pred slivniškimi ter plan
inskimi vrstnicami. V pionirski 
in mladinski kategoriji se je med 
seboj pomerilo 33 ekip.

Člani resno
Da je gasilstvo pri nas precej 

razširjeno, so dokazali v odra
slih kategorijah, saj se je tek
movanja udeležilo skoraj nev
erjetnih 48 ekip. V kategoriji 
člani/članice A je bila spodnja 
starostna meja 16 let, v B pa 
30 let in več. Med seboj pa so 
se pomerili v mokri vaji s hi
drantom, teoretičnem testu in 
vaji razvrščanja. Lokarčani so 
kar z dvema ekipama Al in A2 
suvereno posegli po prvem in 
drugem mestu, Planinčani pa 
so z ekipo 1 bili tretji. Člansko 
zmago v kategoriji članice A 
so pospravile gasilke iz Loke 
pri Žusmu, pred Ponikvo in 
Lokarjami.

Lokarčani so se ponovno

s prvo ekipo izkazali v 
B-kategoriji, pred Loko pri 
Žusmu in Slivnico. Med 
gasilkami, starejšimi od 30 
let, so z naskokom zmagale 
Ločanke, pred Planinčankami 
in Kalobčankami.

Starejši gasilci
Da ti zleze gasilstvo v kri 

in nikoli zares ne pozabiš biti 
gasilec, je dokazalo šest ekip 
starejših gasilcev in dve ekipi 
starejših gasilk. Pomerili so 
se v vaji s hidrantom in vaji 
raznoterosti. Med starejšimi 
gasilci so slavili Slivničani, med 
gasilkami pa Planinčanke.

Tekmovanje si je ogledal 
tudi župan mag. Marko Diaci. 
»Gasilstvo je organiziranost, ki 
pomeni varnost za naše občane 
in združevanje občanov, saj 
temelji na vrednotah, ki jih 
je v tem času treba še pose
bej gojiti: to so prostovoljstvo,

Cerkvenik visoko v 
vodstvu
Na kongresu Gasilske zveze 
Slovenije, ki je bil 25. maja 
v Kopru, je bil za novega 
predsednika izvoljen Jošt 
Jakša iz Ljubljane. Zvezo 
bo vodil prihodnjih pet let, 
pridružuje pa se mu tudi 
nov poveljnik Franci Petek 
iz Starš. Hkrati pa je bil za 
namestnika predsednika 
izvoljen Janko Cerkvenik, 
predsednik GZ Šentjur.

solidarnost in humanost. V tem 
obdobju je bilo kar nekaj stvari, 
kjer bi si reševanje problemov 
brez pomoči gasilcev kar težko 
zamislil. Naj omenim samo 
lanski snegolom in poplave. Na 
gasilce in njihovo prostovoljstvo 
še naprej računamo,« je povedal 
župan.

Na dokaj nenavadnem pros
toru - pri nekdanji alpoški 
cevarni so se v dvodnevnem 
tekmovanju med seboj pomer
ili šentjurski gasilci v več kat
egorijah: pionirski, mladinski, 
članski, poklicni in veteranski. 
V soboto, 15. junija, so se prvi

Visoko v državnih razpisih
V torek, 18. junija, so v prostor

ih Ministrstva za izobraževanje, 
znanost in šport v Ljubljani 
podelili priznanja in nagrade za 
najbolj športni vrtec, osnovno 
šolo, osnovno šolo s prilagojenim 
programom in srednjo šolo ter za 
najboljšo spletno stran, najboljšo 
športno fotografijo v digitalni 
tehniki in najboljše šolsko glasilo 
s športno tematiko.

Mentorji in učenci OŠ 
Hruševec Šentjur so se odlično 
odrezali, saj so se v kategoriji 
“najbolj športna osnovna šola"

uvrstili na odlično četrto mesto 
v konkurenci 24 osnovnih šol 
ter osvojili še tretje mesto v kat
egoriji “najboljša spletna stran”. 
Še bolje so se odrezali s šolskim 
glasilom s športno tematiko, s 
katerim so osvojili odlično drugo 
mesto. Digitalna oblika šolskega 
glasila »Glasilo« pa je na voljo na 
šolski spletni stani. (J. G.)

Urednica glasila [druga z 
leve] je bila Urška Godler, 

grafično pa ga je oblikovala 
Katja Gajšek.
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Pokal gasilkam na Prevorje in v Loko
40 ekip. Gasilsko tekmo
vanje na Svetem Stefanu.
Piše: Milenka Blaževič 
Foto: Sebastjan Čuden

Prostovoljno gasilsko društvo 
(PGD) Sveti Štefan je organiziralo 15. 
tradicionalno pionirsko tekmovanje 
za pokal Krajevne skupnosti 
(KS) Sveti Štefan in 28. člansko 
tekmovanje za memorial Štefana 
Krumpaka.

Tekmovalni disciplini za pionirje 
in pionirke, kjer je sodelovalo 11 
medobčinskih ekip, sta bili vaja 
z vedrovko, gasilske in gasilsko- 
športne discipline ter štafeta s 
prenosom vode. Prvo mesto so že 
tretje leto osvojile pionirke PGD 
Prevorje in tako obdržale pokal v 
trajno last. Druga je bila ekipa PGD 
Slivnica pri Celju. Pionirji PGD Loka 
pri Žusmu so osvojili tretje mesto.

Članska kategorija
Ob 20. uri se je začelo 

tekmovanje moških in ženskih 
desetin. V ženski je sodelovalo 
sedem ekip. Zmagale so članice 
PGD Loka pri Žusmu in osvojile 
prehodni pokal. V moški desetini 
je tekmovalo kar 17 ekip iz 14 
društev iz vse Slovenije. Prehodni 
pokal so osvojili člani PGD Sveti 
Florijan iz Rogaške Slatine.

Med tekmovanjem in po njem 
je bila veselica z ansamblom 
Naveza. Veselo in prijateljsko 
druženje je trajalo dolgo v noč. 
»Veseli smo, da nam je uspelo 
izpeljati tekmovalni in zabavni 
del prireditve,« so povedali 
predsednik PGD Sveti Štefan 
Boris Čavš, podpredsednica 
Marjanca Žaberl in poveljnik 
Martin Slatenšek. Tekmovanje 
so si ogledali tudi ugledni gosti.

Pionirke so osvojile pokal v trajno last.

Prehodni pokal je odšel v Loko pri Žusmu.

Šentjurska ekipa četrta
V soboto, 8. junija 2013, je 

9bmočno združenje Rdečega križa 
2alec, skupaj z Občino Žalec in Upravo 
^ePublike Slovenije za zaščito in 
reševanje, v Žalcu organiziralo že 19. 
regijsko preverjanje usposobljenosti 
ekip prve pomog civilne zaščite in 
bdečega križa celjske regije.

Članice in člani ekip prve pomoči 
s° svoje znanje preverjali pri nudenju 
Prve pomoči v primerih, kjer je prišlo 

0 nesreče pri množičnem pretepu, 
0 Nesreče pri pikniku ter pri nesreči 

z Nevarnimi snovmi. Preverjanja se je 
u eležilo 15 ekip, od tega dve ekipi

iz RKS - OZ Šentjur, ki sta dosegli 
odlično drugo in četrto mesto. V 
konkurenci je najboljši rezultat 
dosegla Ekipa PP Gorenje d. d. 
Velenje, druga je bila Ekipa PP OZRK 
Šentjur CZ in PGD Občine Dobje 
in tretja Ekipa PP OZRK Velenje. 
Najboljše tri ekipe so za svoj dosežek 
prejele pokale. Vsem članicam in 
članom ekip se zahvaljujemo za 
vztrajnost, potrpljenje in prosti čas, 
ki so ga namenili za osvajanje znanj 
iz prve pomoči ter jim čestitamo 
za udeležbo in prikazano znanje. 
(A. T.)

Brez partizanov 
tudi nas ne bi bilo
Zveza borcev za 
vrednote NOB. Na
skupščini so izvolili novo 
vodstvo zveze.
Piše: Jure Godler

Predsednik Zveze borcev za 
vrednote NOB Šentjur (ZB) 
Bogomir Ulbing je odprl 
skupščino z nagovorom, ki je 
vsaj na začetku spominjal na 
nagovor društva upokojencev, da 
si zase vzamemo premalo časa, 
in opozoril na aktivnost članstva 
ter medsebojno pomoč. Zbrane 
predsednike in predstavnike 
območnih organizacij, prisotnih 
na skupščini, je pozval k 
skupnemu pritisku na tiste, ki 
odločajo o naših življenjih, če 
bo treba. ZB je nestrankarska 
organizacija, ki na prvem mestu 
skrbi, da se ohranja zgodovinska 
resnica o NOB, ob staranju 
članstva pa je poglavitna naloga 
pomladiti svoje vrste s člani, 
ki bodo voljni prevzemati tudi 
določena opravila in vodstvene 
naloge.

Članstvo pada
Šentjursko združenje šteje 

357 članov, ta številka pa iz 
leta v leto pada. V preteklem 
letu je umrlo 17 članov, sedem 
pa so jih pridobili na novo. 
V okviru združenja deluje 
sedem krajevnih združenj, ki 
so organizirana po vseh KS, z 
izjemo šentjurske organizacije, 
ki pokriva večji prostor (Šentjur, 
Blagovno, Slivnico, Kalobje). 
Člani ZB so v preteklem letu 
sodelovali na pohodu XIV. 
divizije in se udeležili svečanosti

dejstva noflfre
Vodstvo
Na volitvah so soglasno 
potrdili kandidate za člane 
upravnega odbora, ki so jih 
predhodno že obravnavali 
na sejah krajevnih organi
zacij. Tako še vedno ostaja 
predsednik Bogomir Ul
bing, podpredsednik Anton 
Špan, tajnica Franja Vizjak, 
delegat za Zvezo borcev 
Slovenije pa Peter Mlakar. 
Spregovorili so tudi gostje: 
župana mag. Marko Diaci 
in Franc Leskovšek, Edi 
Peperko (veterani) in Dušan 
Polenšek (Sever).

na Sedlarjevem. Pomagajo 
vzdrževati 62 spomenikov in 
obeležij, med katera spadata tudi 
bolnišnici Zima in Javorščica. 
Sodelujejo tako s krajevnimi 
skupnostmi kot z osnovnimi 
šolami. Prav tako so pripravili 
tudi srečanja za starejše člane 
ZB.

Finance
V letu 2012 so poslovali pozi

tivno. Konec leta so imeli večji 
prenos sredstev v naslednje 
leto, saj so sredstva iz državnega 
proračuna prispela šele zadnji 
dan v letu. Občina Šentjur jim 
da za delovanje 3.220 EUR, 
sredstva iz državnega proračuna 
pa so se prepolovila in dobijo le 
še 1.865 EUR. Po novih pravil
ih se članarine nakazujejo na 
račun zveze. Sredstva so porabili 
za pisarniški material, gostin
ske storitve, darila, avtobusne 
prevoze, cvetje, aranžmaje in za 
tajniško delo. Skupaj 9.490 EUR.

Vodstvo ZB je zasedalo v Gostišču Bohorč.
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SENTJURS 
ODLIČNJAK 
PRI ŽUPANU

. Župan mag. Marko Diaci 
je nagradil 41 najboljših učenk in učencev.
Piše: Jure Godler

VEČINA V GIMNAZIJE

Jan Škoberne, Žiga Pinter, Simon Huzjak, Kaja Pevec, Jure Ledinšek, 
Urh Planko, Nuša Vešligaj, Ambrož Romih, Danijela Ratkovica in 
Teja Vončina.

Tajda K itak, Manca Langus, Nika Ozis, Primož Prevodnik, Patricija 
Košir, Urška Ogrizek, Maja Selič, Nastja Strašek, Karin Vodeb in 
Neža Zdolšek.

Jernej Brglez, Jernej Čoki 
Ana Kegu in Katja Kolar.

Diana Artnak, Maruša Artiček, Lucija Kokol, Barbara Lipnik, Hana Zala Belak, Mojca Kopinšek, Alja Urbanček in Blaž Zdolšek. 
Skale in Nastja Tovornik.

Matic Vertačnik, Tjaša 
Koželj in Patrik Senica.

e tradicionalno Občina Šentjur za 
' najboljše učence prireja sprejem

pri županu. Učencem, ki se letos 
poslavljajo od osnovnošolskih 

A klopi in bodo v mesecu septem- 
^^MHi^Hbru nadaljevali izobraževanje 
na srednjih šolah ter so se v osnovni šoli izka
zali z odličnim uspehom, uspehom iz raznih 
tekmovanj, vzornim vedenjem in odnosom do 
ostalih učencev, vsako leto župan podeli knjižne 
nagrade.

Učence predlagajo osnovne šole same in v

generaciji 2012/2013 je bilo kar 41 učencev, ki so 
izstopali. V šopku osnovnih šol pa svoje najboljše 
učence predlaga tudi glasbena šola. Učenki Tjašo 
Pahole in Patricijo Turnšek sta predlagali tako 
matična kot glasbena šola. Župan mag. Marko 
Diaci je v nagovoru učencem in njihovim staršem 
položil na srce, da čeprav jih bo pot iskanja 
znanja vodila iz domačega kraja, naj na koncu 
svojo priložnost le poiščejo doma. »Ste najboljši 
med najboljšimi in vsi imate veliko skupnega - 
to je vaš talent, znanje, želja po znanju in vaše 
veščine,« jih je pohvalil župan. »Če boste kdaj

v življenju naleteli na ovire in vam bo težko, 
stisnite zobe, potrudite se, kajti v življenju sta 
trud in znanje tisti vrednoti, ki peljeta v pravo 
smer,« je dodal modro misel. Mladim je svetoval, 
naj še krepijo svoje osebnostne vrline in pri tem 
je naloga staršev, da jih spodbujajo. Glasbeni 
program so pripravili člani Tolkalne skupine 
Glasbene šole skladateljev Ipavcev Šentjur pod 
vodstvom Eve Zavšek.

VEČINA BO SVOJE ŠOLANJE NA
DALJEVALA NA ENI OD GIMNAZIJ.
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Na Ponikvi z novo zastavo
Podelitev priznanj.
Učenci 05 Blaža Kocena 
Ponikva so pripravili 
proslavo ob dnevu 
državnosti in zaključku 
šolskega leta.
Piše: Saša Rečnik

Učitelji in učenci ponkovške 
osnovne šole so ob koncu 
šolskega leta pripravili proslavo 
ob dnevu državnosti, ki je 
potekala v četrtek, 20. junija, in se 
je s ploščadi pred šolo prestavila 
v nekoliko hladnejšo telovadnico. 
Na proslavi so kot novost podelili 
tudi priznanja najbolj uspešnim 
posameznikom. Učenci so z ravnateljico odkrili novo zastavo.

Grafična podoba šole
Na prireditvi so se učenci z 

različnimi točkami poklonili 
rojstvu naše države, nastopila 
sta tudi otroški in mladinski

DEJSTVA Slfeps

Hitro računanje
Posebno ponosni so tudi 
na uspehe v projektu 
LEPO (Hitro in zanesljivo 
računanje - Tekmuj sam s 
seboj, s časom in sošolci), 
kjer so kot šola zasedli 
13. mesto v državi. Gre za 
mednarodni projekt, kjer 
se učenci vseh razredov 
pomerijo, kako spretni in 
hitri so pri računanju na 
pamet. Nagrade so podelili 
najboljšim razredom, kar 
trije so bili med najboljših 
deset v državi, ter 
posameznikom iz vsakega 
razreda.

pevski zbor, instrumentalna 
zasedba ter plesalke in plesalci. 
Osrednjo pozornost je zagotovo 
zavzelo odkritje nove zastave. 
Zastavo so izobesili že prejšnji 
dan, novo grafično podobo 
sicer uporabljajo že vso leto. 
»Ponosni bodimo na našo novo 
zastavo, želim si, da res postane 
naš skupni znak, ki nas bo 
spremljal še dolgo,« je povedala 
ravnateljica Andreja Ocvirk in 
dodala: »Na zastavi je fant z 
globusom, za katera je jasno, 
kaj predstavljata, dopuščam, da 
si sami predstavljate tisto, kar 
vam je najljubše. Tudi barve so 
primerne in vzpodbujajoče.«

Nova šolska priznanja
Učenci so v preteklem letu 

prejeli veliko priznanj na 
regijskem in državnem nivoju. 
Kot novost so letos prvič podelili 
šolska priznanja ter razglasili »Naj 
učenko in učenca«. Priznanja se 
ujemajo z novo podobo in jih

bodo na zaključni prireditvi 
podeljevali tudi v prihodnje. 
Učitelji so po kriterijih predlagali 
učence in na konferenci tudi 
določili prejemnike. Kriteriji 
so bili čim boljše zaključene 
ocene, sodelovanje in uspehi 
na tekmovanjih, sodelovanje na 
prireditvah in zastopanje šole v 
širšem okolju, pomoč sošolcem in 
sodelovanje v razredni skupnosti, 
vzgled drugim učencem ter 
pozitiven odnos do učenja in 
šole. Priznanja prejmejo učenci 
od 4. do 9. razreda in jih potrdi 
učiteljski zbor. Učenci s samimi 
odličnimi ocenami pa prejmejo 
tudi priznanje za odličnost. 
Nekaj priznanj so podelili na 
prireditvi, nekaj v razredu na 
zadnji šolski dan.

# aforizem jlOVlCe

Počitek v spolnosti ni 
dopust, ampak znak za 

alarm.

Družabno srečanje upokojencev
Pri planinskem domu na Resev- 

n‘ se je v soboto, 8. junija, zbralo 
Preko 200 ljudi. Društvo upoko
jencev Šentjur je organiziralo 
tfadicionalno medgeneracijsko 
družabno srečanje. Letos bodo 
Praznovali 63-letnico svojega 
°bstoja. Danes društvo upoko
jencev šteje že preko 1000 članov.
2vajajo tudi projekt "Starejši 

starejše za boljšo kakovost 
Zlvljenja doma”. Na prireditvi jih 
Je Pozdravila tudi podpredsednica

DU Šentjur Fanika Lajh. Anima
torka za izlete Slavica Cokle je 
naštela nekaj dejavnosti in jih 
povabila na razne izlete, ki se jih 
lahko udeležijo vsi člani društva.

Po kratkem kulturnem progra
mu je sledilo prijetno druženje s 
srečelovom. Skrbniki planinskega 
doma so s pomočniki poskrbeli za 
okusno hrano in dobro pijačo. Ves
elo rajanje so zaključili z obljubo, 
da se po enem letu ponovno 
srečajo na Resevni. (V. A.)

Udeleženci so se zabavali, 
peli in plesali ob dobri glasbi.

Številka trenutno ni 
dosegljiva.

Zunaj vroče - 
ona hladna...
Piše: Tom Costo

Jutranji sončni žarek mi pos
veti direktno v desno oko, da se 
predramim iz nekih zmedenih, 
čudnih sanj. Obrnem glavo, 
na desni močna in zahrbtna 
prijatelja - prvi s Škotske, 
drugi z Irske. Spominov na 
preteklo noč je zelo malo, le 
bežni prebliski. Hmmm, le 
kdo si ti, enonočnica na levi? 
Tapete na steni mi niso znane, 
zatorej vem, da nisem doma. 
Mama bi bila ponosna, saj 
pospravim posteljo, preden 
potihem pobegnem čez okno.

Ne bi bilo treba tega, če bi 
le ogrela svoje srce, kot sem 
ga jaz zate. Peljal sem te na 
vse izlete, povečal limit na 
kartici, da si se počutila kot 
kraljična mojega kraljestva. 
A zdaj, zdaj pa dobim od 
tebe le stavek: »Številka tre
nutno ni dosegljiva!« Čeprav 
ne maram tega banda, pa 
vseeno zapojem: »Tavam kot 
potepuh.« Nekako opiše te 
moje temperaturno vroče dni, 
a čustveno hladne. A vseeno se 
nasmejem, nadenem sončna 
očala in v avtu na glas navijem 
Marleyjevo Three little birds. 
Ne sekiram se, še sto drugih 
bo. Pogledam svoj plakat na 
avtobusni postaji - zdaj se je pa 
res začelo. Poletje bo pestro, 
skoraj noben vikend ne bom 
doma, zabaval bom neznance, 
širil pozitivo. Zazvoni telefon, 
piarovka živčno čaka na novi
narski. »Praktično sem že 
tam,« odvrnem. »Pokaži jim 
moje slike z lanskega dopusta. 
Povej jim, da bi s temi slikami 
lahko nastopal v vseh topshop 
oglasih kot tisti PREJ.« Odločil 
sem se, da bom nasmejal 
cel svet in užival v vsakem 
trenutku. Nasmeh je zastonj, 
vstopnice za moje predstave 
pa ugodne. Se vidimo pod 
žarometi!



Srečanje pod Bohorjem

Pod lipo je zazvenela ljudska pesem.

Slovensko dekle
Glasovirke. Kljub 
grožnjam z neba na 
Ipavčevem vrtu.
Piše: Zoran Borovšak

Kulturno društvo Glasovir 
je na drugo junijsko nedeljo 
pripravilo zaključni letni kon
cert. Kljub plohi tik pred kon
certom in ne ravno najboljšo 
napovedjo so se pevke odločile, 
da bodo tvegale in večer pri
pravile na Ipavčevem vrtu, kar 
se je obrestovalo. Povsem polna 
tribuna šentjurske znamenitosti 
je bila del koncerta obsijana s 
soncem. Na koncertu so nas s 
pesmijo dekleta popeljala po 
vseh slovenskih regijah in tudi 
v zamejstvo.

Pesmi iz vseh vetrov
Večer pod Ipavčevo lipo 

so Glasovirke poimenovale 
»Slovensko dekle«, saj so nam 
zapele dvanajst, predvsem ljud
skih skladb iz celotnega, tudi

nekdaj slovenskega območja. 
Umetniška vodja Simona 
Zdolšek je dekletom, kot ved
no, oddirigirala z odliko, prav 
tako pa jih je tudi pripravila za 
koncert.

V goste so, kot se za zaključne 
koncerte spodobi, povabile tudi 
dve izjemni pevki in dva pevca, 
vokalni kvartet Shalom. Shalom 
je hebrejski pozdrav miru, kar 
jim prav pristoji. Njihovi glasovi 
in izbor pesmi so na poslušalce 
vplivali izjemno pomirjujoče. 
Kvartet prihaja z Ljubečne, de
luje pa že več kot petnajst let. 
Njegov umetniški vodja je Aleš 
Kolšek.

Da je koncert uspel, so pričali 
nasmejani obrazi Glasovirk in 
občinstva. Kljub začetnim skr
bem zaradi vremena in ne ravno 
toplem ozračju, so vsi nastopajo
či s svojimi glasovi razgreli srca 
poslušalcem. Prav tako so nas 
spomnili, da smo Slovenci in naj 
bomo na svoje korenine ponosni 
ter z veseljem prepevamo ljudske 
pesmi z našega območja.

Pohorska cokla.
Najboljši je prejel pokal z 
nazivom "Naj harmonikar 
pod Bohorjem 2013".
Piše: Vid Aužner

Pohorska cokla je mednarodno 
tekmovanje, kjer se pokažejo 
harmonikarji vseh starostnih 
skupin, ki igrajo na diatonično 
harmoniko. Strokovno komisi
jo so sestavljali štirje znani 
glasbeniki, umetniki na tem 
področju: profesor glasbene 
pedagogike Franci Kolar, Matej 
Romih, znani harmonikar in 
domačin Jernej Brilej ter pred
stavnik predizbora tekmovan
ja za Pohorsko coklo Gojko 
Jevšenak.

PD Zarja Šentvid je v nedeljo, 
23. junija, v Šentvidu pri Planini 
pripravilo prvo srečanje pod Bo
horjem. Predizbor za Pohorsko 
coklo se organizira v Šentvidu 
že tretjič. Pravila ocenjevanja

Vonj po morju
V šentjurskih križankah, na 

Ipavčevem vrtu, je v sredini juni
ja, kljub nič kaj poletnem vre
menu, že dišalo po morju. Ženski 
pevski zbor skladateljev Ipavcev 
nam je pripravil zaključni kon
cert, ki so ga pevke poimeno
vale od Od doma do Jadrana. Iz 
domačih krajev so nas s pesmijo 
počasi popeljale proti morju in 
elegantno stopnjevale razgretost 
poslušalcev.

Nastopila je tudi Drameljska 
klapa, ki je povsem raznežila 
ženska srca, saj je zapela nekaj

in sama harmonija, sledijo jim 
virtuoznost, spretnost, tehnična 
dovršenost ter interpretacija 
izvedbe, kot zadnja, tretja točka 
pa se ocenjujejo izbor programa, 
zahtevnost skladb in sam vzgled 
nastopa. Letos je bilo prijavljenih 
le 8 tekmovalcev.

Nastopili so harmonikarji Alojz 
Murgel, Sandra Murgel, Sven 
Pušnik, Rok Gračner, Martin 
Luskar, Aljaž, Kevin Poredoš in 
Boštjan Planko.

Podelitev pokala
Rezultate predizbora za polfi

nale Pohorska cokla je napovedal 
strokovni vodja Gojko Jevšenak. 
Vsi nastopajoči pa so se uvrstili 
v nadaljnje tekmovanje, ki bo 
27. julija na Resniku. Pokal z 
nazivom ”Naj harmonikar pod 
Bohorjem 2013” pa je prejela 
edina predstavnica ženskega 
spola Sandra Murgel, ki prihaja 
iz Novega mesta, natančneje z 
Otočca. Za vse ljubitelje, željne 
dobre glasbe in plesa, je poskrbel 
hišni ansambel PD Zarja pod

dalmatinskih pesmi. Klapa pa je 
nekaj tonov ob največjih dalmat
inskih zimzelenih zvabila tudi 
iz ust gledalcev. Povsem polno 
prizorišče je prav tako prispevalo 
k vzdušju, saj so dekleta pre
pevala z nasmehom na obrazu 
in žarom v očeh. Z Večeras je 
naša fešta so družno z gosti 
zaključili koncert, ki je bil prva 
prireditev v sklopu Šentjurskega 
poletja. Če pregovor, da se po 
jutru dan pozna, drži, bo letošnje 
Šentjursko poletje zelo pestro in 
kvalitetno. (Z. B.)Prepevale so z nasmehom na obrazu in žarom v očeh.

so v prvi vrsti ritem, melodija vodstvom Mateja Romiha.

Nastopilo je osem harmonikarjev.
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Poletna muzejska noč 
v znamenju mode
Galerija Zgornji trg.
Planinska moda z začetka 
prejšnjega stoletja je na 
ogled do konca avgusta.
Piše: Saša Rečnik 
Foto: Jure Godler

Na prijeten poletni dan so tudi 
v Šentjurju obeležili slovenski 
muzejski praznik. Obiskovalci so 
si imeli možnost ogledati muzej 
v večernih urah, na ploščadi 
pred galerijo je potekalo odprtje 
razstave starih portretnih fo
tografij Alfonza Juršeta, manj 
znanega fotografa s Planine, 
s poudarkom na predstavitvi 
oblačilne kulture z začetka 20. 
stoletja.

V ospredju moda
»Na razstavi niso v ospredju 

imena ljudi in njihova vloga v 
družbi, temveč njihova oblačila, 
moda tedanjega časa,« je pov
edala Anita Koleša, vodja 01 
JSKD Šentjur, kateri gre zasluga 
za izvedbo že 18. razstave v 
Galeriji Zgornji trg. Pokrajinski 
muzej Celje, ki je skrbnik zbirke 
Alfonza Juršeta, je za razstavo 
Posodil tudi nekatere eksponate 
iz depojev muzeja, kot so modni 
dodatki, izdelki za lepotičenje 
in oblačila, ki niso na ogled v 
muzeju, zato je razstava enkratna 
Priložnost za njihov ogled.

Zgodovina kraja skozi 
objektiv

Skozi objektiv je Jurše ne
hote obeležil podobe prebivalcev, 
hi prikazujejo različne plasti 
življenja tega kozjanskega bisera,

dejstva noflce
Bilo je nekoč
Portreti Planinčanov nas 
Popeljejo v zgodovino kraja, ki 
)e konstruirana skozi časovno 
raznolike portrete, ki so zelo 
osebni in zato pristni pokazatelj 
dstih časov. Modne zapovedi 
roed leti 1900-1945 so rdeča nit 
tokratne razstave, vendar nam 
dajejo širši vpogled v družbo 
ln življenje na Planini pri 
Sevnici v času »odkritosrčnega 
ln Pravičnega orožniškega urad- 
toka« Alfonza Juršeta.

Gledalci so si ogledali razsta
vo starih fotografij, oblek in 
drugih eksponatov muzeja.

in le malo je krajev po Sloveniji, 
ki se lahko pohvalijo s takšnimi 
dokumenti neprecenljive vred
nosti. Idejo, da bi širši publiki 
predstavili fotografa Alfonza 
Juršeta ter skozi oblačila tistega 
časa tudi širši kontekst družbe in 
dogajanja na Planini, je prispeval 
Janez Šmid. Ta je zbirko rešil 
pred pogubo in pozabo in 3553 
negativov v obliki starih foto
grafskih plošč in manjše število 
že izdelanih fotografij predal 
muzeju. »Vsak negativ ali foto
grafija ima svojo govorico, svoje 
sporočilo in izraznost ter nepre
cenljivo dokumentarno vred
nost,« je zapisal Šmid. Prav tako 
je razstavo pomagala uresničiti 
Saša Krofi, ki je posodila re
konstrukcijo ženske obleke iz 
Etnološke zbirke Šmid.

Otvoritve razstave se je 
udeležil tudi Igor Teršar, direk
tor Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti. Nastopila je Voka
lna skupina Moškega pevskega 
zbora skladateljev Ipavcev, ki se 
je sestala prav za to priložnost, 
Vid Slana je pripravil 15-minutni 
film s posnetki tistega časa ter 
fotografijami Juršeta. Obiskovalci 
so si lahko ogledali tudi kratek 
film o Coco Chanel, prisluhnili 
glasbi priložnostnega banda ter 
si ob jazzovskih zvokih ogledali 
razstavo.

IVOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO

liMMazmiiMsisraa

NAŠIH ODLIČNIH PIC IN OSTALE NAŠE 
DOBRE HRANE NA VAŠ DOM BREZPLAČNO

bo f km fr centra Šentjurja!
telefon: 03 74919 63 mobitel: 031 413 590

REZALNO-CEPILNI STROJI

TAJFUN

GOZDARSKI VITU

TAJFUN
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Moje pesmi, moje sanje

Za drameljsko šolo so zapeli številni zbori in domače skupine.

Dobrodelni koncert.
Z zbiranjem sredstev za 
nakup pripomočkov in 
šolske opreme so do sedaj 
zbrali okoli 130 €. Zbiranje 
denarja pa se še nadaljuje.
Piše: Vid Aužner

V letošnjem poletju je 
predvidena celotna energetska 
prenova OŠ Dramlje, ki je stara 
že 33 let. Nakup sodobnejših 
učnih sredstev in pripomočkov, 
s katerimi bi posodobili pouk 
in delo z učenci, pa naj bi šola 
financirala sama. Zaradi tega 
so se učitelji in učenci odločili, 
da organizirajo dobrodelno 
prireditev, s katero bi zbrali 
nekaj dodatnih sredstev. Na 
dobrodelni prireditvi Moje pesmi, 
moje sanje so v sodelovanju z 
Ljudsko univerzo Šentjur (LUŠ) 
zbirali sredstva od prodanih 
vstopnic ter od prodaje raznih 
ročnih izdelkov. LUŠ je bila 
pomemben del prireditve in je 
prispevala polovico izdelkov za

bazar in omogočila brezplačno 
oglaševanje o prireditvi.

Nastopajoči
OPZ Dramlje je zapel pozdravno 

pesem. Nastopila je folklorna 
skupina, ki je januarja 2012 
ponovno zaživela v OŠ Dramlje. 
Deluje v okviru zavoda Etno-eko, 
vodi jo Anja Lavbič. V okviru 
šolskega plesnega festivala je na šoli 
nastala še ena plesna skupina pod 
vodstvom učiteljice Nuše Lončar 
Šučur. Učenke četrtega in šestega 
razreda so zaplesale hip hop in 
latino. Na šoli imajo tudi čisto

pravi narodno-zabavni ansambel 
z imenom Pomlad, za katerim so 
nastopile pevke Ženskega pevskega 
zbora Dramlje. Mateja Gorjup se 
je predstavila s svojimi avtorskimi 
pesmi iz ljudskih zakladnic. 
Manjkal ni niti Moški pevski zbor 
iz Dramelj. Številne obiskovalce 
so začarale plesalke orientalskega 
plesa. Vabilu so se odzvali tudi 
člani Ansambla Mladika.

Prodaja izdelkov
Povezovalca Katja in Matej sta 

obiskovalce povabila na sprehod 
med stojnice izdelkov otrok OŠ

dejstva novice
Skupaj z LUŠ
Na dobrodelni prireditvi 
Moje pesmi, moje sanje so 
v sodelovanju z Ljudsko 
univerzo Šentjur (LUŠ) 
zbirali sredstva od prodanih 
vstopnic ter od prodaje 
raznih ročnih izdelkov.
LUŠ je bila pomemben del 
prireditve saj so prispevali 
polovico izdelkov za bazar 
in omogočili brezplačno 
oglaševanje o prireditvi.

Dramlje in izdelkov otrok, ki so 
obiskovali ustvarjalne delavnice 
Ljudske univerze Šentjur. Želja 
je bila, da se pokupijo čisto vsi 
izdelki, konec koncev gre za pomoč 
otrokom. Nova ravnateljica Nataša 
Sovine se je zahvalila vsem, ki so se 
odzvali prireditvi, ter jih po koncu 
povabila v telovadnico na majhen 
prigrizek. Ansambel Unikat pa je 
prireditev začinil s svojo lansko 
uspešnico Dovolj mi je.

® aforizem Koli

Po vsaki vojni zmagovalci 
počno neumnosti, da pa je 
potrebno uničiti vse, kar 
je bilo kaj vredno, je pa 

narobe.

banka cel

NOVOST NA BAZENU!!

Pod strokovnim vodstvom organiziramo:
-varstvo za otroke med poletnimi počitnicami 

I -začetni in nadeljevalni plavalni tečaj za odrasle in otroke 
\ -praznovanja otroških rojstnodnevnih zabav

VSTOPNINA NA BAZEN

CELODNEVNA 
OTROCI (do 15. leta)

ODRASLI

UPOKOJENCI IN INVALIDI

POPOLDANSKA (PO 15.00 URI)
OTROCI (do 15. leta starosti) 
ODRASLI
UPOKOJENCI IN INVALIDI

SEZONSKE KARTE
OTROCI
ODRASLI

3.00 €
8.00 € (s kosilom)
4.00 €

10,00 € (s kosilom)
3,60 €
9,50 € (s kosilom)

2.50 €
3.50 € 
3,00 €

40.00 €
55.00 €

Otroci do 3. leta starosti imajo PROST VSTOP.
Upokojenci morajo ob vstopu, če želijo uveljavljati popust, pokazati ustrezno identifikacijo

NAJEM LEŽALNIKA IN SENČNIKA 
NAMIZNI TENIS

BREZPLAČNO ! 
2,00 €/uro

(V cene je vključen DDV.)

NA BAZEN!
.iiiiT nfT1*338^

®31 <335 o
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Avistovci preganjali slabo vreme
Slišiš poletje? Takšen 
je bil naslov letnega 
koncerta Komornega 
zbora A Vista iz Šentjurja.
Piše: Jure Godler 
Foto: Vid Aužner

Koncertov na temo prebu
janja poletja, odganjanja mraza 
in dežja bo v nekaj tednih na 
Šentjurskem kar nekaj. Zago
tovo prvega s tovrstno vsebino 
so 1. junija pripravili pevke in 
pevci komornega zbora A Vista, 
ki deluje v okviru istoimenskega 
kulturnega društva. Zbor obhaja 
že peto leto delovanja. Prej je 
bil poznan pod imenom MePZ 
Bangarade, zadnji dve leti pa 
ga z novim imenom vodi Tina 
Pečar, prof.

Pregnani z 
Ipavčevega vrta

Čeprav je bil koncert predvi
den na Ipavčevem vrtu, so mor
ali avistovci zaradi nestanovit
nega in mrzlega vremena koncert 
pripraviti v Kulturnem domu 
Šentjur. V prvem delu koncerta 
so peli predvsem slovenske ljud
ske pesmi, drugi del koncerta pa 
je bil popevkarsko obarvan. Tako 
smo v drugem delu koncerta 
lahko slišali nekaj zimzelenih 
skladb, kot so Brez besed, You 
raise me up, Na krilih želja itd.

Čeprav so glavno besedo kon

certa imeli avistovci, so na svoj 
letni koncert povabili tudi goste. 
Priložnostni vokalni kvartet se je 
predstavil z dvema dalmatinski
ma skladbama Kužo moja crvena 
in Aj ča volin te, zapeli in zaigrali 
pa so tudi člani ansambla Sek- 
stakord. Koncert je povezoval 
Vid Palčnik, ki je požel precej

simpatij občinstva. Zanimivo 
poletno obarvana pa so bila tudi 
darila zaslužnim - napihljiva 
blazina za zborovodkinjo, žoge 
za morje in paketki piva. Pe
vci so se ponovno izkazali in, 
kot kaže nekaj naslednjih dni, 
odpihnili temačne in deževne 
oblake stran.

Najbolj športni vrtec

Vrtec Dobje je najbolj športni vrtec v Sloveniji.

Na razpisu Zavoda za šport RS 
Planica je bil med prijavljenimi 
za najbolj športni vrtec izbran 
Vrtec Dobje. »Tako na šoli kot v 
vrtcu dajemo zelo velik poudarek 
Področju športa. Vrtec in prva 
triletka zelo dobro sodelujeta in 
Vse nadstandardne programe, 
ki jih nudimo šolskim otrokom, 
nridimo tudi otrokom iz vrtca,« 
obrazloži ravnateljica šole in 
Vrtca Suzana Plemenitaš.

Za otroke izvajajo vse pro- 
grame v okviru projekta Malega 
s°nčka - smučajo, plavajo, 
r°lajo, kolesarijo, izvajajo po
hode, vključeni so vsi otroci 
°h štirih let starosti naprej. 
"Vrtec zelo diha s krajem,« 
h°da ravnateljica, »ta nagrada 
nam pomeni predvsem to, da

dobro delamo, je priznanje 
na državnem nivoju, ki doka
zuje, da smo resnično, kar 
se tiče športnih programov, 
med najboljšimi v Sloveniji.«

Vrtec Dobje ima vpisanih 38 
otrok, za naslednje leto pa bodo 
skušali z dovoljenjem ustano
vitelja - Občine Dobje, dodati še 
polovični oddelek. (J. G.)

Prihaja
Klumpanje

Klumpanje je tradicionalna, 
letos že 14. prireditev. 
Prepleta vrhunska glasbena 
doživetja s športom in z 
družabnimi aktivnostmi. Ena 
od posebnosti Klumpanja je 
tudi njegova izjemna lokacija, 
Sveti križ - hrib nad Planino 
pri Sevnici.

Razlog več za obisk 
letošnjega Klumpanja je 
nastop svetovne godalne 
senzacije, 2Cellos. Bliskovit 
uspeha dua 2Cellos se je 
začel z združitvijo nekdanjih 
rivalov - čelistov Slovenca 
Luke Suliča in Hrvata 
Stjepana Hauserja. Oba 
sta priznana glasbenika, 
ki sta čelu zapisana že od 
otroštva. Luka je dokončal 
študij na svetovno znani 
Kraljevi glasbeni akademiji 
(Royal Academy of Musič) 
v Londonu, Stjepan pa na 
Kraljevem kolidžu (Royal 
Northern College of Musič) 
v Manchestru. Družbo na 
odru jima bodo na dogodku, 
ki poteka dva dni, delali še 
Elvis Jackson, S.A.R.S. iz 
Srbije, Manouche, Orleki, 
Nude, Jelenband, Jailbreak 
- vrhunski Guns n' Roses 
tribute band in drugi. Novost 
letošnjega Klumpanja je bogat 
sobotni dnevni program 
na samem prireditvenem 
prostoru, ki bo potekal v 
času med 11.00 in 16.00 uro. 
Obiskovalci se bodo lahko 
pomerili v nogometu in 
odbojki na travi, obiskali 
kreativne delavnice ter 
družabne igre. Nasmejala jih 
bosta standup komika Aleš 
Novak in Tom Costo, Mi2 pa 
bosta letos pisala poezijo. 
Prireditveni prostor sprejme 
okoli 6.000 obiskovalcev, ki 
bodo lahko svoje avtomobile 
parkirali na Planini, od 
koder jih bo na prizorišče 
prireditve prepeljal brezplačni 
avtobus. Poskrbljeno bo tudi 
za brezplačno kampiranje in 
seveda hrano in pijačo.

Več o Klumpanju na: http:// 
www.klumpanje.com.
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JOŽE ZUPANC VRT RIFNIK

DNEVI ODPRTIH VRAT OKRASNIH VRTOV

ZA RAJ STA 
POTREBNA 1 
ČAS IN DELO

V Šentjurju so v začetku junija vrata 
obiskovalcem odprli trije botanični vrtovi.

Za vzdrževanje botaničnega vrta je ena ura 
dela na dan premalo.
Piše: Jure Godler 
Foto: Jure Godler

RIBNIKI
Lokvanji krasijo vse tri
vrtove.

STRMI VRT PRIPOMOČKI

J

* -:V

HZSE•*:»*•- v \ v-
NAJBOL

vrtovi

DEJSTVA OEfcpa

Trije vrtovi
Vsi vrtnarji se med seboj 
poznajo in sodelujejo. Vsak 
od treh vrtov, ki so od 8. do 
9. junija imeli dneve odprtih 
vrat, izraža prepričanje in želje 
posameznika do urejenosti 
sveta okoli sebe ter ima svoj 
čar. To so trije različni vrtovi - 
prvi slovenski vrt, eden najbolj 
strmih, drugi primestni vrt, 
tretji pa je vrt Ritnik. Med sabo 
niso konkurenti, izmenjujejo si 
rastline in si pomagajo, ne samo 
z nasveti, tudi z delom ter z 
vsem, kar sodi v takšen vrt. 
Zaenkrat drugih novih 
botaničnih vrtov, razen naštetih, 
še ni na vidiku, jih je pa v 
Sloveniji še kar nekaj. Namen 
usklajenega dneva odprtih vrat 
je tudi ta, da si lahko obiskovalci 
iz vse Slovenije v enem obisku 
ogledajo vse tri vrtove.

Rad pokaže svoj vrt. Najbolj strm vrt v Sloveniji Jože Franc uporablja samokolnico z ročno zavoro. Vsakega obisk ^ s0 pri Francu 2eb vese|j Vrt družine Mauerje eden bo|j znanjh 5|ovenskih vrtov Za vrt na Rjfnjku gk'bjta V7" Gorgzd 7' Nace.

W "Trt Rifnik, Vrt v strmini in Vrt Hruševec 
M / so poimenovali tri šentjurske vrtove, 
A/ vsak po svoje prečudovit, negovan in 
W perfekcionističen. Ko stopaš po meh

ki in negovani travi, poslušaš šumenje ribnikov 
in opazuješ živo pisane cvetlice in rastline, 
čigar imen še nisi slišal in ti tudi nič ne povedo, 
dobiš občutek domačnosti, sproščenosti in raja 
na zemlji. Lastniki vseh treh vrtov med seboj 
sodelujejo, si izmenjujejo rastline, svetujejo.

Vrt Rifnik
Gorazd in Nace Mauer, oče in sin, imata 

zagotovo najbolj znan botanični vrt na

VRTOVI POTREBUJEJO 
ENO URO DELA NA DAN.

Šentjurskem. Obiskovalcem družina Mauer 
rada pokaže vse kotičke vrta Rifnik. Tu raste 
veliko zbirk iglavcev, trajnic in drevnin. Vrt 
se ponaša s številnimi sortami host - tudi 
preko 400 različnih, vse pa se bohotijo v 
različnih velikostih in barvah listov. Oba, oče 
in sin, sta velika poznavalca in strokovnjaka na 
botaničnem področju in oba kar prekipevata od 
znanj. Vse rastlinice v vrtu imata označene bolj 
zaradi obiskovalcev, saj bi jih sama prepoznala 
že na dotik.

»Vrt je zbirka rastlin, ki prihajajo iz vseh 
koncev sveta, od Evrope do Afrike in Azije, ki 
se med seboj zelo dobro usklajujejo in počutijo,« 
začne predstavitev vrta Gorazd Mauer. V vrtu 
je preko 2000 različnih rastlin, s tem da so med 
večjimi zbirkami tudi zbirka iglavcev, evropska 
zbirka podokarposov, hoste in ostale. Tisti 
trenutek, ko sta na Rifniku z ženo Majdo kupila 
hišo, sta začela tudi saditi rastline.

Danes je od tega že četrt stoletja in nekatere 
rastline v vrtu še vedno rastejo. Pozimi urejajo 
zapiske o tem, kako kakšna rastlina raste, 
kako se je obnašala v določenem letu in tako 
dela nikoli ne zmanjka. »Rastline izhajajo 
iz podobnega temperaturnega okolja, saj 
se temperaturno območje 7, kot je pri nas v 
Sloveniji, najde tudi v Južni Ameriki in rastline 
iz teh predelov lahko uspevajo tudi v tem vrtu,« 
nam pove Mauer. Letos bo pripravil še en dan 
odprtih vrat, in sicer v mesecu septembru, ko 
bodo lahko obiskovalci videli povsem druge 
rastline, kot jih vidijo danes.

VSAK VRT JE EDINSTVEN 
IN NEPONOVLJIV.

Vrt Hruševec
Primestni vrt v Hruševcu je last 

Jožeta Zupanca in leži skoraj v 
samem centru naselja. Ponaša 
se z velikim številom iglavcev, 
aIpskih rastlin ter vodnih in 
obvodnih rastlin. »To me je že od 
nekdaj zanimalo. Že od petega 
leta starosti sem poleg svoje 
m-ame sadil rastline. To ti more 
biti prirojeno, če ti nekaj ne bo 
všeč, ne boš opazil ničesar,« nam 
Uvodoma zaupa Zupanc. »To je 
dar, ki ti mora biti prirojen in se 
§a ne da naučiti,« še doda lastnik 
Primestnega vrta. Rastline v vrtu 
,e že zdavnaj nehal preštevati, 
Sai levilo ni pomembno. Važna 
le kvaliteta in pestrost, vrt pa 
rpora biti zanimiv 12 mesecev

in ne samo maja, saj takrat cveti 
vsak vrt.

Rastline so iz vsega sveta, za 
takšen vrt, ki ga je postavil na 
ogled, pa je potreboval 25 let. 
Veliko rastlin je že zamenjal, sadi 
nove in vrt redno spreminja svojo 
podobo. Pri delu mu občasno 
priskočita na pomoč hčeri Elena 
in Anja, ki imata vsaka tudi svoj 
kotiček.

Vrt v strmini
... je last družine Franc in je 

med prijatelji rastlin znan tudi 
kot najbolj strm vrt v Sloveniji. 
Nahaja se v neposredni bližini 
slivniške cerkve sv. Janeza. 
Njegove strmine nam s posebnim 
entuziazmom pokaže upokojeni

vrtnar Jože Franc, ki je 40 let 
skrbel za urejanje Mestnega parka 
v Celju. Težko si predstavljamo, 
koliko dela je bilo potrebno za ta 
vrt, saj je večino zemlje v strmino 
nanosil kar v vedru, sam je izdelal 
betonske stopnice itd. Na vrtu se 
skupaj bohoti 2.500 rastlin.

Z zanosom in mladostno 
vnemo Jože razkazuje svoj vrt, 
na katerega je zelo ponosen. 
Po strmini nas vodi in razlaga 
življenjsko zgodbo, spregovori 
tudi o devici Mariji - kipu, ki mu 
je v Nemčiji rešila življenje, danes 
pa je postavljena v veži ob njegovi 
domačiji. Vrt v strmini je vreden 
še toliko večjega občudovanja, 
glede na to, da je bilo treba vsako 
pest zemlje, rastline in ostalo

Ribniki v vrtovih niso zaradi 
rib, temveč zato, ker določene 
rastline potrebujejo za svojo 
rast in razvoj tudi vodo ali 
močvirno gredo, kar pa je 
tudi osnovni namen izgradnje 
ribnikov v vrtovih. Vrt Rifnik 
ima dva ribnika. V enem so 
nasajene mesojedke in ribe, 
drugi ribnik pa je namenjen 
razmnoževanju dvoživk - 
močeradov in žab.

prinesti na strmino, pa tudi z nje. 
Zaradi težkega terena si je Jože 
prilagodil tudi orodje, med katerim 
je najbolj zanimiva samokolnica z 
ročno zavoro.
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Robotiki državni prvaki

Šentjurski robotiki: Damjan Kavka, Domen Jan, Maks Moser 
in mentor Branko Vizjak.

ROBObum. Na
tekmovanju so robotiki 
05 Franja Malgaja Šentjur 
pometli s konkurenco.
Piše: Jure Godler 
Foto: Jure Godler

Ekipa učencev Osnovne šole 
Franja Malgaja Šentjur v sestavi 
Domen Jan, Damjan Kavka in 
Maks Moser se je pod men
torstvom Branka Vizjaka pred 
kratkim na državnem tekmovanju 
v robotiki povzpela na sam vrh 
in se okitila z nazivom prva
kov. Tekmovanje je bilo 21. maja 
na Fakulteti za elektrotehniko, 
računalništvo in informatiko 
(FERI) v Mariboru.

Reševanje
Z vso konkurenco 24 ekip so 

opravili in osvojili prvo mes
to v kategoriji RoboCupJunior 
Reševanje A 2013 - osnovne šole. 
Že lani so se mladi robotiki uvrstili 
na svetovno prvenstvo v Eind- 
hovnu, a se ga zaradi pomanjkanja 
sredstev niso udeležili. Lokacija

letošnjega svetovnega prvenstva, 
na katerega so se tokrat ponovno 
uvrstili, še ni znana. Šentjurski 
robotiki so z rezultatom 170 točk 
dobesedno pometli z ostalimi, saj 
je drugouvrščena ekipa Hrastnika 
R2 dosegla samo 90 točk. S tem 
OŠ Franja Malgaja Šentjur na
dgrajuje svoje dosežke iz prejšnjih 
let, saj je že tretje leto zapored 
ena najuspešnejših šol na tem 
področju.

Naloga
ROBObum je zamišljen kot 

potres, kjer programirani roboti 
rešujejo ponesrečene. Proga in 
naloga, ki jo morajo opraviti 
roboti na tekmovanju, ni znana 
vnaprej. Delovna površina je 
labirint, v katerem se mora ro
bot izogniti oviram in najti pot 
iz treh sob. V eni izmed sob je 
v naključnem mestu „žrtev“, 
valj, ki ga mora robot prenesti

dejstva novfce
ROBObum
... je vzporedno tekmovanje 
Šentjurčanom že znanega 
FLL (First Lego League).
Razlika je v tem, da pri tem 
tekmovanju ne sodelujejo 
izključno Lego roboti, temveč 
tudi roboti podjetja Fischer.
Prav tako je FLL tekmovanje 
sestavljeno iz treh delov 
- robotskega, vrednot in 
projektne naloge, medtem ko 
je v tekmovanje ROBObum 
vključen zgolj robotski del.

ummmmmmmmmmmmBammmmmmmmmmmmmmmmmmmmm

ali poriniti v evakuacijsko cono. 
Za vsako uspešno nalogo pa robot 
dobiva točke.

»Zakaj smo tako uspešni? Ver
jetno zato, ker iščemo rešitve in 
programiramo vse leto večinoma 
sami. Mentor Branko Vizjak nam 
pomaga šele, ko ne najdemo več 
izhoda,« nam je zaupal Domen 
Jan. Za izboljšanje rezultata si mal- 
gajevski robotiki želijo, da bi imeli 
mizo za treninge že postavljeno v 
kakšnem prostoru v šoli in bi se 
lahko večkrat takoj posvetili robot
om in ne vsakičnemu postavljanju in 
pospravljanju poligona. »Zahvaliti 
se moramo še ravnatelju Marjanu 
Gradišniku, ki nas pri tem spodbuja 
in nam pomaga,« je dodal še Vizjak.

ZAKAJ NE BI IZKORISTILI IZKUŠENJ STROKOVNJAKOV CITROEN?
BREZPLAČNI PREGLED VOZILA, DARILO IN NAGRADE.

100x BREZPLAČNI 
PREGLED VOZILA
PLUS DARILO - DNEVNA VSTOPNICA 
ZA KOPANJE V THERMANI LAŠKO.

0,00
Z obiskom sodelujete v nagradni igri 
vikend paket za dve osebi v Thermani Laško 
v družbi Citroena C3 Picasso.

4

CITROEn

POVEJ NAPREJ.
Za vse, ki boste do konca meseca junija pripeljali svojega Citroena na pooblaščeni servis Selmar v Celju, smo pripravili brezplačni poletni pregled vozila, 
ugodne paketne cene za vzdrževanje klimatske naprave ali menjavo motornega olja ter veliko nagradno igro z nagradami Citroen in Thermane Laško.

CREATIVE TECHNOLOGIE

M
THERMANA

Laško

AVTOHIŠA SELMAR d.o.o. - MARIBORSKA CESTA 119 - 3000 CELJE - TEL: 03 424 40 07 - saloni.citroen.si/selmar
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Dekleta v uniformah

V predstavi ni manjkalo romantičnih in dobro dodelanih scen.

MCŠ. Drugi del 
sage o prijateljstvu, 
dogodivščinah in ljubezni 
še boljši.
Piše: Zoran Borovšak

Akterji mladinskega centra 
Šentjur so se odločili, da bo 
uspešnica prejšnjega leta, 
plesno-gledališka predstava 
Ljubezen na parketu dobila 
epilog. Pripravljavci plesno- 
gledališke igre so se odločili, da 
bodo s provokativnim naslovom 
privabili še več obiskovalcev, 
vsebina pa je primerna tudi za 
najmlajše. Kot je zanje značilno, 
se vsakega projekta lotijo z veliko 
vnemo in mnogo prostovoljci.

Zgodba se zapleta
Če se je prvi del ljubezni 

odvijal v osnovnošolskih klopeh, 
glavna tema pa je bilo rivalstvo 
med dvema sošolkama za

priljubljenega fanta na šoli, so 
dekleta tokrat že malo starejša, 
vpisana na zasebno dekliško šolo. 
Sošolki, ki sta se na koncu prvega 
dela spoprijateljili, sta tokrat 
še vedno sošolki, prijateljici 
in zaveznici. Tudi tokrat sta ju

odigrali Špela Črešnar in Maja 
Selič. Diktatorska ravnateljica, 
ki jo je odlično upodobila 
Sara Zupanc, je dekletom že 
na začetku predstavila kruta 
pravila šole. Na tej šoli namreč 
ni prostora za fante in zabavo, 
kamor sodi tudi ples, brez 
katerega dekleta pač ne morejo.

Upor
Kmalu se zgodba začne 

zapletati, saj dekleta zaradi 
nekega fanta pobegnejo iz 
šole, kjer spoznajo neprijazno 
plesalko, s katero se zapletejo. 
Po prvotnih zapletih skupaj 
skujejo načrt, kako se bodo lahko 
prijavile na plesno tekmovanje. 
Ob pomoči fantov, ki jih 
pretihotapijo v šolo, to izvedejo, 
fantje pa mimogrede še malo 
pobrskajo po ravnateljičinem

računalniku in šolo določijo za 
mešano in ne samo dekliško.

Vsi igralci so pokazali izjemne 
veščine odrske igre. Čeprav 
je bila občasno pozornost 
usmerjena le na del igralcev, 
so vsi delovali, kot da bi bili v 
centru pozornosti. Prava paša 
za oči. Kot že pri prvem delu, so 
tudi letos zgodbo in koreografijo 
izdelale plesalke plesne skupine 
Elipsa, ki deluje po okriljem 
MCŠ in Mojce Zupanc. Letos 
je bila v primerjavi s prejšnjim 
letom ekipa še večja. Pri izvedbi 
predstave je namreč sodelovalo 
več kot dvajset igralcev in deset 
članov tehnične ekipe.

# aforizem____________ noj

Levi so pravi kralji, 
desni pa...!

dejstva noviče
Elipsa
Elipsa je plesna hip-hop 
skupina, ki deluje pod 
okriljem Mladinskega centra 
Šentjur. V okviru MCŠ 
skrbijo za učenje plesa. Na 
lokalnem nivoju nastopajo na 
različnih prireditvah. Medse 
sprejemajo fante in dekleta 
od 13 let dalje, ki so željni 
izpopolniti svoje veščine 
plesa. Vsi zainteresirani lahko 
več informacij dobijo na 
Mladinskem centru Šentjur.

Dekleta se prijavijo na plesno tekmovanje.

KOVAL d.o.o.
Loka pri Žusmu 9 
3223 Loka pri Žusmu, SLO 
Tel.: 03 747 19 00 
Fax: 03 747 19 18 
Mob: 031-610-480 
E-pošta: prodaja@koval.si

POSTELJE IN PRIPOMOČKI
ZA NEGO NA DOMU
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Oreh za zdravje in druženje

Organizatorka Romana Rečnik je predstavila izdelke iz 
ekološko pridelanih orehov.

Trenutki pod orehi.
Ekološka kmetija Rečnik 
- Pekošak je v petek, 14. 
junija, pripravila popoldne, 
namenjeno predstavitvi 
orehov in dejavnosti, 
povezanimi z njimi.

Saša Rečnik

Čeprav je bila prireditev pr
votno načrtovana na kmetiji v

dejstva novice
Zdravilni učinki 
oreha
Le malo je naravnih izdel
kov, ki vsebujejo toliko zdra
vilnih učinkovin kot oreh.
V plodovih so maščobe, 
beljakovine, eterično olje, 
kislina itd., ki ščitijo pred 
določenimi vrstami raka. 
Celjske lekarne so pripravile 
predavanje o pozitivnih 
učinkih oreha, tako v kozme
tiki kot tudi prehrani.

Žagaju pri Ponikvi, so jo zaradi 
razmočenega terena prestavili pod 
Ipavčevo lipo v Zgornji trg. Obisk 
dogodka je bil kljub kakovostnemu 
in raznovrstnemu programu bolj 
skromen, morda je temu botrovala 
visoka vstopnina - 16 evrov.

Igra narave
Oreh, mogočno in dolgoživo 

drevo, je že od nekdaj zvest 
spremljevalec slovenskega 
podeželja, saj daje slastne plo
dove in senco. Na kmetiji Rečnik 
- Pekošak ekološko pridelujejo 
orehe in izdelke iz orehov ter 
drugih gozdnih sadežev, kot 
so olje, čokolada itd. Dobrote 
izključno ekološke pridelave so 
na ogled in pokušino ponudili 
obiskovalcem, nekatere izdelke so 
ustvarili posebej za to priložnost, 
med drugim praline iz čokolade, 
ki so polnjene z vinom Šuman. 
Namen popoldneva je bila pred
vsem predstavitev njihove lastne 
blagovne znamke Ludus Naturae.

Učilnica pod orehi
Za najmlajše je kolektiv 

Knjižnice Šentjur pripravil

kratko lutkovno predstavo 
Učilnica pod orehi, ki je 
nastala po istoimenski slikanici 
avtorice Maje Furman in 
je bila izdana lani v okviru 
Slomškovega leta. Slikanico 
so lani prejeli vsi prvošolčki. 
»Naslov je simboličen, saj z 
učenjem premagujemo trde 
orehe nevednosti,« je o knjižici 
povedala direktorica Knjižnice 
Šentjur Tatjana Oset. Na

ogled so postavili tudi slike 
bosanskega umetnika Narcisa 
Kantardžiča, ki trenutno 
živi in dela v Celju. Njegov 
opus je predstavil umetnostni 
zgodovinar Robert Simonišek. 
Predstavilo se je tudi Turistično 
olepševalno društvo Ponikva, za 
konec so obiskovalci prisluhnili 
koncertu legendarne skupine 
Kladivo & konj in voda, ki je letos 
ponovno prijela za instrumente.
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Sončki so pričarali lep glasbeni večer in s koncertom otvorili 
nov prireditveni prostor.

Razglasili športnike šol

Bravissimo, Sonce!
Vaško jedro. Prenovljeno 
vaško jedro je zasijalo s 
ponikovskim soncem.
Pišeta: Jure Godler in Gašper
Andrinek
Foto: Jure Godler

Svoj redni letni koncert so pevci 
in pevke MePZ Sonce pripravili 
kar na prostem. Začetno junijsko 
nestanovitno vreme se je umirilo 
in so tako hitro izkoristili čas toplih 
poletnih večerov. Sončki, kot jih 
imenujejo domačini, so se zopet 
izkazali in prikazali celovit program. 
Navdušili so s svojo energijo, ki so jo 
ponesli tudi med obiskovalce.

Odlični solisti
Program so odprli s svojo himno, 

ki nosi naslov kar po imenu zbora - 
Sonce. Na koncertu pa ni manjkalo 
niti domačih in tujih priredb; 
nekatere izmed njih so začinili s 
solističnimi vložki. Medtem ko so 
si ostali člani zbora malo oddahnili, 
sta se predstavila solista Urška Pevec

in okrepitev zbora Jernej Križman.
Vodenje koncerta je tokrat prevzel 

kar predsednik zbora Miha Kundih, 
ki mu javno nastopanje ne dela 
večjih težav, in je tako obiskovalce 
navduševal s svojo izvirnostjo. Tako 
se je iz člana zbora in napovedovalca 
za trenutek prelevil v Oliverja 
Dragojeviča in Vlada Kreslina, le 
da je namesto njunih dobro znanih 
melodij uporabil kar svoje besedilo 
in za klavirjem napovedal naslednje 
pesmi, kar mu je odlično uspelo. 
»Zelo sem zadovoljen s koncertom, 
z ambientom v vaškem jedru in 
občinstvom, bilo je neponovljivo,« 
ni po koncertu skrival navdušenja 
Kundih. »Za letošnji letni koncert 
smo izbrali lahkotne poletne pesmi 
in popevke, glede na zadovoljstvo 
občinstva smo zadeli v polno,« je še 
dodal predsednik zbora.

Pevski zbor, ki ga že od začetka 
vodi zborovodkinja Andreja Ocvirk, 
je koncert nameraval zaključiti z 
Vinsko trto, a so zaradi daljšega 
aplavza kakšnih 250 gledalcev morali 
zapeti še dve pesmi.

Plezalna stena. Novo 
pridobitev PK Ritnik so 
predali namenu.
Piše: Jure Godler

V Telovadnici šentjurskih 
olimpijcev na OŠ Franja 
Malgaja Šentjur so se zbrali 
najboljši športniki osnovnih šol 
naše občine. Tako so 6. junija 
na slovesni prireditvi podelili 
priznanja najboljšim športnicam in 
športnikom, ki so dosegli vidnejše 
rezultate v občinskem, regijskem 
ali državnem merilu. Po uvodnih 
govorih župana mag. Marka 
Diacija, predsednika Športne 
zveze Šentjur Vladimirja Artnaka 
in ravnatelja šole gostiteljice 
Marjana Gradišnika so podelili 
nagrade.

Naj športniki
Nagrade so prejeli Jernej Brglez 

(atletika) in Klavdija Zagajšek 
(atletika) iz OŠ Blaža Kocena 
Ponikva, Urh Drobinc (nogomet, 
atletika) in Sara Golčman

(plavanje) iz OŠ Dramlje, Tadej 
Smole (judo) in Urška Arzenšek 
(atletika, tenis, odbojka) ter ekipi 
šolskega maratona in krosa iz 
OŠ Franja Malgaja Šentjur, Žiga 
Rajh (bovvling) in Maja Majcen 
(plezanje in šah) ter ekipe šaha, 
bovvlinga in med dvema ognjema) 
iz OŠ Hruševec Šentjur, Valentina 
Škorjanc (nogomet) in Marko 
Šmid (nogomet, atletika) iz OŠ 
Planina pri Sevnici ter Jernej 
Kaučič (atletika) in Matina Gajšek 
(atletika) iz OŠ Slivnica pri Celju.

Naj športnica vseh osnovnih 
šol je postala Maja Majcen (OŠ 
Hruševec Šentjur), športnik 
Urh Dobrine (OŠ Dramlje) in 
tekaška ekipa OŠ Franja Malgaja 
za doseženo drugo mesto na 
državnem prvenstvu v krosu. 
Poleg podelitve priznanj so 
svečano razgrnili novo obeležje 
za nastop na olimpijskih igrah za 
Henrika Planka - POI London 
(2012). Priložnost, da so zbrani 
mladi in perspektivni športniki šol, 
pa so izrabili tudi člani Plezalnega 
kluba Rifnik in svečano odprli 
novo plezalno steno v telovadnici.

PRED ENO SEKUNDO
STE PRIČELI BRATI OGLAS, KI VAM LAHKO SPREMENI ŽIVLJENJE.

RAVNO SEDAJ ZEPTER IŠČE NOVE PRODAJNE SODELAVCE!

VAS SKRBIJO UČINKI KRIZE NA VAŠE FINANČNO STANJE?
POZABITE TE SKRBI! TA TRENUTEK STE NAŠLI REŠITEV ZANJE!

Pokličite 041 736 081 (Nadja Buh) in postanite Zepterjev prodajni sodelavec.

ZEPTER INTERNATIONAL je ugledno mednarodno podjetje s sedežem v Švici. S svojimi izdelki je prisotno v več kot 40 državah na petih celinah sveta. Zepter 
proizvaja in po vsem svetu prodaja in distribuira visoko kvalitetno blago široke potrošnje. Izdelki Zepter so z uporabo najnovejše tehnologije narejeni v 7 tovarnah v 
Nemčiji, Italiji in Švici. Vsako leto več kot 65.000.000 zadovoljnim uporabnikom po vsem svetu, prodamo več kot 600.000.000 izdelkov.

ZEPTER INTERNATIONAL=Nadpovprečen zaslužek=Zelo stimulativno dodatno nagrajevanje=Samostojno planiranje delovnega časa = Neodvisno odločanje=Kreativno 
in dinamično delo = Brezplačno začetno izobraževanje in stalna podpora s strani podjetja = Možnost mednarodne kariere = Predstavljanje izdelkov vrhunske kakovosti.
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Po prerezu traku se je začel kulturni program in družabno 
srečanje.

Druga Talcijada in odprtje ulice
Prebivalci, ki stanujejo v 

šentjurski Ulici talcev, so že drugič 
zapored pripravili družabno 
srečanje za vse stanujoče na 
tem naslovu. Lansko leto je sicer 
srečanje zaradi prenove ulice 
odpadlo, so pa zato letos združili 
prijetno s koristnim in poleg 
družabnega srečanja tudi svečano 
otvorili prenovljeno slepo uli
co. Investicijo v ulico je izvedla 
Mestna skupnost Šentjur, za njih 
pa so otvoritveni trak prerezala 
Zdenko Horvat - podpredsednik

sveta MSŠ in tajnik Gorazd Bebar 
skupaj z občani. Krajani so prispe
vali za rekonstrukcijo ceste slabih 
10.000 EUR, Mestna skupnost 
Šentjur pa je primaknila 12.000 
EUR. Po otvoritvi so stanujoči 
v Ulici Talcev in tudi tisti, ki so 
nekdaj stanovali tam pripravili 
kulturni program, družabne igre 
in druženje do jutra. Pobudniki 
Talcijade - skupina krajanov - so 
trdno odločeni, da prireditev v 
ulici izvedejo ponovno drugo leto 
in bodo s tem tudi nadaljevali.

osT '*-/V
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AHACU

Gostilna pri Ahacu d.o.o. 
Stopče 31, 3231 Grobelno 

Tel.: 03/746 66 40 
gostilna@ahac.si
www.priahacu.si

Uspešni otroški in mladinski zbori
V soboto, 25. maja, je bilo v Laškem

5. regijsko tekmovanje otroških in 
mladinskih pevskih zborov, ki se 
ga je udeležilo 15 zborov iz celjske 
regije. Nastopili so tudi štirje zbori 
iz občin Šentjur in Dobje, ki so se na 
tekmovanje prijavili po priporočilu 
strokovne spremljevalke območne 
revije Sonje Kasesnik. Vsi sodelujoči 
otroški zbori so prejeli srebrna 
priznanja, največ točk pa je strokovna 
žirija namenila OPZ OŠ Dobje, ki 
ga vodi Slavica Rajh, nekaj manj 
pa OPZ OŠ Blaža Kocena Ponika 
z zborovodkinjo Andrejo Ocvirk 
in OŠ Slivnica pri Celju z Metko

Dobjani so se najbolje odrezali 
na regijskem tekmovanju.

Bevc. Slavica Rajh se je tekmovanja 
udeležila tudi z mladinskim zborom, 
ki je prejel bronasto priznanje. (A. K.)

Prejeli smo

Vikend joge, kulinar
Kozjanska domačija.
Pomembna je zgodba 
in ljudje, ki to zgodbo 
pripovedujejo.
Piše: Natalija Gajšek

Menim, da tudi na Kozjanskem 
za razvoj turizma naredimo pre
malo. Prav zato sem se odločila, 
da naredimo nekaj novega, nekaj, 
kar bo združevalo več generacij, 
in to na lokaciji, ki jo je vredno 
obiskati - Kozjanski domačiji 
v Dobju. Hkrati je vodja tečaja 
joge Tjaša Copot razmišljala o 
zaključku sezone joge in rodila se 
je ideja: joga vikend na Kozjanski 
domačiji lastnika Bojana Gučka.

Joga in zdrava hrana
Prijavilo se je 11 ljubiteljic vad

be, zdrave in dobre hrane, narave 
in raziskovanja novih kotičkov. 
Program se je s popoldansko 
jogo začel v petek, zvečer pa smo 
brbončice razvajali z bučno juho, 
zelenjavno zloženko, jedmi iz 
voka in s sladico iz prosene kaše. 
Soboto smo pričeli zgodaj zjutraj 
v tišini, nadaljevali s pohodom 
do lovske koče, kjer so sledile 
raztezne vaje, vaje za dihanje in 
sproščanje, vaje za pravilno držo 
in zdravo hrbtenico.

Zasluženi zajtrk smo postreg
li pod kozolcem na Kozjanski 
domačiji. Sledil je obisk kmetije 
Kalan na Kalobju in strokovno 
voden ogled njive ter zeliščnega 
vrta. Po okrepčilu z zeliščnim 
čajem je bilo naše popotovanje 
med zelišči zaključeno. Pod ko

zolcem je zopet zadišalo: tokrat 
smo predstavili eno osnovnih 
in najbolj priporočljivih jedi v 
ajurvedi - kitcheri. To je zelo 
lahko prebavljiva jed sestavljena 
iz rumene leče, basmati riža, 
gorčičnih semen, ingverja, kur- 
kume in koriandra. Za sladico smo 
si privoščili presno slivovo torto.

Sledil je popoldanski počitek 
in popoldanska joga. Za pop
estritev dneva je sledila kuharska 
delavnica. Skupine udeleženk 
so dobile recept in sestavine za 
pripravo jedi. Uporabiti so morale 
vse svoje znanje in ustvarjalno- 
estetsko žilico. Pripravile so pirine 
palačinke s špinačo, čičerikine 
polpete, mešano solato z avoka
dom in orehi, paradižnikov chut- 
ney, borovničev sladoled in sacher 
torto.

Čudoviti kraji
Nedeljo smo prav tako pričeli 

zelo zgodaj zjutraj. Po jogi in za
jtrku je Tjaša pripravila predavanje 
o zdravi prehrani, o kombiniranju 
hrane, uporabi začimb ... Po 
kosilu je sledilo pohajkovanje po 
kozjanskih gričkih. Pričeli smo 
v Lurški jami v Zagorju, se spre
hodili do cerkve in pot nadaljevali 
na Svetem Križu in na planinskem 
gradu. Udeleženke so prihajale iz 
različnih koncev Slovenije in ve
liko jih je že bilo na Kozjanskem, 
a nobena v naših čudovitih krajih, 
kot so same povedale.

Razlog, da so se prijavile na 
tovrstni vikend, je gotovo vadba 
joge in dejstvo, da so pobegnile 
od vsakdanjega sveta, si odpočile, 
nabrale energijo in spoznale 
košček Slovenije, ki jim je bil še

ike in harmonije

Joga vikend je minil ob spoznavanju čudovitih kozjanskih 
krajev in zdrave prehrane.
nepoznan. Nad Kozjanskim so 
bile navdušene in so soglasno 
sklenile, da se vse skupaj v jeseni 
ponovi, medtem pa pripeljejo 
svoje partnerje in prijatelje v ta 
čudoviti kotiček Slovenije.

Pri vsem tem me je ponovno 
zmotilo to, da ob vsaki 
..znamenitosti" primanjkuje

ponudbe. Tako si niso mogle kupiti 
spominka s planinskega gradu 
ali pa Lurške jame, niso slišale 
domačina, ki bi vneto pripovedoval 
zanimive zgodbe o svojem kraju, in 
spet se mi je porodilo vprašanje, 
kam je odtekel ves tisti denar in 
kakšen je sploh pomen obstoja 
Razvojne agencije Kozjansko.

........ II IT|||MWI|||MWMiaMWIM iiiiraimiiiiMiiiinH

U3 na Ipavčevem vrtu
Mlada glasbena skupina U3 

(jutri), zbrana skoraj iz vseh 
koncev Slovenije, je v času, ko 
Se zaključuje šola in ko prihajajo 
Počitnice, priredila glasbeni kon- 
Cert na Ipavčevem vrtu. V skupi- 
ni igra tudi šentjurski bobnar 
Miha Gradišnik. Čeprav je bila 
Prireditev namenjena predvsem 
osnovnošolski mladini, je te 

publiko bilo le za odtenek. 
Skupina vadi v Trbovljah. Čeprav 
°bstaja že nekaj let, se je zasedba 
sPreminjala. Zase pravijo, da so

skupina mladih glasbenikov, ki 
uživajo v izvajanju kvalitetne 
glasbe. Ker se še vedno učijo, 
že samo ime pove: band prihod
nosti - JUTRI. Da so res mlada 
skupina z velikim potencialom, 
so pokazali tudi na koncertu in 
starejše občinstvo na koncu celo 
spravili na noge. Na koncert so 
povabili tudi malo starejšo pevko 
od sebe Manuelo Brečko, ki smo 
jo lahko spoznali iz izbora za Ev- 
rovizijo - Misija evrovizija, kjer 
se je prebila zelo visoko. (J. G.)

Dobjanska "love story" končana s 
pobotom

Tožba, ki so jo pred petimi leti 
proti tedanji urednici Šentjurskih 
novic Evi Kovač sprožili bratje 
Marjan, Janez in Franc ml. 
Leskovšek, je doživela svoj 
epilog. Vsi trije so se prepoznali 
v družbeno-političini satiri Lu
cijina reportaža, ki je bila ob
javljena v marčevski številki ŠN 
leta 2008, kjer neznani avtor, 
podpisan kot Lucija, namiguje na 
ljubezensko avanturico s trgovko 
v marketu prejšnjega župana 
Dobja Franca Salobirja. Zato so 
bratje Leskovšek tožili urednico 
Evo Kovač in na prvostopen
jskem sodišču tožbo tudi dobili,

Kovačeva pa je bila obsojena na 
poldrugi mesec pogojnega za
pora. Na sodbo se je pritožila na 
višje sodišče, ki pa je prvo tožbo 
razveljavilo in postopek vrnilo 
ponovno v okrajno sodišče. Ker 
je petletno pravdanje bilo dovolj 
za vse vpletene, sta se sprti stran
ki pobotali. Eva Kovač bo morala 
naslednjih pet mesecev plačevati 
po 100 EUR na račun Prosto- 
voijnga gasilskega društva Dobje, 
vsaka od sprtih strani pa mora 
nositi svoj del sodniških stroškov. 
S tem je dobjanska “love story” 
tudi dokončno zaključena. (J.G.)

Petletno pravdanje končano.

Opravičilo
Podpisana Eva Kovač, bivša urednica Šentjurskih novic, se opra
vičujem za objavo prispevka pod rubriko »Lucijina reportaža« z 
delno vsebino: »...ampak urednica meje pod marš poslala v Do
bje, kjer se je v tej zgodnji pomladi zgodila vroča love story med 
podžupanovim sinom in županovo komijevko. Ta srečna zgodba 
je tako očarala Francija in vse dobjanske občinske svetnike, da je 
prvi pozabil narediti občinski proračun, drugi pa sploh niso opa
zili, da jim ga še ni pokazal. Ljubezen pa ni prav nič omehčala 
dveh sosedov...« Eva Kovač

O skupini U3 bomo v prihodnosti zagotovo še slišali.
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Majhni otroci morajo biti tudi na bazenu pod nadzorom 
staršev.

Na bazenu oživljali otroka

Kraja drobnice
Osredek, 28.5. - Nepridiprav je 

s pašnika ponoči ukradel teleti v 
starosti dva tedna in tri mesece. 
Obe sta bili sicer oštevilčeni, 
lastnik pa je oškodovan za 700 
EUR.

Hiša je bila odklenjena
Šentjur, 29. 5. - Podnevi je 

neznanec vstopil v odklenjeno 
stanovanjsko hišo, domačini 
pa so bili medtem na njivi. Iz 
vitrine, v katero je nasilno vlomil, 
je odtujil večjo količino denarja 
in nakit.

Okradli šolarko
Šentjur, 29.5. - Po koncu pouka 

so trije 13-letniki iz garderobne 
omarice devetošolki odtujili 
prenosni računalnik. Policisti so 
po prejetem obvestilu o tatvini 
nemudoma pristopili k preiskavi 
in ugotovili, kdo so bili pobalini 
in kam so skrili računalnik, tako 
da so ga vrnili lastnici. Pri tem 
upamo, da je še čas, da jih starši 
prevzgojijo, da bodo zrasli v 
poštene fante. Na tožilstvo bo 
podano poročilo.

Plinofil
Lokarje, 30. 5,- Tat je v ponoči 

vlomil v priročno skladišče 
trgovine in odtujil 40 jeklenk s 
plinom.

Pregnala tatinsko četvorko
Zalog pod Uršulo, 31. 5. - Štiri 

osebe so v popoldanskih urah 
skušale vlomiti v stanovanjsko 
hišo. K sreči je lastnica, ki je bila 
na vrtu, slišala ropot in pričela 
klicati na pomoč, zaradi česar so 
storilci pobegnili, še preden so 
uspeli kaj odtujiti.

Sin se "zadeva"
Šentjur, 1. 6. - Mati ni več 

prenašala dejstva, da sin uživa 
prepovedane substance, zato se 
ja ta razjezil in jo pričel zmerjati 
ter žaliti, deležna pa je bila tudi 
fizičnega obračunavanja. Policisti 
so mu tokrat izrekli le globo, 
v naslednjih primerih pa bodo 
sankcije ostrejše.

Šentjur, 22. junij - Reševalec 
iz vode na šentjurskem bazenu, 
zadnji trenutek rešil otroka, po 
tem ko je na gladini opazil njegovo 
negibno telo. Reševalec je otroka 
potegnil iz vode in ga nemudoma 
začel oživljati in s tem otroku 
rešil življenje. Posredovali so tudi 
zdravniki iz Zdravstvenega doma 
Šentjur in urgentna ekipa Nujne 
medicinske pomoči, ki so otroka 
prepeljali v celjsko bolnišnico,

Trčili sta tovorni vozili.

Trčila tovornjaka
Šentjur, 22. junij - Včeraj 

zgodaj popoldan sta na avtocesti 
med Dramljami in Tepanjem trčili 
tovorni vozili. Poškodovanih 
oseb ni bilo. Gasilci PGE Celje so

kjer je ostal na zdravljenju, so 
zapisali na portalu 24ur.com.

Sedemletnik naj bi plaval v 
delu, namenjenem za neplavalce. 
Ker ni opazil napisa »plavalci«, 
je izgubil tla pod nogami zaradi 
globje vode. Začel se je utaplati, 
a ga tisti trenutek ni nihče opa
zil. Nesreča bi se lahko končala 
tragično, zato opozarjamo starše, 
naj ne puščajo majhnih otrok - 
neplavalcev samih na bazenu.

zavarovali kraj nesreče, odklopili 
akumulatorje, cestišče posipali 
z absorbentom, očistili večjo 
količino razlitega pogonskega 
goriva in motornih tekočin.

Ciljal z nožem
Dramlje, 1. 6. - V sporu med 

sinom in materjo je sin zalučal nož, 
s katerim je mater zadel v roko in jo 
lahko telesno poškodoval. Policisti 
so nasilnežu izrekli prepoved 
približevanja, zagovarjal pa se bo 
tudi na sodišču.

Ni bilo samo verbalno
Planina, 2. 6. - V sporu med 

očimom in pastorkom je starejši vpil 
na otroka in ga potisnil ob steno. Na 
koncu mu je bila izrečena globa.

Grožnje z rezilom
Šentjur, 2. 6. - V okolici mesta 

je v sporu med znancema eden 
od njiju vzkipel brez tehtnega 
razloga, pograbil nož in zagrozil 
oškodovancu, da ga bo zaklal. 
Zaradi izrečenih groženj z nevarnim 
predmetom se bo osumljenec 
zagovarjal na sodišču.

Kriminal na Ponkovškem
Ponikva, 11.6,- Neznani storilec je 

iz stanovanjske hiše odtujil zlatnino 
in denar. Naslednjega dne je izpred 
stanovanjske hiše preko noči izginil 
skuter znamke Jonway. V okolici 
Zgornjih Selc je istega dne nekdo 
ukradel moped in kardansko gred.

... in na Košniškem
Košnica, 11. 6. - Neznanec je 

poškodoval fasado z neznano 
tekočino in lastniku povzročil za 
3.500 EUR škode. Dva dni kasneje je 
med 7. in 15. uro je nekdo premetal 
notranjost stanovanjske hiše, vendar 
ni odnesel ničesar vrednejšega.

Zahtevala sta vinjeto
Dramlje, 12. 6. - Policisti so bili 

v nočnih urah obveščeni, da sta 
neznanca z osebnim avtomobilom 
med vožnjo pred seboj vozečemu 
vozilu s kratkimi in dolgimi lučmi 
signalizirala, da je nekaj narobe. Ko je 
voznik vozila ustavil na avtocestnem 
počivališču Zima je do njega pristopil 
neznanec in od voznika zahteval 
vinjeto. Drugi je medtem z nožem 
prerezal pnevmatiko na vozilu. Ker 
je bila policijska patrulja v bližini, sta 
nepridiprava zbežala.

Obvestilo
Občina Šentjur obvešča uporabnike 

pitne vode iz vaških vodovodov Bezovje, 
Krajnče - Brde, Dolga Gora, Okrog, 
Planinska vas - Planinski vrh in Žusem, 
da je zaradi oporečnosti potrebno pitno 
vodo prekuhavati. Ukrep velja takoj in do 
preklica! (Občina Šentjur)

Vodo je potrebno 
ponekod prekuhavati.
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Požarje gasilo kar 56 gasilcev.

Požar v Bohorju 
razkril težavo 
intervencijske poti
Zagorelo. V podjetju 
Energoles Bohor d. o. o. 
je zagorelo v silosu.
Piše: Jure Godler 
Foto: Jure Godler

Šentjur, 16. 6. - Ko se 
je šentjurska gasilska ekipa 
vračala iz vaje, ki se je odvijala 
na območju starega Alposa, kjer 
je bilo zbranih okoli 500 gasil
cev, so izkušeni gasilci opazili 
gost dim iz industrijskega dela 
Podjetja Energoles Bohor d. o. 
o. Ustavili so se in ugotovili, da 
ne gre zgolj za dim iz dimnika, 
ampak da gori zares. V gašenju je 
sodelovalo večje število gasilcev 
Prostovoljnih gasilskih društev 
Šentjurja, Kalobja, Prožinske 
vasi, Lokarij in drugih, ki so 
Požrtvovalno in izkušeno pogasi
li Požar in ga k sreči še pravi čas 
sanirali. Zagorelo je v silosu, 
kjer je že pripravljen material 
za peletiranje - izdelavo pelet 
za ogrevanje. Gasilci so morali 
s Polivanjem kotla zmanjšati 
temperaturo v njem, saj bi lahko

zaradi hladne vode prišlo do 
eksplozije kotla. K sreči se to 
izkušenim gasilcem ni pripetilo.

»Zagorelo je zaradi samovžiga, 
požar pa je gasilo kar 56 gasilcev. 
Po prvih informacijah je nastalo 
za kar 150 tisoč evrov škode,« je 
sporočila predstavnica celjske 
policije Milena Trbulin.

Kako v Hruševec?
V primeru nesreče, v kateri 

morajo posredovati tudi gasilci, 
je vsaka minuta pomembna in 
včasih tudi ločnica med življe
njem in smrtjo. Požar v Bohorju 
je razkril rak težavo šentjurskih 
intervencijskih poti - gasilci z ga
silskim avtomobilom ne morejo 
skozi podvoz, saj so avtomobili 
preveliki, za nameček pa je bil še 
edini prehod preko železnice „pri 
Zikošku" zaradi vzdrževalnih del 
Slovenskih železnic zaprt. Zato 
so do prizorišča prišli le po dveh 
možnih poteh - pri prehodu Gro
belno ali pa pri prehodu Vrbno, 
za kar pa so potrebovali bistveno 
več časa.

to je tvoj čas za oddih 
vikend na radiu rogla

nejc
mihelak

Radio Rogla. Kjer je 
Štajerska na 1. mestu,

www.radiorogla.si TOflls
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Dan zaščite pred soncem
Združenje slovenskih dermatovenerologov in 
Eucerin sta ob dnevu zaščite pred soncem, ki je 
15. junija, pripravila 10 priporočil, ki jih bodo 
razdelili 30 tisoč otrokom in staršem, na voljo pa 
bodo tudi v posodobljeni mobilni aplikaciji Na 
soncu. Med drugim lahko starši naredijo profile 
za svoje otroke in tako pametni telefon nadzoruje 
njihovo zaščito pred soncem.

ZojfiSmo M«*} kto in bodimo

V*-j

Preobčutljivost na hrano najpogostejša v otroštvu
Alergija na hrano. Os
novno načelo zdravljenja je 
odstranitev alergene hrane.
Piše: Damir Dabranin, dr. med., 
spec. pediater

Alergija na hrano opredeljuje 
neugodne učinke hrane, ki se poja
vljajo pri občutljivih ljudeh zaradi 
imunskih reakcij, ki jih sproži 
določena hrana. Alergija lahko nas
tane na mestu stika (ustni alergijski 
sindrom), lahko pa je prizadetih več 
organskih sistemov - organov: pre
bavila, koža, dihala, srce in ožilje. 
Diagnozo alergije na določeno vrsto 
hrane potrdimo z vbodnimi testi, 
dokazom specifičnih protiteles IgE

Prvo leto življenja
Alergija na hrano je 
najpogostejša v otroškem 
obdobju, zlasti v prvem letu 
življenja. Zato je pomemb
no, da otrok v tem zgodnjem 
obdobju ni izpostavljen 
alergenom. Dojenje je 
osnovni pogoj za zdravje 
otroka, zato tudi materam 
odsvetujemo pitje kravjega 
mleka in uživanje jajc, saj 
se omenjene beljakovine - 
epitopi lahko izločajo tudi z 
materinim mlekom.

ali provokacijskimi testi. Osnovno 
načelo zdravljenja je odstranitev 
hrane, ki sproži alergijsko reakcijo.

Vzrok za preobčutljivost
Za nastanek preobčutljivosti na 

hrano (alergije) je pomembno, kako 
se določena hrana prebavi, razpore
di po prebavilih in kako globoko 
prodre v ali skozi stene prebavil. Za 
pravilno prebavo in preprečevanje 
vdora makromolekul ima človek 
celo vrsto fizioloških (naravnih) in 
imunoloških (obrambnih) meha
nizmov, ki preprečujejo vdor tujih 
beljakovin (odgovornih za nastanek 
alergije) iz hrane v organizem. 
Antigeni (protitelesa), ki nastanejo 
ob stiku s temi beljakovinami, pa 
se nemoteno ‘sprehajajo’ skozi 
steno črevesne sluznice. Običajno 
se organizem navadi na njih, kar je 
že genetsko določeno. Pri ljudeh, ki 
so dedno nagnjeni k alergijam, pa 
se organizem ne more navaditi na 
te antigene. Tako nastanejo različne 
oblike imunoloških reakcij in s tem 
alergije.

Najpogostejši alergeni
Prehranski alergeni, ki 

povzročajo alergije, se s starostjo 
spreminjajo. Tako so v zgodnjem 
otroštvu najpogostejši alergeni: 
kravje mleko, jajca in arašidi. V 
kasnejšem obdobju (po 4. mesecu) 
pri postopnem uvajanju v prehrano

C

V zgodnjem otroštvu so 
najpogostejši alergeni kravje 
mleko, jajca, in arašidi.

so najpogostejši alergeni: žitarice 
(riž, koruza, oves, pšenica); sadje 
(breskve, kivi, pomaranče, man
darine, lešniki, orehi...); zelenjava 
(predvsem paradižnik, stročnice: 
fižol, leča, grah in soja ter arašidi); 
ribe in raki (posebno škampi).

V novejšem času ugotavljajo 
in opisujejo zelo pogosto aler
gijo na lateks (naravna guma) in 
navzkrižne reakcije med latek
som in sadjem, zlasti bananami, 
breskvami, melonami in orehi. 
Navzkrižne reakcije pomenijo, da 
človek, ki je alergičen na en aler
gen, npr. pelod breze, odreagira 
z alergično reakcijo, tudi če uživa 
jabolka ali kot že prej opisano, 
ob stiku z lateksom. Obstaja še 
veliko možnosti alergij tudi na

druga hranila in snovi. Vzrok za 
to je posebna beljakovina - epitop, 
na katero je lahko posameznik 
alergičen. Vsebujejo jo številna 
hranila in preobčutljiv organizem 
jo vedno spozna za ‘sovražno’. 
Podobna zanimivost je, da denimo 
človek, alergičen na kostanje, 
zaradi navzkrižne reakcije na sme 
jesti tudi banan, prav tako ljudje s 
senenimi alergijami, občutljivi npr. 
za pršico, ne smejo uživati rakov.

Zdravljenje alergij
Osnovno načelo zdravljenja 

alergije je, da naj bolnik ne uživa 
hrane, ki mu škodi. Paziti mora tudi 
na navzkrižne reakcije. Pomembno 
je, da ne uživa hrane, ki vsebuje 
konzervanse, aditive in umetna 
barvila. Ob morebitni akutni aler
giji s sistemsko prizadetostjo, ki 
lahko ogrozi življenje (koprivnica, 
anafilaktični šok), uporabljamo 
posebna zdravila.

ADRENALIN ‘stiska’ krvne žile 
in onemogoča izstop vazoaktivnih 
snovi, nastalih ob stiku alergena z 
mastocitom (ena od celic, odgovo
rna za alergično reakcijo, vsebuje 
histamin), ki se ob tem poškoduje. 
ANTIHISTAMINIK veže na sebe 
sproščeni histamin iz razpadlega 
mastocita in onemogoča njegovo 
delovanje. KORTIKOSTEROIDI 
stabilizirajo (učvrstijo) mastocitno 
membrano - opno.

oloženo na srce nožiče
Če želimo zdrave otroke in mlado

stnike, jim bodimo zgled. Vzemimo 

si čas za zdrav način prehranjeva

nja, za skupno družinsko gibanje 

v naravi in trudimo se ne samo 

poslušati, ampak tudi slišati drug 

drugega.

Ksenija Coste, dr. med., spec. šol. med., predstojnica odd
elka za šolske otroke in mladino v ZD Celje

• aforizem nov,ce

Bog ureja ta svet, odkar sta 

adam in eva grešila. Vse 

kaže, da je v velikih težavah; 

nikakor mu ne uspe.

<L CELJSKE LEKARNE

uec za vade z cin.dr auje

Miklošičeva ul. 1,3000 Celje 
Tel: 03 425 02 00, www.ce-lekarne.si

Zadobrova 69 
3211 Škofja vas

sirniE

tel./fax.:03/545 1870
www.trakom-slo.com



POKRIVANJE STREH

Uredimo kredit za ureditevstre^ 

. Najhitreje do nas po telefonu.

MARKETING
Šentjurskih novic
Oglašujte tam, kjer so ljudje! 
Nika Zorič 041 677 561
Suzana Zorič 031 658 468

i

V poplavi ponudnikov, ki obljubljajo večno 
odstranitev dlačic, zmanjšanje krčnih žil in 

j 'zboljšanje izgleda kože, se je težko zna- 
| Jti. Cene v panogi močno variirajo, prav tako 

tudi kvaliteta storitev. Preden se odločite 
Za katerega izmed omenjenih posegov je 
Pomembno dvoje. Prvič, preverite strokovno 
UsPosobljenost osebja, ki storitve izvaja. Ter 
^ugič, informirajte se o svojem zdravstvenem 
stanju ter opravite informativni pregled kože 
Pri dermatologu. Le tako bodo storitve dosegle 
°Ptimalne rezultate, vam pa se bo inves
ticija v lepši izgled kože dolgoročno obrestovala.

V$e za lepo kožo
Pravi naslov za kvalitetne dermatološke storitve je 

j rofiderma, dermatološka in laserska ambulanta v Celju.

V ambulanti, ki se nahaja v neposredni bližini Bolnišnice 

Celje, vam je na voljo celosten paket storitev, ki vsebujejo 

vse od diagnostike in zdravljenja dermatoloških bolezni, 

žilnih nepravilnosti, bolezni las, nohtov in sluznic, vi

rusnih in glivičnih obolenj ter odstranjevanje bradavic, 

keratoz in kožnih znamenj ter vedno nezaželenih aken 

ter dlak. Strokovno usposobljeno osebje vam bo s 

kvalitetnimi medicinskimi aparati pomagalo pri odpravi 

kožnih nepravilnosti.

Končno brez dlak
Nekoč je veljalo, da je poletni čas neprimeren za 

lasersko odstranjevanje dlak. Nič več. V ambulanti Profi- 

derme uporabljajo popolnoma nov, visoko tehnološki 

energijski diodni laser za odstranitev tako svetlih in 

temnih dlak. Zaradi moderne tehnologije je postopek 

popolnoma varen pri vseh vrstah polti, tudi osončeni. 

Diodni laser zagotavlja trajno odstranitev dlak. Postopek 

je veliko hitrejši in zato bistveno manj boleč, kot je bil do

Jenkova ulica 36, 3000 Celje
DERMATOLOŠKA AMBULANTA
PR O FIDERMA T: 051 265 775 

sdermatologinja® gmail.com

www.profidcrma.si

sedaj. Neprijetni stranski učinki, ki jih povzročajo druge 

metode, kot so opekline ter izpuščaji, tu niso prisotni.

Akne bodo preteklost
Dermatološka ambulanta Profiderma se lahko pohvali tudi 

z velikim uspehom pri zdravljenju aken. Kot nam je pojasnila 

Špela Slana, dr.med. ter specialistka dermatovenerologije, so 

akne bolezen,ki lahko traja več let in jo je potrebno zdraviti. Tli 

ne gre za nečisto oziroma umazano kožo, temveč za patološke 

procese, ki povzročajo prekomerno izločanje maščobe, vnetje 

in nepravilno zaroženevanje izvodil žlez. V Profidermi jih 

uspešno zdravijo z laserjem, ki v nasprotju s tabletami, ne 

povzroča nezaželenih stranskih učinkov.
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"Ponkovški" učenci na Poljskem f Ste obrtnik? Samostojni podjetnik? Imate manjše podjetje?

'mar Predstavite informacije o storitvah in izdelkih
v rubriki MOJ MOJSTER!

rm
Cena za predstavitev v dolžini 15 besed je

7 EUR (DDV ni vštet v ceno). Objava vsakeJ- L nadaljnje besede stane 0,25 EUR.
Ja. Zakup je za 10 objav.

Comenius. Učenci in 
učitelji z OŠ Blaža Kocena 
Ponikva so obiskali 
Varšavo.
Piše: Marko Golež

V projektu sodeluje šest šol iz 
šestih držav, in sicer z Irske, s 
Severne Irske, Češke, iz Turčije, 
Poljske in Slovenije. Skupna tema 
projekta pa je bila ABC komuni
kacije. Za sodelovanje v projektu 
so zbrali prostovoljne prijave 
tako med učitelji kot učenci. 
Pri slednjih je izbor potekal 
glede na to, kako zavzeto so se 
lotili zastavljenih nalog, ki so se 
nanašale na sodelujoče države. 
Za gostovanje na Poljskem so 
bile tako izbrane: Lucija Voga, 
Mateja Žvegler, Lana Detelj, 
Špela Tiselj, Tina Dobnik in 
Katja Kolar. Na poti so jih sprem
ljali ravnateljica Andreja Ocvirk, 
učiteljica Urška Podčendenšek 
ter učitelja Andrej Podgoršek in 
Marko Golež.

Nova prijateljstva
Po celovečernem potovanju z 

vlakom smo zjutraj prispeli na 
varšavsko centralno železniško

dejstva “novice
Druženje
Projekt temelji na medsebo
jnem druženju, tako učencev 
kot učiteljev, spoznavanju 
drugih kultur, jezikov, spoz
navanju drugih šolskih siste
mov, uporabi informacijske 
tehnologije in aktivni uporabi 
tujega jezika.

postajo, kjer so učenke pričakale 
tamkajšnje učenke in njihovi 
starši gostitelji, nas, učitelje, pa 
je sprejela prijazna učiteljica 
Anja ter nas pospremila v pri
jeten hotel, v katerem smo bili 
nameščeni. Med 2. in 7. junijem 
2013 smo tako preživeli nepo
zaben teden. Obiskovali smo 
tamkajšnjo šolo, se udeležili 
delavnic, njihovih nastopov ter 
spoznali kulturno-zgodovinske 
znamenitosti Varšave, naj večjega 
poljskega mesta, ki ima približno 
1,7 milijona prebivalcev.

Ogled Poljske
Obiskali smo parlament, muzej 

varšavske vstaje, staro mestno je
dro s kraljevo palačo, rojstno hišo 
Marie Curie in številne druge 
zanimivosti, preizkusili pa tudi 
številne kulinarične dobrote. 
Sprejel nas je gospod Rafal Mias- 
towski, župan okrožja BIELANV, 
v katerem deluje gostiteljska 
šola, kjer so nam tudi predstavili 
značilnosti njihovega šolskega 
sistema.

Zadnji dan smo obiskali kraj 
Želazovva Wola, kjer smo si 
ogledali rojstno hišo znamen
itega pianista in skladatelja Fred- 
erica Chopina ter se sprehodili 
po čudovitem parku. V mestu 
Lovvicz smo se udeležili zanimive 
delavnice, kjer smo se preizkusili 
v ustvarjanju cvetja iz papirja 
v značilnih pisanih barvah. Na 
poti domov z vlakom smo tako v 
pogovoru in pri izmenjavi vtisov 
prišli do zaključka, da smo vi
deli veliko zanimivega, si nabrali 
novih spoznanj in izkušenj ter da 
bo obisk Poljske zagotovo vsem 
ostal v prijetnem spominu.

»MODI«
Montaža kovinskih izdelkov 
NERJAVEČI DIMNIKI 
Povrtavanje in sanacija dim
nikov z
vstavitvijo nerjavečih cevi. 
Branko Ko rent, s. p., 
Pongrac 3, 3302 Griže, Tel.: 
03 571 80 80 
GSM: 041 736 160

ROLETE-SENČILA 
POVALEJ IVAN s.p.
Izdelava, montaža in po
pravilo Rolete alu.in pvc; 
vsi modeli Rolo garažna 
vrata 55mm, 78mm Žaluzije 
notranje in zunanje Zavese 
lamelne, panelne, resaste 
Roloji zatemnitveni in de
korativni Komarniki fiksni, 
drsni, rolo, vrata Pliseji, 
Tende, PVC obloga Tun- 
covec 15, 3250 Rog. Slatina 
Tel: 03 819 1570, Fax: 03 
819 1571 GSM: 041 639 538, 
031 639 538 E-pošta: rolete- 
p o val ej @ vo 1 j a. net

DOSTAVA, RAZVOZ,
UREJANJE...
Miran Pučnik s.p., Gabrovlje 
15, Zreče
- ugodna dostava peska, piv
skih tropin, žagovine, drvi 
(trdni odrezki) v kasonih
- dostavljamo lepo zemljo 
in strojno urejamo okolice 
gradbenih parcel
- izvajamo razne izkope ter 
dostavljamo in polagamo 
betonske greznice raznih 
dimenzij
Kontakt: 031 619 235

GOTOVINSKA 
POSOJILA NA POLOŽNICE 
posojila za zaposlene in 
upokojence 
izplačilo gotovine takoj 
tudi za osebe z nižjimi do
hodki
Info-kredit d.o.o., Maribor
ska cesta 86, 3000 Celje, 
telefon: 059 22 66 00, 051 
88 66 00.

VSE ZA PRENOVO 
VAŠEGA DOMA
ZAKLJUČNA DELA V 
GRADBENIŠTVU 
DOM PRENOVA, Milan 
Dobrotinšek s.p.
Ul. Blaža Kocena 6, 3230 
Šentjur
Nudijo vam vse storitve za

prenove vašega doma! 
Keramičarska, pleskarska 
dela, montažo knauf sis
temov, prenovo kopalnic, 
kuhinj idr.
Dodatne informacije: 040 
161 417, dobrotinšek.mi- 
lan@gmail.com 
http://dom-prenova.si/

SLIKOPLESKARSTVO
- FASADERSTVO
Kvalitetna izdelava izolaci
jskih fasad,
brezplačna priprava doku
mentacije za EKO sklad, 
ugodne slikopleskarske 
storitve.
Telefon: 041 672 337. 
Slikopleskarstvo Andrej, 
Miran Roškarič s.p. 
Stanetova ulica 19, 3000 
Celje

USTANAVLJANJE IN PRODAJA 
PODJETIJ - D. 0. 0.
Ažurno in zanesljivo vam 
ustanovimo d. o. o., ne 
potrebujete ustanovnega ka
pitala, vse uredimo mi! Pre
verite in pokličite Intertik d.
o. o., PE Celje, Kukovčeva 
ul. 1, 3000 Celje.
Kontakt: 041 667 130, www. 
intertik.si.

NERJAVEČI DIMNIKI - 
SANACIJA, MONTAŽA
- nerjaveči dimniki
- povrtavanje in sanaci
ja dimnikov z vstavitvijo 
nerjavečih cevi
- montaža kovinskih izdelk
ov
Modi, Branko Korent s. p., 
Pongrac 3, Griže 
Tel.: 041 736 160, 03 571 
80 80.

BUKOVI LESNI BRIKETI 
premog - rjavi in črni, oglje 
za žar, koks, industrijska 
morska sol, www.simate- 
rial.si, SIMATERIAL, d. o. 
o., Kidričeva 34, 3000 Celje. 
Tel.: 040 806 975; 041 513 
800.Naslednje srečanje bo oktobra letos v Sloveniji in na to 

srečanje se Ponikovljani že pripravljajo.
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ŽIVAH
I Prodam pašno kravo staro 4 s 

teletom. Telefon 07 0 715 1 74.
Pujske za nadaljnjo rejo in do 

zakola prodam. Lahko pripeljem. 
Telefon 041 423 571.

Bele piščance, očiščene ali 
žive, hranjene z domačo hrano, in 
prašiče, težke cca 60 kg, prodam. 
Telefon 02 818 19 91 ali 041 590 403, 
Slovenska Bistrica.

:l Prašiče domače reje, težke od 
20 do 30 kg, prodam. Telefon 051 
683 751.
8 Nesnice, rjave jarkice v začetku 
nesnosti, cepljene proti 9 boleznim, 
prodam. Telefon 031 300 922 in 031 
300 923.
1 Prašiče za nadaljnjo rejo, suho
mesnate izdelke in slanino za 
ocvrtje ter vinsko žganje, prodam. 
Telefon 051 640 981.
I Prodam prašiče lastne reje 

70-130 kg. Možna dostava 041 
561 893.
$ Kokoši nesnice, mlade, gra- 
haste, rjave, črne, ter bele težke 
piščance za dopitanje prodam. Na
kup 10 nesnic - petelin brezplačno. 
Telefon 031 461 798, 03 5471 244, 
041 763 800, 03 5472 070.

Odkupim vse vrste krav in telic
za zakol. Plačilo takoj. Telefon 040 
673 009.

Ugodno prodam prašičke od 
13 do 20 kg. Prodam tudi kobile 
halflingerce z rodovnikom, stare 
1 in 2 leti ter starejšo z žrebičkom. 
Kraj Bistrica ob Sotli. Telefon 03 580 
40 93 in 031 550 397.

! Prodam prašiče od 50 do 150 
kg. Možna dostava. Telefon 041 
882 359.
I Prodam goske, sive, stare 1 

mesec. Telefon 041 856 840.
Kupim teličke za nadaljnjo 

rejo, mesni tip, težke od 120 do 200 
kg. Telefon 031 832 520.

Prodam prašiče, težke od 100 
do 150 kg, kupim pa krave in telice 
za zakol ter bikce in teličke od 120 
do 200 kg. Telefon 031 743 3 51.
I Prodam prašiče od 30 do 200

kg. Možni so očiščeni odojki in 
polovice, domača hrana in dostava. 
Telefon 031 311 476.
B Prodam prašiče od 100 do 120 
kg, možna dostava. Telefon 041 
529 904.
® Ugodno prodam mlade 
nesnice, tik pred nesnostjo ali v 
začetku nesnosti, rjave, sive, črne, 
in peteline, opravljena vsa cepljen
ja, vsak dan od 8. do 17. ure. Jožica 
Soršak, Podlože 1, Ptujska Gora. 
Telefon 041 694 124 in 02 793 0581.

nepremičnine
^PREMIČNINE MOJ DOM

Prodamo, kupimo ali najamemo 
yeč stanovanj, hiš, parcel, gozdov 
na območju celotne Štajerske. Vsi 
°gledi kupcev so brezplačni, brez 
Provizije za kupce. Nepremičnine 
Moj dom d.o.o., Liptovska ul. 17, 
Slov. Konjice, www.nepremicnine- 
nrojdom.si, telefon: 040-209-960.
® V Podčetrtku - Agualuni, ugod

no oddam počitniško hišico pred 
sezono, v sezoni in po sezoni. 
Informacije na 041 355 756.

■ Opremljeno enosobno stano
vanje v Oplotnici oddam v najem. 
Telefon 041 212 292.

■ Samostojno hišo v Škalcah 
v Slov. Konjicah, zgrajeno leta 
1985, P+N, tlorisa 121 m2, parcela 
v velikosti 1029 m2, prodam, cena 
po dogovoru. Telefon 031 302 686.

E Stanovanje, v velikosti 100 m2, 
s teraso v centru Umaga, prodam. 
Stanovanje je v prvem nadstropju 
družinske hiše s samostojnim vho
dom. Telefon +385514271052.

El Dvosobno opremljeno stano
vanje v Zrečah oddam. Telefon 
041 666 770.

I Stanovanje v velikosti 50 m2 v 
Zrečah, 4 nadstropje, prodam. Cena 
51.500 EUR. Telefon 031 254 172.

■ V bližini Loč oddam na novo 
opremljeno stanovanje, 50 m2. 
Telefon 070 279 983 ali 041 696 867.

El V Zrečah oddam v najem stano
vanje 40 m2. Telefon 041 753 846.

■ V Izoli v bloku oddam oprem- 
ljeno enosobno stanovanje, z 
veliko teraso, s pogledom na morje 
za 4 osebe. Oddaja se od 1. julija 
do 1. septembra. Cena 55 EUR/noč. 
Telefon 041 952 449.

■ V Novem Gradu - Istra, bližina 
obale, oddam apartma. Telefon 
041 537 959.

Prodam parcelo na lepi lokac
iji v okolici Celja, 4 are, možna 
postavitev nezahtevnega objekta. 
Cena: 4.000 EUR. Telefon 03 577 
35 97, zvečer.

■ Prodam bivalni vikend s sa
dovnjakom v okolici Planine ter 
gradbeno parcelo v okolici Vojnika, 
1000 m2. Cena po dogovoru. Telefon 
041 771 466.

■ V pritličju večstanovanjske 
stavbe prodam dvosobno stano
vanje z lastnim izhodom na vrt, 43 
m2. Odlična priložnost za starejše 
osebe. Telefon 041 537 002.

■ Prodam starejšo podkleteno 
hišo v spodnjih Štorah z lepim vr
tom, 320 m2. Ugodna cena. Telefon 
041 340 696.

■ Prodam trisobno stanovanje
v Zrečah, 72m2, visoko pritličje, 
redno vzdrževano. Cena: 78.000 
EUR. Telefon 041 951 391.

Oddam ali prodam dvosobno 
stanovanje, 60 m2, v centru Celja, 
na odlični lokaciji na Razlagovi lic. 
Telefon 041 517 558 ali 031 744 742.

Oddam zelo lepo stanovanje 
v prvem nadstropju na Hudinji, 
v celoti na novo adaptirano, vsi 
priključki, delno opremljeno. Na
jemnina 250 EUR + varščina. Tel
efon 031 620 506.

El Oddam garsonjero v centru 
Celja, na novo opremljena, bližina 
trgovin in parkirišča. Telefon 041 
611 596.

El Oddam trisobni apartma na
otoku Ugljen v mestu Preko. Apart
ma je na odlični lokaciji, 20 m od 
morja (klima, parkirni prostor, žar 
...). Telefon 00385 91 88 79 162.

STROJI, NAPRAVE
I Šip.Pajek ter skuter letnik

2008, prodam. Telefon 02 80 30 167.
B Gorsko kosilnico bes 630 ws 
max, pogon v oljni kopeli, in kosilni 
greben Europa, prodam. Telefon 
031 445 608.
!8 Traktor Zetor, IMT, Ursus, 
Deutz, Tomo Vinkovič, ostale 
priključke in kiper prikolico Teh- 
nostroj, enoosno, kupim. Telefon 
051 639 777.
■ Kupim traktor zetor, ursus, 
universal, dojc, štore, IMT, torno 
vinkovič ter ostale, lahko v slabšem 
stanju. Telefon 041 678 130.
■ Avto prikolico, staro dve leti, 
nosilnost 750 kg, dimenzije 200 x 
110, prodam. Telefon 041 824 396.
■ Prodam obračalnik pajek sadi
lec za koruzo OLT. Telefon 02 80 
30 167.
■ Cepilec za drva in traktorsko 
kiper prikolico kupim. Telefon 
051 336 879.
■ Dva jogija 90x200, še v garan
ciji, prodam, cena 100 EUR. Prav 
tako prodam kombiniran bojler 80 
1, cena 50 EUR. Telefon 040 755 662.
El Drva bukova, gabrova in 
mešana kostanj, hrast, prodam. 
Lahko pripeljem in razrežem. Tel
efon 041 814 265.

VOZILA, DELI
flnProclan^rvt^Mercede^CTet
2007, prva lastnica, črn, garažiran, 
servisna knjiga, zraven so še 
platišča z zimskimi gumami. Tel
efon 040 238 272.
FS Prodam skuter 150cm, letnik
2008, reg do 2014. Telefon 02 80 
30 167.
El Prodam avto Mercedes A let.
2007, prva lastnica, črn, garažiran, 
servisna knjiga, zraven so še 
platišča z zimskimi gumami. Tel
efon 040 238 272.
El Prodam skuter 150 cm, letnik
2008, reg. do 2014. Telefon 02 80 
30 167.
■ Prodam obračalnik pajek sadi
lec za koruzo OLT . telefon 02 80 
30 167.

STORITVE
B^SITz^aSSTSStlSvnk!!?)?
Dobava in montaža kotlovnic. 
Vgradnja in servis paletnih, oljnih, 
plinskih, električnih peči in toplo
vodnih črpalk. Dominik Jug s.p., 
Jenkova ulica 24, 2310 Slovenska 
Bistrica. Telefon 041 279 237.
M Avtovleka - pomoč na cesti Pi- 
rec. 24 ur! Prevozi avtov, viličarjev 
in traktorjev. Pirec Zvonko s.p., 
Leskovec 50a, 2331 Pragersko. Tel
efon 041 555 968.
El Bukovi lesni briketi, premog 
rjavi in črni, oglje za žar, koks, 
industrijska morska sol, www. 
simaterial.si, SIMATERIAL, d.o.o., 
Kidričeva 34, 3000 Celje, 040 806 
975; 041 513 800.

DELO
^Iščenrtelo (pomoč starejšim, 
čiščenje, likanje, varstvo otrok),

urejena in zanesljiva z izkušnjami. 
Telefon 051 848 689.
El Iščem žensko za pomoč 
starejšim. Irena Knez - osebna 
dopolnilna dejavnost, Spodnje Laže 
32. a, Loče. Telefon 040 581 412.
■ Iščem delo: urejanje živih mej, 
obrezovanje dreves in košnja trave. 
Telefon 041 513 800.
El Iščem delo kot voznik kom
bija ali dostavnega vozila. Pošten, 
zanesljiv in z izkušnjami. Telefon 
041 841 934 ali 03 57 38 219.
■ Iščem delo (poučevanje kemije 
za osnovne in srednje šole). Telefon 
031 520 268.

RAZNO
Wrm^SvOSTN^^POCENI 
BETONSKE ZIDAKE, vogalnike, 
opažnike, steberne module in 
opečne vogalnike dobite pri MIL- 
TEX d.o.o, Tepanje 59, smer Loče, 
čez nadvoz, tik ob avtocesti. Od
kupujemo palete. Pokličite Šibanc: 
041 809 721 ali 040 609 099! www. 
zidaki, si
■ Keramične ploščice, na zalogi 
ali po naročilu, možen izris, in 
ostali gradbeni material, ugodno 
prodam. Telefon: 051 617 220 - 
keramika, 041 617 220 - gradbeni 
material. Trgovina Hojnik, Lesko
vec 15, 3202 Ljubečna.
■ Prodam koncertni klavir
(kratek), cena 1.500 EUR. Telefon 
041 411 969.
■ Drva bukova, brezova in 
mešana cepana prodam, možen 
razrez in dostava. Prodam tudi 
golf 2 diesel 2,9 primeren za dele, 
dober motor, cena 220 eur. Telefon 
041 537 853.
■ Sok iz bezgovega cvetja pro
dam. Telefon 031 453 253.
■ Kunce kalifornijce za zakol ali 
zajklje za nadaljnjo rejo prodam. 
Cena 8 EUR/komad. Lahko tudi 
očiščene. Telefon 070 247 975.
■ Prodam 12 komadov pocin
kanih železnih lokov za brajde dol 
3m, 50 m cevi za škropljenje 8mm 
in črpalko za pretok vina. Telefon 
051 367 180.
El Metrska cela ali razžagana 
bukova drva ugodno prodam. 
Lahko pripeljem. Telefon 031 319 
528, Žiče.
■ Metrska žagana bukova drva 
prodam. Telefon 041 840 158.
• Drva, bukova, razsekana ter 
razžagana na 25 cm ali 33 cm v 
paleti, prodam. Lahko pripeljem. 
Telefon 051 633 506.
B Škarpnike, novi, 300 kom ali 
manj in vrtne poti, nove, 100 kom, 
prodam. Telefon 051 660 180.
El Domače gašeno apno in v kosih 
prodam. Telefon 031 539 652.
El Vrtni kamin iz betona, s 
podaljšano mizo, prodam. Cena 
80 EUR. Telefon 041 729 148.
El Cepana drva za kurjavo, 
različne dimenzije, prodam. Tel
efon 041 375 282.
El Jajčko za dojenčka, Maxi cosi- 
cabriofbc, sive barve, kot nova, še 
veljavna garancija, prodam. Cena 
85 EUR. Telefon 040 555 299.
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»Šentjurje eno izmed redkih 
t mest, ki je visoko v povprečju po 

^ _ številu prebivalcev, iz katerega 
sta bila dva na Mont Everestu. 
Dva sta bila še iz Ljubljane in dva 
iz Kranja in Ptuja.«

Aco Pepevnik, Plezalni klub Ritnik

Zmagovalci lige
Fosilum Šentjur.
V zadnji tekmi so osvojili 
naslov prvaka Štajerske 
nogometne lige.
Piše: Jure Godler 
Foto: Jure Godler

V odločilni tekmi zadnjega 
kola Štajerske nogometne 
lige so Šentjurčani, do takrat 
drugouvrščena ekipa lige, 
gostili prvouvrščeno moštvo 
Šoštanja. V derbiju za prvaka 
lige so nogometaši Fosilum 
Šentjurja suvereno obvladovali 
tekmo in nasprotniku niso 
dovolili nevarnejših strelov 
na domača vrata. Po nekaj 
zapravljenih priložnostih in 
razveljavljenem golu iz pre
povedanega položaja je ob 
strelu v šestnajstmetrskem 
prostoru žoga nesrečno zadela 
branilca Šoštanja v roko.

Napake sodnik ni spregledal 
in dosodil enajstmetrovko za 
domače. V 39. minuti igre je 
iz kazenskega strela suver
eno zadel Urban Jevšenak. 
Domači nogometaši so končali 
prvi polčas s prednostjo enega 
zadetka. V drugem polčasu so 
gostje napadali na vso moč, 
a jim resnejšega poskusa na 
domača vrata ni uspelo sestav
iti. Zato pa se je na drugi strani 
po odličnem predložku znašel 
pred nasprotnikovim vratarjem 
Miha Belak in zanesljivo zadel 
ter povečal vodstvo na 2:0, 
kar je bil tudi končni rezultat 
tekme.

Ekipa Fosilum Šentjurja z osvojenim pokalom.

D dejstva ridviče
Končna lestvica
1. Fosilum Šentjur 45 točk, 2.
Šoštanj 42, 3. Tehnotim Pesnica 
41, 4. Žalec 40, 5. Marles hiše 
37, 6. Radlje 34, 7. Pohorje 32,
8. Peca 29, 9. Slovenj Gradec 
20,10. Lenart 19,11. Paloma 
18,12. Kovinar Tezno 14.

Na vrhu
S to zmago so šentjurski 

nogometaši ostali sami na vrhu 
lestvice in s 45 točkami osvojili 
Štajersko nogometno ligo. Sku
paj so dosegli 14 zmag, trikrat 
igrali neodločeno in petkrat 
izgubili. Po koncu tekme so 
zasluženi pokal zmagoslavno 
dvignili visoko v zrak. Poleg 
osvojitve lige in napredovanja 
v tretjo slovensko ligo so nani
zali še dva druga uspeha. Demir 
Džaferovič je postal najboljši

Veselje ob prejetju pokala je bilo neizmerno.
strelec lige, prejeli pa so tudi 
priznanje v točkovanju fair play.

»Ta zmaga in uvrstitev v tretjo 
ligo pomeni, da smo dosegli cilj, 
ki smo si ga potihem zadali na 
začetku leta. Je pika na i vsega 
celoletnega dela, kjer smo bili 
čez celo ligo nekje v vrhu lest
vice. Zagotovo je napredovanje 
tudi nagrada fantom za vloženo 
delo,« nam je povedal trener

šentjurske ekipe Matjaž Šnabl. 
»S tretjo ligo bo še več dela, kot 
smo ga vložili doslej. Upam, da 
bodo fantje dovolj motivirani in 
da bomo tudi z delom dokazali, 
da sodimo v vrh tretje lige,«je še 
dodal trener.

Na koncu so veseli nogometaši 
terjali še dobljeno stavo. Ostrigli 
so čop trenerja Šnabla in slavje 
se je lahko začelo.
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Večni dvoboj veteranov Šentjurja in Ponikve seje moral zaradi 
naliva nadaljevati v telovadnici.

Bežali pred nevihto
Zalokarjev memorial.

Organizatorji so pripravili 
košarkarski memorial 
v spomin na Alojza 
Zalokarja že štirinajstič 
zapored.
Piše: Jure Godler

Drugo junijsko soboto je 
bil na košarkarskem igrišču v 
Športnem parku Šentjur tradi
cionalni Zalokarjev memorial. 
Nad prireditvijo že od samega 
začetka bdi Danilo Razboršek 
in Košarkarski klub Šentjur 2000. 
Na sporedu sta bili dve tekmi. 
Šentjur 2000 se je pomeril s KK 
Blanca in izgubil z rezultatom 
51 : 60. Ob polčasu so gostitelji 
še vodili, potem pa so v zadnjih 
četrtinah vodstvo izgubili in 
naredili še kopico tehničnih 
napak. Šentjursko ekipo je vodil 
legendarni košarkarski strokovn
jak Mile Čepin.

Veteranski dvoboj
V večernem terminu tradi

cionalno svoje ostrostrelske 
sposobnosti prekrižajo veterani 
Šentjurja in Ponikve. Ponkovl- 
jani so tokrat pripeljali v Šentjur 
nekaj okrepitev, ki pa jim niso 
pomagale, da bi premagali klene 
domačine. Po nekaj minutah igre 
je bila tekma prekinjena, saj je 
začelo deževati in se grozeče 
bliskati, igrišče s plastično pod
lago pa vedno bolj spolzko.

Tekmo so po krajšem pre
moru nadaljevali v Telovadnici 
šentjurskih olimpijcev na OŠ 
Franja Malgaja, Šentjurčani pa 
so jo dobili z rezultatom 55:35. 
Sledila je protokolarna podel
itev pokalov sodelujočim eki
pam, ki jih tokrat zaradi drugih 
obveznosti ni podelila žena 
pokojnega Zalokarja, temveč 
organizatorji in župan Marko 
Diaci. Po končanem uradnem 
delu je sledilo druženje ob pivu 
in golažu, ki so ga pripravili v 
Hotelu Žonta. Organizatorji pa 
so se na koncu zahvalili tudi 
pokroviteljem: Dragu Mackošku, 
Žaretu Sotlarju, Dušanu Kundihu 
in tudi Občini Šentjur.

Šentjur 2000 je moral priznati premoč Posavcev.
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Skupno zmago so si delili Šentjurski korenjaki in Gamsi.

Gamsi in Korenjaki najmočnejši

Šentjurski atleti 
uspešni na tekmovanjih

Vlečenje vrvi. Na tekmi 
državnega prvenstva 
najmočnejši Šentjurski 
korenjaki in Gamsi.
Piše: Vid Aužner

V Šentjurju za kulturnim 
domom se je na prvo soboto v 
mesecu juniju odvijala 2. tekma 
državnega prvenstva "Okna vrata 
Satler” v vleki vrvi 2013. Na prvi 
topel dan so se pod organizacijo 
Šentjurskih korenjakov zbrale 
ekipe vrvovlekov. Teden dni pred 
tem so pomerili svoje moči tudi 
v Kočevju.

Začelo se je ogrevanje ter žreb 
tekmovalcev vseh ekip. Tudi 
tokrat, kot že na vseh ostalih tek
mah, sta delila pravico sodnika 
domačina: Miran Zidanšek in 
Martin Podsedenšek iz Dramelj. 
Sledila je kontrola fantov, kjer ob
staja omejitev v teži. Osem fantov 
na eni strani ne sme v skupni teži

presegati 1.150 kg, kjer je zgornja 
meja od osmih fantov 150 kg. Ko 
je bilo vse preverjeno, se je vleka 
pričela.

Napeti boji
Na prizorišče sta tako najprej 

stopili ekipi Gamsi in Šentjurski 
korenjaki. Prva vleka je bila 
izredno napeta, saj so vlekli vrv 
skoraj minuto, in se je končala 
v korist Gamsov. Po menjavi so 
domačini Šentjurski korenjaki 
rezultat izenačili. V drugi vleki 
so se merili Veliki Grizli iz Sl. 
Bistrice in Ilirska Bistrica. Pri 
menjavi strani so grizliji suvere
no zmagali. Šentjurski korenjaki 
niso imeli veliko dela z Veterani, 
Gamsi pa ne z Ilirsko Bistrico.

Pri zadnji odločilni vleki za 
pokal so pokazali svojo moč še 
enkrat Šentjurski korenjaki in 
Gamsi. Pokale je podelil preds
ednik Ladislav Levač, član 
Šentjurskih korenjakov

Atletika. Trud in napori, 
ki ga vlagajo šentjurski 
mladi atleti med letom 
se dokazuje na številnih 
državnih tekmovanjih in 
prvenstvih.
Piše: Jurc Godler

Ambrož Amon je na
Pokalnem prvenstvu Slovenije, 
v Velenju, v kategoriji U16, na 
teku na 3 km suvereno zmagal. 
Zmaga je po naslovu prvaka 
Slovenije v krosu in prvaka v 
teku na 5 km sedaj še njegova 
tretja osvojena lovorika v tem 
letu.

Odlično se je odrezala na 
Atletskem pokalu Slovenije tudi 
mlajša mladinka Mojca Centrih 
na teku na 3 km. Na teku je 
dosegla svoj osebni rekord, ni 
se pa ji uspelo doseči normo za 
12. Olimpijski festival evropske 
mladine na Nizozemskem. Na 
Atletskem pokalu Slovenije v 
kategoriji do 14 let in do 12 let 
so atleti dosegli kar tri medalje. 
Jernej Lah je osvojil v skoku v 
daljino drugo mesto, prav tako 
Leon Šviglin v metu vortexa. 
Uspešni so bili tudi kot ekipa 
in v kategoriji do 14 let osvojili 
tretje mesto.

Na Državnem prvenstvu 
v atletskem mnogoboju za 
kategorijo U14, ki je bilo v 
Radovljici, je atlet Atletskega

kluba Šentjur Jernej Lah osvojil 
L mesto in naslov državnega 
prvaka. Izostal ni niti ekipni 
uspeh, saj je skupaj s Svenom 
Senica in Tilnom Strmšnikom 
osvojil ekipno tretje mesto v 
Sloveniji.

KOAL
Pri Atletskem klubu Šentjur 

so s četrtim krogom tekmovanja 
zaključili drugo izvedbo 
Kozjanske otroške atletske 
lige (KOAL) 2013. Zaključek 
lige je bil tokrat na Ponikvi. V 
kategorijah od do 8 pa vse do 16 
let so se mladi atleti pomerili v 
atletskem mnogoboju (daljina, 
vortex, tek na 600 oz. 1000 m), 
ki je skupaj z ostalimi tekmami 
štel tudi za končni vrstni red 
KOAL 2013. Najboljši so prejeli 
zaslužena priznanja v vseh 
kategorijah.

Za končni vrstni red so 
razglasili tudi zmagovalce 
vseh štirih tekem, ki so prejeli 
medalje. Prijetno petkovo 
tekmovalno druženje je bilo 
zaključeno skupaj s starši 
in trenerji z druženjem na 
pikniku. Na KOAL je bilo to 
leto aktivnih kar 117 mladih 
atletov, kar je precej več od lani 
in je spodbuden obet za razvoj 
atletike na Kozjanskem. Tudi 
v prihodnje želi vodstvo AK 
Šentjur razširiti svojo atletsko 
šolo v še več krajevnih središč 
tega območja.

Motokrosisti odpeljali pomladanski del
V državnem in pokalnem 

prvenstvu je bilo skupaj le pet 
dirk, tri v državnem in dve v 
pokalnem prvenstvu. Člani TRK

Tajfun šport so osvojili šest 
prvih mest, trenutno pa so na 
položajih, da bi osvojili štiri 
medalje v končni razvrstitvi.

Med najmlajšimi je v državnem 
prvenstvu brez konkurence Jaka 
Osek, ki je zmagal na vseh treh 
dirkah, z naskokom pa vodi tudi

Aljoša Molnar v razredu MX 
125. Jeseni bosta v državnem 
prvenstvu še dve, v pokalnem pa 
predvidoma še štiri dirke.

Državno prvenstvo
Razred Tekmovalec Trenutna uvrstitev skupno
MX 50 junior Jaka Osek 1. od 4
MX 125 Aljoša Molnar 1. od 25
MX veterani Alojz Vogrinc 3. od 14

Pokalno tekmovanje
Razred Tekmovalec Trenutna uvrstitev skupno
MX 125 R2 Andraž Molnar 5. od 15
MX Open R1 Aleksander Osek 10. od 11
MX Open R2 Blaž Kotnik 5. od 24
MX veterani 1 Alojz Vogrinc 1. od 10

Aljoša Molnar z naskokom vodi v razredu MX125.



Predzadnji krog vse odločeno
Futsal. Malonogometna 
liga se bliža h koncu 
prvega dela.
Piše: Bogdan Rahtcn

Kolo pred koncem spomladan
skega dela „malonogometnega“ 
tekmovanja je znano, kdo sta 
ekipi, ki bosta poletje preživeli

na vrhu lestvic.

1. liga
Izidi 12. kola, 23. 6.: Sokoli 

- Šentvid 3:3; Simpl & Okna 
Stopar - ŠMD Blagovna Vilkograd 
5:3; Plemiči - Loški Hopsi Mulej 
1:5; Smrkci Tegar - Švedi 4:1; 
Estudiantes ŠKMŠ - Bogi team 
Bohorč 3:1

Na daljšo progo seje podalo 70 kolesarjev.

Od gasilskega doma do gasilskega doma
Kolesarski maraton. V
PGD Lokarje so izvedli že 
sedmi kolesarski maraton 
po vrsti.
Piše: Jure Godler

Na praznični dan, v torek, 
25. junija, so se pred gasilskim 
domov v Lokarjih zbrali kole
sarji vseh vetrov. PGD Lokarje je 
kolesarski maraton organiziralo 
že sedmič po vrsti in ob osmi uri 
zjutraj se je na parkirišču zbralo 
okoli 70 kolesarjev, ki so se po
dali po daljši - 92 km dolgi progi.

Pot jih je vodila od Dol skozi 
Dramlje, Lutrje, Dolgo goro, 
Ponikvo, Zg. Selce, Završe, Gro
belno, Slivnico, Loko pri Žusmu, 
Dobrino, Žegar, Prevorje, Planin
sko vas, Planino, Dobje, Kalobje, 
Jakob, Šentjur in nazaj v Dole. 
Ustavili so se pri vseh gasilskih 
domovih in okrepili z napitki. 
Maraton ni bil tekmovalnega 
značaja in kolesarji so morali 
upoštevati cestnoprometne pred

pise. Na maratonu je bilo treba 
premagati 90 višinskih metrov.

Krajša proga
Dve uri po prvem startu pa so se 

po krajši progi zapeljali kolesarji 
z manj kondicije. Tudi tukaj jih je 
pot vodila od Dol skozi Dramlje 
na Dolgo Goro, Ponikvo, mimo 
Grobelnega v Slivnico in preko 
Jakoba nazaj v Dole. Kolesarjev, 
ki so se podali po tej trasi, je bilo 
okoli 100, med njimi tudi župan 
mag. Marko Diaci.

Vsi kolesarji, ki so oddali 
štartne številke, bodo sodelovali 
tudi v srečelovu, na koncu vožnje 
pa so organizatorji postregli kole
sarje s čevapčiči.

»Z izvedbo maratona sem zelo 
zadovoljen in ga lahko ocenim s 
čisto petko,«je bil navdušen glavni 
organizator Janko Pušnik. »Zah
vala gre vsem gasilskim društvom, 
ki so sodelovali, redarski službi 
in JKP, ki je očistilo cestišče,« je 
nadaljeval. V samem projektu je 
sodelovalo več kot 50 redarjev in 
vsaj 15 ostalih, ki so pomagali.

Uspešni mladi tenisači
Na igriščih TC Savsko naselje v 

Ljubljani se je sredi meseca maja 
odvijala tradicionalna prireditev 
“Dan slovenskega tenisa”. V 
konkurenci 300 otrok starih 
od deset do dvanajst let so se 
pomerili tudi Žiga Kovačič, 
Klemen Tašner in Tajda 
Zalokar.

Tajda Zalokar je tekmovala v 
Ptidi tenisu in bila v svoji skupini 
tretja. Žiga Kovačič je tekmoval v 
kategoriji dečki do 11 let. Med 32 
tekmovalci je brez večjih težav 
Zrnagal in osvojil svoj 22. pokal. 
7 kategoriji dvojic dečki do 12 let 
sta barve TK Šentjur zastopala

Žiga Kovačič in Klemen Tašner 
in se uvrstila v polfinale. Trener 
tenisačev Tadej Kincl ocenjuje 
nastop svojih varovancev kot 
zelo uspešen. Konec maja je bil v 
Kopru mednarodni turnir Tennis 
Europe U-12, na katerem sta 
tekmovala tudi Žiga in Klemen. 
Žal sta morala priznati premoč 
Nemcu in Italijanu. Izpeljano 
je bilo tudi odprto prvenstvo 
Maribora za deklice in dečke, 
stare od 8 doli let. Barve TK 
Šentjur je zastopala Tajda 
Zalokar, ki je v svoji generaciji 
osvojila drugo mesto.

Lestvica
Ekipa T Z R P DG PG GR TOČ

1 Smrkci Tegar 11 9 2 O 49 24 +25 29
2 Loški Hopsi Mulej 11 7 3 1 51 24 +27 24
3 Šentvid Kavabar As 11 7 1 3 52 34 +18 22
4 Bogi team Bohorč 11 7 1 3 54 37 +17 22
5 Sokoli 11 5 2 4 24 29 -5 17
6 Estudiantes ŠKMŠ 11 4 3 4 32 30 +2 15
7 Plemiči 11 4 1 6 30 49 -19 13
8 Simpl & Okna Stopar 11 4 0 7 32 44 -12 12

9 Švedi Gradbeništvo D u ra ko vi č 11 3 0 8 32 47 -15 9

10 ŠMD Blagovna Vilkograd 11 1 2 8 26 43 -17 5

11 KŠŠO 10 0 3 7 22 43 -21 3

T - tekme, Z - zmage, R - remiji, P - porazi, DG - doseženi goli, PG - prejeti goli, 
GR - gol razlika, TOČ - točke

Naj strelci: 18 - Matjaž Vojsk 
(Šentvid Kavabar As), 17 - Aleš 
Horjak (Bogi team Bohorč), 15 - 
Miha Golob (Bogi team Bohorč), 
14 - Denis Drapič (Smrkci 
Tegar), 11 - Primož Gajšek 
(Loški Hopsi Mulej), Dejan Kos 
(Smrkci Tegar), Damjan Vajdič 
(Bogi team Bohorč), 10 - Blaž 
Čuš (ŠMD Blagovna Vilkograd), 
Aljaž Hrovatič (Loški Hopsi

Mulej), Mitja Plahuta (Šentvid 
Kavabar As), Jetmir Torra 
(Plemiči) ...

2. liga
Izidi 12. kola, 21. 6.: Loka 

Vulkanizacija Mulej - Nova vas 
2:1; ŠD Dobrina - Kalobje 2:3 ; 
Šejki Dubaj - Trdoglavci 3:1; ŠD 
Dole - Podgrad 3:2; Alfagrad - 
Panterji 1:3

Ekipa T Z R P DG PG GR TOČ
1 Loka Vulkanizacija Mulej 11 10 1 0 57 12 +45 31
2 Šejki Dubaj 11 8 2 1 56 21 +35 26
3 Roal biro vezenje 10 7 2 1 35 14 +21 23
4 Panterji Prevorje 11 5 2 4 26 25 +1 17
5 ŠD Dobrina 11 3 5 3 26 26 0 14
6 Trdoglavci 11 4 2 5 26 30 -4 14
7 ŠD Dole 11 4 1 6 16 35 -19 13
8 Nova vas 11 3 1 7 20 33 -13 10
9 Kalobje 11 3 1 7 21 36 -15 10
10 Alfagrad 11 2 3 6 19 34 -15 9
11 Podgrad 11 0 2 9 13 49 -36 2
Naj strelci: 22 - Matic Lokovšek (Šejki Dubaj), 16 - Janez Pahole (Loka Vulkanizacija 

Mulej), 14 - Aljoša Hrastnik (Koal biro vezenje), 11 - Luka Lončar (Loka Vulkanizacija 
Mulej), 10 - Domen Ramšak (Roal biro vezenje), Robert Žafran (Loka Vulkanizacija Mulej).

Igrišče ob dežju postane drsališče.
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Novakovič zaprl vrata Uspešno v tretji moški ligi
KK Tajfun. Šentjurska 
prvoligaška ekipa je 
ostala brez legendarnega 
trenerja.
Piše: Bogdan Rahten

Košarkarski klub Šentjur je 
11. junija izpeljal redni občni 
zbor, na njem pa so opravili 
tudi volitve članov organov. Pod 
delovnim predsedstvom Dušana 
Debenaka so prisotni drugi 
dvoletni mandat predsednika 
upravnega odbora namenili 
Igorju Jeclu.

Ostali člani so ohranili 
funkcije, le upravni odbor je 
okrepljen in bo poslej v njem 
poleg prej imenovanih in Jožeta 
Artnaka, Danila Frasa, Jožeta 
Palčnika, Sandija Potočnika 
ter Antona Seliča vključeval še 
Iztoka Špana. Direktor Tajfuna 
sicer ni bil prisoten, vendar je 
Jecl povedal, da bo Tajfun še 
naprej generalni pokrovitelj 
kluba.

Brez Novakoviča
Poročila o delovanju so bila 

precej podobna tistim v prejšnjih 
letih, vsebinske razprave pa ni 
bilo, čeprav bi nekatere postavke 
to zagotovo potrebovale. Zbrane 
je pozdravil tudi podžupan 
Robert Polnar, ki rad obišče 
kakšno tekmo, in poudaril vlogo 
promocije mesta ter občine, ki 
jo z uspešnim delom zagotavlja

Damjan Novakovič bo v 
Šentjur najverjetneje prihajal 
le kot nasprotnik naših fantov 
s KK Rogaško Crystal.

kolektiv.
Vodstvo kluba se s trenerjem 

članske ekipe Damjanom 
Novakovičem ni uspelo 
dogovoriti za nadaljevanje 
sodelovanje in je pristopilo k 
angažiranju novega trenerja 
članske vrste. Pretekla sezona je 
bila zanj 7. trenerska in skupno 
12. v hruševski dvorani. Pri 
odločitvi slatinskega stratega 
je menda vplivalo tudi neodziv 
klubske uprave na tekmo mlade 
reprezentance, ki jo je pripeljal 
na lokacijo svojega bivšega 
delovnega mesta.

Tenis. Šentjurski tenisači 
uspešno v juniju.
Piše: Bogdan Rahten 
Foto: Jure Godler

Junij je bil za šentjurske 
tenisače v 3. moški ligi - skupina 
B - nadvse uspešen, saj so dobili 
vsa tri srečanja in se lahko na 
koncu izenačijo z vodilno ekipo.

Veteranska liga
V Veteranski sotelski teniški 

ligi je na vrsti druga faza

V teniški ekipi Šentjurja igra 
tudi Jernej Pepevnik.

# aforizem___________Sovjee

Biti delničarje 

bilo donosno samo v 

socializmu.

dejstva ntrflce

Pregled rezultatov
2. 6.: TK Šentjur : TK Eu- 
rotenis preloženo 
9. 6.: TK Šentjur : TK 
Rogaška Crystal 4:1 
16. 6.: TK Trbovlje : TK 
Šentjur 0:4
23. 6.: TK Šentjur : TK Jaki 
šport 3:2

Lestvica: 1. Jaki šport 15,
2. Hoče in Šentjur (tekma 
manj) 12, 4. Eurotenis 6 (2 
t. manj), 5. Murska Sobota 6,
6. Rogaška 3, 7. Trbovlje (t. 
manj) 3.

musemmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmm

tekmovanja. V rednem delu so 
se najboljše tri ekipe uvrstile 
v ligo za prvaka, zadnji dve 
v obeh skupinah pa igrajo 
repesaž. Najboljše tri ekipe se 
bodo neposredno uvrstile v 
končnico, četrto mesto pa lahko 
osvoji tudi ekipa iz repesaža.

dejstva rioffce

Lestvici rednega 
dela
Skupina 1:1. Šentjur I. 8 
točk, 2. Rogaška 6, 3. Pon
ikva 2, 4. Kozje 2, 5. Terme 
Olimia 2.
Skupina 2: 1. Jelšingrad 8, 
2. Gorica pri Slivnici 6, 3. 
Planina pri Sevnici 2, 4. 
Rogatec 2, 5. Šentjur II. 2.

# aforizem___________novice

Že razumem, da v 
kapitalizma ni sociale, 
da pa ni kapitala, mi ni 

jasno.

Prva šentjurska kolesarska 
prvakinja

V okviru 32. kolesarskega 
maratona Franja je bila v začetku 
junija dirka v kronometru oz. v 
posamični vožnji na čas, ki je 
štela tudi kot državno prvenstvo. 
V ženski konkurenci je bila 
najhitrejša Šentjurčanka Sara 
Frece, članica ekipe E.Leclerc 
Klub Polet.

Poleg cestnega kolesarjenja ji 
gre dobro od nog tudi gorsko, saj

je v začetku meseca na Tuševem 
vzponu na Celjsko kočo zasedla
3. mesto. Na isti prireditvi je v 
kategoriji kolesarjev, rojenih 
med letoma 1954 in 1958, zmagal 
Šentjurčan Rado Marot.

Frecetovo v bližnji prihodnosti 
s svojim klubom čaka preizkušnja 
v tujini, saj se bo na Češkem in v 
Nemčiji udeležila dveh etapnih 
dirk. (J. G.)

Radler

Dl J O

iSTYU

Sara Frece je bila najhitrejša v kronometru.



rri •
OVEN [21. 3. - 21. 4.)
Zelo družabni in zgovorni boste. Če si na vsa 
vprašanja ne boste znali takoj odgovoriti, se vrzite 
na delo, kar vas bo prijetno zamotilo in napolnilo 
vaše žepe.

MR BIK [22.4. - 20. 5.)
U Prevzemala vas bo silovita in žgoča želja po osvajanju.

Avantura bo vaše drugo ime, saj se lahko tudi najbolj 
zadržani predstavniki znamenja zaletite v neznano.

DVOJČKA (21. 5. - 21. 6.)
Kar precej lenobni boste, kot da bi pričakovali, da 
vas bodo lepe stvari poiskale same od sebe. Intuicija 
kar drži, saj vas bodo dogodki začeli prehitevati 
sami od sebe.

RAK [22. 6. - 22. 7.)
Zdaj točno veste, kaj hočete in česa nočete, zato 
ne izgubljate več časa, ko zaslutite pravo obliko 
stvari. Veljalo bo pravilo “manj je več”, ki se ga boste 
dosledno držali.

LEV (23.7. - 23. 8.)
[ Postali boste nekoliko bolj trezni in prizemljeni. 

Potrudili se boste, da boste stvari spet imeli pod nad
zorom, željo po prevladi boste kazali tudi v ljubezni.

DEVICA (24.8. - 23. 9.)
Končno si boste lahko rekli, da se poletje lahko začne 
tudi za vas. Z velikim veseljem boste zahajali v družbo 
in postali srce in duša vsake prave zabave.

TEHTNICA [24. 9. - 23.10.)
Boste v središču romantične pozornosti nasprotnega 
spola, vi pa se kar ne boste mogli odločiti, koga bi 
izbrali. Bodite drzni in naredite korak k resnemu 
odnosu.

ŠKORPIJON (24.10. - 22.11.)
Za trofeje se ne bo treba posebno pretegovati, sami 
boste tako žareči, da se bo občudovalcev okoli vas 
kar gnetlo. Ne pozabite na pravila lepega vedenja 
v javnosti.

STRELEC [23.11. - 21.12.)
Zelo družabni boste, potrebni potrditve in pozo
rnosti. Proti koncu meseca se boste disciplinirali, 
se pripravili na delo in nadoknadili vse, za kar prej 
niste imeli volje.

m KOZOROG (22.12. - 20.1.)
Priliv energije vas bo ponesel naravnost do cilja. To 
je vsekakor mesec, v katerem lahko dosežete vse, o 
čemer ste prej samo sanjali. Vztrajni in nepopustljivi

VODNAR (21.1. -19. 2.)
Potrpežljivost ne bo ravno vaša vrlina, saj boste 
navajeni, da vse dobite hitro, zato pričakujte kakšen 
izbruh jeze ter nezadovoljstva. Konec meseca prinaša 
pomiritev.

RIBI [20. 2. - 20. 3.)
Umirili se boste, kar pa še ne pomeni, da dodatnega 
počitka ne boste potrebovali, zato izkoristite vsako 
prosto minuto in pojdite nekam na lepše. Pustite 
se razvajati.

WWW.SENTJUR5KEN0V1CE.SI
Šentjurske novice izhajajo vsako zadnjo sredo v mesecu. 
Uredništvo: MediaStar, d. o. o., Drofenikova ulica 15,3230 Šentjur. 
Telefon uredništva: 03 620 02 52.
E~pošta uredništva: urednistvo@sentjurskenovice.si 
Odgovorni urednik: Jure Godler, urednik@sentjurskenovice.si

Bogdan Rahten, Gašper Andrinek,
Nina Krobat, Saša Rečnik, Jasna Romih, 
Milenka Blaževič, Zoran Borovšak, Vid Aužner 
Bogdan Rahten, Urška Godler 
Matjaž Šrekl, Uroš Štruc 
matjaz@radiorogla.si 
Nika Zorič 041 677 561, Suzana Zorič 031 658 468 

Natisnili smo 1500 izvodov. Šentjurske novice tiska Grafika 
Gracer, d. o. o., Celje.
^etna naročnina znaša 24 EUR. Naročniško razmerje lahko 
Prekinete le ob koncu obračunskega obdobja, odpoved mora 

ltl sPoročena pisno. Časopis sodi med proizvode, za katere se 
°bračunava 8,5-odstotni davek na dodano vrednost (vračunan 
^ ceni). Številka transakcijskega računa pri Banki Celje je 0600 

7 3219 342. Časopis je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi 
1 'nistrstvo za kulturo RS pod zaporedno številko 1049. Stališča 
^torjev niso nujno stališča uredništva.
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Lektoriranje:
Oblikovanje:

Oglasno trženje:

VICI
naših bralcev
Rojstni dnevi so dobra stvar zate. Statistika 
kaže, da ljudje, ki jih imajo največ, živijo 
najdlje.

Špelca se z mamico potepa po mestu. Ko 
gresta mimo gostilne, se Špelca oglasi: »Mami, 
mami, tu notri pa diši po očkovem parfumu!«

@
Snaha obišče taščo v bolnici. Tašča ves čas 
pogovora stoka in joka: »Umrla bom!« Snahi 
je naenkrat dovolj in reče: »Čeje bilo doslej vse 
po vaše, pa naj bo še to!«

Žena nervozno nekaj išče po stanovanju. 
»Miha, si videl mojo knjigo?« končno vpraša 
moža. »Katero?« »Tisto z naslovom: Kako 
doživeti sto let.« »Vrgel sem jo v smeti, ker jo 
je hotela brati tvoja mama!«

e
Žena svojemu možu Gorenjcu napiše SMS: 
»Dragi, nujno potrebujem nekaj denarja ...Bi 
lahko prosim šel na bankomat in dvignil 50 ?« 
Gorenjec nekaj časa razmišlja, kaj bi naredil, 
nato pa ženi odgovori: »Napaka! Sporočilo ni 
bilo dostavljeno.«

»Ali veš, zakaj Gorenjci jedo regrat šele takrat, 
ko ima rumene cvetove?« »Ne, povej mi.« »Da 
jim na solato ni potrebno rezati jajc.«e
Gorenjec in njegov prijatelj sta v gostilni. 
Prijatelj: »Vidiš dekle pri točilnem pultu?« 
Gorenjec: »Da!«
Prijatelj: »Že ves čas te zapeljivo gleda. Zakaj 
ne greš k njej?«
Gorenjec: »Saj bom šel, ko bo plačala svoj 
račun!«

Sinko si ogleduje poročno sliko in vpraša: 
»Oče, je bil ta dan zelo pomemben?«
Oče pogleda, zavzdihne in reče: »Zelo važen, 
sinko moj. To je bil edini dan, ko je mama 
rekla da.«

Blondinka je kupila opremo za smučanje na 
vodi in sedaj išče morje s primerno strmino.

Matični podatki UE Šentjur
Poročili so se:
Janez Tanšek in Andreja Sivec, oba iz 
Gorice pri Slivnici, ter Rok Jančar in 
Barbara Režek, oba iz Leskovca.

Umrli so:
Valburga Žavski iz Šentjurja, stara 74 
let; Edvard Lapornik, star 79 let; Marija 
Drobnak iz Pilštanja, stara 84 let; Štefanija 
Klavžar iz Štor, stara 78 let; Terezija 
Zapušek iz Škarnic, stara 90 let; Ana 
Lesjak iz Rogaške Slatine, stara 88 let.

Kako obdržati občinstvo osredotočeno uro 

in pol? Povejte mu, da bo na koncu pela 

Nina Pušlar.

d
Očitno postaja, da se bližajo volitve. Kar 

naenkrat se pozna poplava verjetnih 

kandidatov na vseh kulturnih prireditvah.

k
Že nekaj let zapored se dogaja, da v času, 

ko imajo vsi občinski gasilci tekmovanje, 

nekje v bližini zagori - in to dvakrat.

Zapuščeni Alpos je ponovno oživel. Škoda 

le, da samo za dva dni v času gasilskega 

tekmovanja.

Nekatere šole se ponašajo z najboljšimi 

športniki v bolj eksotičnih športih, kot so 

bovvling, med dvema ognjema ...

-■

Prihajajo počitnice: učitelji si bodo oddahnili, 

s svojimi otroki se bodo morali ukvarjati le 

še starši.

k

Otroci staršev, ki imajo službe, zaradi 

prostorske stiske niso bili sprejeti v vrtec, 

so pa bili sprejeti vsi otroci, kjer so starši 

samohranilci in brez službe.

d
V dežju nogometno igrišče postane drsališče. 

Mogoče bomo takrat zamenjali nogometne 

ekipe s hokejskimi?

jsž>

Šentjurski nogometaši so se uvrstili v tretjo 

ligo. Nekateri so se ob tej novici razveselili, 

nekateri pa se zaradi povečanih stroškov 

držijo za glavo.
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SOUTH
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HUNSKI
KRALJ

REKA SKOZI 
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TROPSKO 
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HRVAŠKA
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TORKU
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ITALIJANSKI
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ZODIAKOVO
ZNAMENJE

BRAZILSKI
NOGOMETAŠ RIMSKA
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ATLETINJA
JOLANDA
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ELEKTRARNA

KRŠKO
POSLEDICA

DELIKTA

KRALJEVIČ
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GERJEV
ROMAN
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SKUPNOST

VDEVEK TENIS. 
DJOKOVIČA

NAJBOLJ ZNAN 
VESOLJČEK

Srečni nagrajenci junijske številke so: Ivan Gračnar iz Planine pri Sevnici, Anže Lorber iz Šentjurja in Hedvika Kladnik 
iz Šentjurja. Nagrade, ki jih poklanja Gostšče Marjan Bohorč s.p. boste prejeli po pošti. Iskrene čestitke vsem!
V novi nagradni križanki je pokrovitelj Gostišče Emavs iz Slovenske Bistrice.
Izpolnite geslo, napišite na kupon in ga najkasneje do 29. julija 2013 pošljite na naslov: MediaStar založništvo d.o.o., 
Drofenikova ulica 15, 3230 Šentjur ali skeniran kupon pošljite na elektronski naslov urednistvo@sentjurskenovice.si.

Nagradna križanka
Nagradno geslo:, 
me in priimek: _

| Naslov:_______
.E-pošta:______

uiimas

[HZK833

Testenine z jurčki
Sestavine:
• 250-300 g testenin
• 1 čebula
• 4 stroki česna
• 400 g jurčkov
• 40 g masla
• peteršilj
• sol, poper
• 1 dl belega vina
• žlička moke
• 1 dl sladke smetane
• 1 dl zelenjavne ali goveje juhe
• 10 češnjevih paradižnikov
• 50 g naribanega parmezana

Priprava:
1. korak:
V ponvi segrejemo maslo in na njem 

prepražimo sesekljano čebulo. Dodamo 
nasekljan česen, na lističe narezane 
jurčke in sesekljan peteršilj. Solimo po 
okusu, popramo in pražimo toliko časa, 
da tekočina izpari.

2. korak:
Prilijemo belo vino in počakamo, da 

izpari tudi to. Dodamo žličko moke, 
prilijemo malo juhe in sladko smetano in 
še malo pokuhamo. Na koncu dodamo 
omaki še razpolovljene češnjeve 
paradižnike.

3. korak:
V vrelo vodo stresemo testenine in jih 

kuhamo po navodilu na embalaži. Kuhane 
testenine dobro odcedimo in jih vmešamo 
v omako z jurčki, na koncu pa potresemo 
s parmezanom.



MLADE MAMICE, POZOR!

FOTO NATEČAJ »SLADOLED OSREČUJE«

S fotoaparatom ujemite najlepše trenutke, 
ko se vaš otrok sladka s sladoledom.

"Ne kompliciraj!"

Računalniške, multimedijske in elektrotehnične storitve David Novak s.p.

Računalniški servis in pomoč na terenu
z brezplačnimi stroški prevoza na območju Šentjurja

Izdelava spletnih strani
z brezplačnim svetovanjem in pomočjo 

ob nakupu domene ali spletnega prostora

Snemanje in montaža video posnetkov
možnost montaže video posnetkov, ki ste jih posneli vi

Elektrotehnične storitve
popravila, priklop in nastavitev elektronskih naprav

za vse bralce Šentjurskih novic nudimo ENO BREZPLAČNO 
servisno uro ali uro izdelave spletne strani ali pa uro video snemanja

telefon: 031799 002 | e-pošta: info@nekon.si | splet: www.nekon.si
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